#8 183-1075
n

[

[ L

Ly oA

All zight, let me tell you what the

story is in Philadelphia.

Do we have that problam?

Mo. HNo.

be wa have to deal, I can lul‘

with 'em. I, I don't want to

deal...

Let me ll]' to you if ya have to deal

with the problem, I can, I can handle 'thlt.

JruieeT M A

o——swerite problem. But you wen't have to
deal on the docks with that kind of a
pzchlen. You gof a little bit of a black
problen on the docks now. Ah £he

the old Moslem problem, and they've

had some Moslam problems. But again
that's not a big pr_cbln. We can

handle that. Now as far as mafia in

this eity, the Xey pecple hare, of courss,
ANGELO BRUND is the key. ’

The nurder ona man.

{telephone ringing}...
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How, he is an old man.

See who that's for...

Okay. Ea's an old man, but he

still raspected. MNow you got...(IA)..,
ANTHONY TESTA.

You got CHICRIE MARDUCCI, who acts

was [IA) ...a2 one of tha mafia ... ([IA).,.

They're more inte gazbling, they’'ze
not into an, kind of real legitimata, )
they'ze into a lot of legitimate stuff,

but they're thing is gambling...(IA)....

CHARLIE again. -
Yaah.

I'm not gonoa speak to anyone alse.
8¢ you get the phone from new on when
CHARLIE's callin'

Excusa me plezse.

Go ahead.

Yeah CRARLIE. [mw-xi.;\q telephone)
I don't think thare'd ba any
preblem with that...’

ves(IA}-ue

docks...(IA}...
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e I can handla the docks. Doa't
worzy about that.

EC: That's his baby, he's a longshoreman.'.

s vee(TA.ee

s Got 13 years on tha job

B All I gottin' %o say im ah I know
that this guy is about ya know and ah
he, he doasn't want to get invelved
with 'L}nt seuff,

i: Ho, h; can't. If he came in herea and
got involved with that kind of an
opezation that, that would be the
biggest reason in the world that ke
shouldn't come in here.

i All right Tuesday...(IR)...

e People don't want td hear t:h-t...

MR . houg.s}l‘;:i?fiquri we talked about is good.

.8 You can't get involved with anything
even if ya wanted to...

™ Tean. ,

s If he doas, he's in troubla.
<8 Right. .
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Ckay.

¥o matter what I say on the flnau;.
Excuss me, Tuesday'd good,

the dollar figure ig good, and you'll
bandle that «..(IA)}...

{clears throat)...Ah ah, go shead...
I'm sorry. Ah...

Ar far as the docks are concerned
with any kind of zafia operation in
this port, Philadelphia, I can handle
all that...([IA)...no problem...

Maybe thers's some guys that
guerrilla suits, we may have to pacify
a few peopls, but that's pothin’', nothin’
that can't be handled very easily. Very
smoothly.

All right you brought up some hames,
Okay.

Okay. When you talk...

You sald they were into gambling.

ess {IA).ae
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Ah when you're Ealking sbeut Mafia in
Philadelphis, ANGELD BAUNO is the kingpin in
Philadelphia for years, he's been the boas of
any MAFIA operation hers. And thera's some
cthers, SKINNY RAZOR, who's now big, all
downtown, this iz all my ward.

ees{Ih}as.This iz all south Philadelphia.
They'rs in my area.

That's what 1t is.

Now the key guys today...ANGELDO BRUNO with
this ah grand 5q:y in New Jersey, he's BDeen in
and out of jail. He put, Christ he .did four
years, one...{IA)... '"cause he worn't talk.

And ah, he's ah, he's a guy that very senior
individual at this peint in time. Very sickly
ya know, I don't think he'd be lasting much
lenger. But a gosd guy, Very, very gesd guy.
The yeung turks... - ”

De you understand hew & guy like that scares
the shelk?
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Okay, the young turks that are on the
scene 18 « guy names TONY TESTA, and
another guy named CHICKIE namcc:
What, vhat's thelr thing?

" I mean what...

Their thing is I can handle ah...
¥ow I can’t tell ya handle

TONY TESTA becsuss I'm not that
friendly with him. T know him. Ea
knows me. The kingpin is CHICRIE
KARDUCCI.

Can I deal with these poaple.‘

o (IAY4uu

Can we denl...

P 5§

Wait s second. You can deal with
tham without even being...(Id}...
1 got that coversd. ’

All right.

eee (IA)aue '

I got... (IA}...

I'1l deal with them thzdugh you.

You can deal ...{IA)... ’
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sos {TA}.us

«sslf va hava to...¥ou don't, you
don't vant €& get involved with tham,
ase{TA}aus .

Let ms just say this to ya. The worse
thing that you could get this individual
invelved with is any kind of mafia
problean.

Yoah.

'Cause your...[IA)...

I'11 +all ya this is why I brought

it up. *

You dor't want anything liks that.

1 don't evan want o deal with 'am. I
doan't, they don't know anything about
this...[(IA}...

I don't deal with them on a, on a
social level or any kind ':af level.
They'ss my £riends md you lmow

from the old days when I was ﬁhc.

know them, I, T wasn't & part of...(IN)...
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But, if an intarast is taken in our
cpecation, right, because I mean, wve're
dealing...

Any kind of interest, we can .hlnél.n...
Again, you said thelr balliwick is
South Philadelphia.

PPN 5 v\ IR

...that's yours as well... .
But they, they're bailiwick is ...({IAl...
...{.IIAI...hol.n.

Wow they're in here. They're tied
into Atlantie City. Thay're tilasd
in ah throughout tha whols, this
whole Delaware Valley area. They're
into all kinds of slo: machines, and
ganbling operaticns, all kinds of...
I's not, I'm not & naive individual.
You and I had = conversation the other

evening and a name came up, Mr. MALNIEK.
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N Okay, concerning a pisce of ground
here in Philadelphia.

BC: Right.

Wi And, his name, you know, Tessarched,
the. the, research that's been done
for me, ah vou know he, he shews up.

ECH Sure. -

Hi: Ah T spent some time in in the
mountains of Pennsylvania and g...

ECs +..His name showed u>.

i respicked up a few things up fhere...
the man...

BC: san(IA}...he and Mr. PALMER...

s with the backing...
of some Las Vegas types.

W Yeah. .

M2 And scne Central States Tdamsters
Pension Fund money.

BC: No questiion about it.

LLH] Ea may have some situations already
in the Poconos. . ./ v

EC: Cartainly. '

#2-077 0—81——84 (Pt. 1) BLR
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Right.

Leat ma tall ya something ebout...

assB0 I don't feal, I den't pune

being surrounded, if I'm surrounded

by friends.

Lat me just say something.

You ars.

Lat ma tell ym scmething about the
Poconcs. MNow, you'll, you'll be and yeu
could relay this. The Poconox of course
that section of Penngylvania which for
many years, DAN FLOOD, that's his asrea.
Congressman FLOOD. Wilkss-Barre, you knsw,
and that that g-nlza; arsa. All right
now, the new guy was down in Washington
yesterday. He has just rec_civud the
nomination from the qurn-éic Party

to run the Special Election for
Congress to succeed DAN FLOOD. Bis
name {§ RACHEL MYSTO, wnmﬁer of the State
House of Representatives, State

Bouse now. Very closé {irimd of mirne.
S$hared an office with him for two and &
half vaars. Good, good guy and really
is the guy in tha Foconos who knows

F
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what's happening. I got, Poconcs
covered ... {(IA)...
and you think I'm kiddin' ya right.

W css {IA)...You tell me ya gnt.tho
Poconos coversd but Mr....

o sss {IN) ...

Wz Look at my., look at my situation.

M Bow...{IA)...

My I cone to Philadelphia as a stranger.

: Okay .

M2 +..And I look at a piece of ground
and I make a telephone call afdd I say
check it out, and it gets back MALNIK.

BC: Let =e tell ya sozething.

Lo I pick up MALNIK in Floxidul where I
have transactions. T pick up MALNIK.

o Ah...

MH: Two ronths ago... (IA) ...

BC: You want to talk to Mr. MALNIK.

Lo I don't want to talk to Mr. MALNIK...(IA)...

BC: Listen to what I'm sayin' to you.

You den't have no problems- with Mr.
MALNIX. Mr. MALNIK apd I go back...
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M Mr, MALNIK's connections scare the
i man I work for...

) :(=H -'l ) T | S

MWz #

+s+And anything that scaras him,.,(IA}..,
-l ¥Now listen to vhat I'm tellin’' you
I'm talkin' about legitimate business,
thet has a proble= with some local
mniei._plu.h' up in that part of
| Pennsylvania. The guy that I'm
talkin' about, RAY MUSTO, who you'll
sea, you'll read his name in the
next few weeks, who has been noninated
by the Democratic Steering committee
to succesd DAN FLOOD, lnd be the candidate
in tha Special Election. He was ,
with ma yasterday down in
Waahington. N very good !:1;{1& of mire,
and a goed gquy. HKHow, I don't maan guys
loekin' to 2, yeah, you know, thers
in somebody's, locking to ?l.wp and ah
to get himself involved in any kind of an
issua, but if you has any kind of legitioate
money that wants in\ral't;’h;l'l. our friend.
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This is only, I'm talking about zoning
problems, local problems. This is the
kind of shit that you got to... -
Okay.

aes{IA}ras

If I go, if the hotel winds up ah and ths
hotals ah certainty...Hotsl/Mctel
whatever the hell this is, 2 hotel.
Right. A Roliday Inn is a motel.
Something in the middle. Okay. Ah

if, if we wind up with the thing in
South Fhiladelphia, where that influence
is theze, there's no doubt about it,

I mean this town, it's it's s good town,
there's an element here, it's you brought
it up, it's bean brought up to me. It's,
it's been ah, it's bean made apparent
¥hat do I have to give up: Clgarsttes,
garbage, you know. These things, things
T can live with Right.

Wall.
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A H What do I have to giva up?...
MM: ! Wall, thare's a lot of things...
[ 1 . +++"Couss these ars questions, thase

are big questions to him...

8] Wow. ..¥zit & second, you have to...
125 Te me, theay'ze ...{IA)...
MM

First of all, you have to be, any kind
help in, in the in the operstion, I'm
talkin®' about the, the janitorial, maid
sgr\iice, all that stuff. You gotta give all
that up. That's, you know, it'a a set rate

. on that. The unions will congzol that.
And bartenders, waiters, waltresges, all
that's controlled.

MW I'n talkin' about with the, the

typs of people you menticned before.

When I say give up...

MM: You, you talkin' about givin' up
X amount. ’
MW You knew, they coms in and say any
of the pscple you menticnsd before...
OM: Ah no. . X
RN,
MM I don't'hink you got thatsbig of a

problen.
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Wit Any of thoss, any of thosa representatives
coms in and say...

. Let oe just say this... .

W; You'rs putting & facility here and
wa own this area or whatever the
the pitch 1s, right.

s Yeah, but you nhot lookin...

W That you gotia give up.

M No. You're not golng to have anybody
thera takin', takin' actien. I mean
you're talkin' about, ah, we're talkin'
about legitimate stuff here, Eran': we?

EC: Sure.

M ¥Yeah, But...I mean, he's gonna ask
me what do I have to give away and vhat
he means iz, 1f I have to go to &
certaln insurance firm, to maks pesple
down there happy, if T haye to use a
certain garbage, you know, I'm not municipa
aes(IA)...T gottn, & dumpster...{IA) ...

L8 Ho you can't, they m't.l they won't
bring it up.

LLE Right, I know. So I've {;t to go to A

contractor. Right.
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MM = Yeah, we...[IN)...

M Do I have then tc go al into spec ah a
spscific contractor, do I have %o
give up my vending machines, -to a
certain contractor, that's fine
what I mean by give up,

What contracts do I have to let to
certain...

MM: It's not necessary to the point,
depénding on how, what, your ovarall
operation on the strest, up, hotel
operation...

MWz Yeah.

MM ¥You'll have to give up some stuff
You know, not to be harassed with
othar problems.

MW Will that keep theze peopla happy to
give up these types of eml;sion:.

MM Absolutely. .

MH: Those types of ...{IA)...

MM ch surs.

BC: You might have to give' up = ...(IA}...

MM What I'm sayin' it's no%' ;;mna be...
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Is that what they're lookin for, I mean
ha's gonna ask me what are they leckin'
for?

Okay -

Wall to wall...

+e.[IA) .. .Raspect...

If he had let me say this to you.

As far as givin' up, you knoew, who hauls
tha trash or who does this or who h-;
cas\ialt:y insurance. We can work that,
work .th“ out in a way that would be most
beneficial o you. COCkay. We.can handle
all that. That's no big problem.

Hew 1f you get invelved Viti'l any kind of
a mafia, you know, don't want you

eemin® in because they want somethin'...(IA)
We can handle that. 1I'm telldin® ya, we
can handla it. That's ne‘l'aig thing...
Tou can take care of t.t....

I can take care of it...

Okay. .o ,

Wow 1f it comes to a poipt.in time

-
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vhera ve have to do somethin', I

lat you lmw that. 1 let you know that,

I mean, 1f, you know, I can back pedple
down, with tha right kind of ... {(IA).,

He doesn't mind spending the money, right.,,
PR  <.3

When MIXE comes to you and say look...
Let me say this to ya. What I, what

you have to do hare, ---(n)...lhul; to ge
a nj:nuu. You know. This ain't a town that
yoz're gonna get scalped every, avery
step of tha wvay.

IL'Ss not...

If you got legit, this is a city that
needs halp. If you got legitimate

money and ;rnn want’ to invest it, we'll
show you hew to invest it. . Whers yeu
don't hava to get sca...e¥ary scam artist
in the city's goona lock and take a poke
at Ya. Weall, wa can back thaz away. Ya
know, if ya want to ah, ah, you don't
umt.l ah... ’

There ars, in every elty....{IA)...
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Listen ¢o vhat I telling you...
eso{IA}...and this city to...

11l Y 4 '

vewlIA) .vo8cam guys...{IA) ...

Listen ¢to vhat I'm tellin' you, don’t
avan, I mean you can say it to me
‘cause it won't go any further, but
if I was you, I won't even talk

about who wa had to take care of... (:a': cava
that problem arises in this situvation,
and we will show how to handle it.
Exactly.

«eOkay...

I mean, if you advertise that you

you want to come in and invest and ya,
whe do I ses, you know, thess

fuckin' guys will rip you up in a

faw seconds.

P ¢+ § AN

BHOWARD ... (IA} evsses

HOWARD and I...(IA}...

They'll kill ys...
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e HOWARD and I...(IA).-.
ser(IA) euoneed two boat Joads of money Just
to taks care of than.
EH: {Laughter) That's why he's hers.
Md: HCOWARD and I have pu.-ti.:ipltli: in
quite a few coaversations with thizd
porties, all right. And it haz not
come up and I would never mention it,
But it is & major concern of the man
and he told me directly to mentiom it

to you, becaugsa you're the guy..-

wee (IA) - ow
i ¥ho is this?...
W All right...
o T If you come to this town in; you

needed guidance, we'll show you
how to operate, You know, without no fuckl
bullshit. Eelieve me whar I tall ya that.
I'll show you what to-do. And who
to pay and \ﬂ;to has to be paid...
whe you I:.I.ck- in fuckin® ass and tell
then to get up the re_n.e, i

MM All right.
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i 1f this, 4if ya, if you let it out, that you
got money to speand every scam artist
in the fuckin' countzry...(IA)...

W I know...

o ser (IA) ..

s You two are the only two
that I know...([IA)...

™ Listen to ...(IA)...Don't, Don't let
these people bullshit you. ...(IA)...
hnll;hit.

MRs There is an elament here that exists
that has to be dealt with.

. There's an element ...{IA)...

|H ean{IA)aua
That's my point.

o I will bring, you, you put s hotel
in my district, svery one ?f those
elements that has to be de‘a].t with, I'll
havae theam at the fuckin' opening night
celebration.

L Okay.

M That's guest...

B All right.
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L H ¥ot looking for nothing. MNow if it
comes scmethin' along their uiy that
they're invoived with then we'll
_give it to 'mm.

MW Okay...

MM: Without a question.

M Do you think I should meet ah Mr. DEBONA
is tl;at it? De, is it...
CESOYA or DEBOMA.

UM: DEBONR

MH1 DEBONA, all ri.g!_lt.

BC: DEBONA,

M1 Do you think I ought to meet him while

I'm in town, Do you think that he and I
pught to have ah git down and: come to
Eome arcangement, right no;;, while 1'n
here. Becauss the coa;.. the coal is nota
hypostasis.

" Do you know what you're lookin' for?
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gynTe 'ﬁ'r‘!!
The coal iw...(IA)...

Lat me ask you this. Do you know
what you'ra lookin' foz? .

Aza you prepared to mest with him and,
ah...

Bs specific...

Be specific and...

I'11l tall you exactly how specific

I can be...

+a.ECW many sguare feed...(IA)...

Mo, but ...{IA}... I can tlll‘ him this. I
can tell him I have ah, and I can

get the figures if I have to, I have
X amount...

Well, we need the figures.

»2.0f square feet of coal, cubic

feat of coal which I have - locked

firm leases on and I épent » lot of money
to do that, and the coal is thare...
I'm gonna giva you another leasas

up in.

++-The mining will be started...
Central nmlyz'nuil; if you'ra

interezted. 1 got some good littla
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Ex. 7

information about some area up in, lecated i
Clinton County and Centte County, on some
greund up "ers with some heavy coa_]. in "ern,
Their getting jerkad off (IA)}... 'I'.I{ your
Intarested in that type of coal. Now you're
talkin' abeut anthracite, aren't you?

I'a talkln' about hard coal.

fard coal.

You see...

You're talkin'...

«=sIn Burepw, in. Europe, they have or they are
developing the same type...

esa{IN)...

vna0f regulations...

ssa{IA}es.convert it into coke.

+esThe fow folks yeah. The few folks in D.C.
have done us and, and lIasgistats, state
legislatures have dcmi right, \gg.l;we clean
air standards, and, and hard coal does burn

well. And hard coal 1s » commodity in Eurape.



P4 183-2075
10

Sx. 7A

It's a commedity. It sells as a
cemmodity. You know, it doasn't sell,
you know, give ya 14 tons, 14 tons,
it's like oil. Right? You get it out
on the waterweys right and I'1l set
that ship cut thare ah for a moath if
I have t¢, to get the right price

and I'11 get ft., And I'1l get, But I
need to move it out. And where do I
mova it out from, if I'm mining it here,
I've got to move it out.

ees (IR e.s

Dalaware Port...

I 5 + % I

Iet me just say angther thing

that, that which you should know

now and you should keep l:!,y;h:

mind, Philadelphia is & port that
you can deal with,

e (IAY) .00

¥You go to New York, you goin’ to have
mors fuckin' shakedown “ttl?fsel

than you can bandle..:

T [:3\).‘. ve-

82-077 0—81-—85 (Pt. 1) BLR
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I know a little about New York and 1I,..
sss (IR} aes
That's why we're here.
Okay. You make, you can go to
Yaw York and you know but you know what's
goin to happen there. I mean ah, SCOTTO,
I don't know whether he's gonna get
any jail but...
Pive years ha got...
Ee got five years, but Lif 4% ain't
SCOTTC., it's gonna be soms, .
scmebody else. Everything that happens
thare, I don't cars what you do, is s
price on. Here, we'rs lockin' for the
work. Okay. And now you may have to
Justify a few things with certain groups
te make "em happy and that”d be easy...(IA.
I tell you that. And you got to mot only
ese {IA)... more productive, you
know, on a, on & tonage here, our
stevedoras, Our tuckin" Jt:‘nnga

L4

here is, is ah, not, mot dsuble
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the amount but it's about ah, it's
about 50 parcent more than what New York
does an hour. Leoading a fuck_l..n' -h!..p.
These guys here work, they don't

know what, you know, we need...

cas(IA) e

«..the work, I'll be very honast

with ya.

shoyld I meet with Mr. nzﬁnm while
I'm hare?

I, I, I could arrange it. Eow long
ya gonna bs hera?

Well that depends on if I can mest
with him. Ah...

When will you ba back? See here's
what we should éo.. Let me tell ya
what you should do. "If you sould

get your architect or you, whoever
you're dealin', the u;qinun. to
develop some kind of a, what is nesded
(IA) ...what you're looking for. Okay.
What kind of a facility age you locking
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to lsass, on the ysars, what kind?
ves{IA)era
How leng €0 ya want it? EHow much,
how much co-i you're gonna move out
of heare. What is nesded to neet, what y,
you know, what ya need. That's what I
got to know. And I can set it up with
hin and we got some facllities that are
now vacant, that we can, you know, qa‘;
work.{ng on, lat's get it ready to go.
(Telephcne ringing)...

M How you ain't gonna move coal next week,
but you may be ready to, to...

T ' D 2 P

" What kind, what kind of an option do
you have? Filve, you must remove the
coal within five years.

MW Ah eight point six (I.G_I .

- 1 Hallo (answering phene), yweah.

MM It's a crazy situation, there's
even days involved, all right,
theze's no... N N
All right, Iitﬂi.? B.§ ,’.l.tl‘ you must remove
the coal. &ea you're talkin' about
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- T Sse B.6 comes up, ys know, you got days in
theare too, LoO0...

™ T Well, let's develop, ah, ah, ah, sh, soms

i location within the city, taking everything

into consideration...

1] H {IA).uoin background)...

AN T What kind of raw asrvices can be providad
directly hare, okay?

th 3 (IA)... This if for you.

L 1 It is CRAARLES?

A t Mo, it's someone elle...

™ 1 Aello...(IA) ...

L L You nerd a little bit eore eon that trip boss,
bossman... '

.14 t Got the twe austaches. You look good In it.
©Z (IA)... It really does, 1It's looksa, very
beconing-on ya. It's net b-cq;!;.; on
averybedy..,.(IA)...It really does look good on
ya.

L k. 0K, {IA}..handle that tomorro;r u?ninq...

Moo, (IA}aus ‘

74
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Okaye. We'll handle that tomorrow marning
early? ...(IA}...Okay...(IA}...ALll vight
{¢lears throat)...I"m here for one purpose.
The other gentlamen do things differently or
do different things than I do. Ah, titles
impress ah the individual T work for. I have

a title, all right, T just expedite things.

Oxay., 1'm not gonna be involved all right in

this hotel/motel...=...motel, ner will I be
invelved anymore at, at this peint with ah
coal, These are things that I I really have
no backgrourd in and no intecest in.

That's what...

Ya know,..

I'm sayln® to you...{lA)...

I'm involved In takin' care of people up

!runt.. I, 1'm gonna Bt VELY.ses
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Now, that's what I gotta know...

vss50e "cause I, I...

You knew straight, that's, that's
where I...{IA)...

Bafore I set you up with a, with a

guy who's gonna look to develop a
location, export spot. Now I liked

to get invelved mozram with the pecple
that's involved in that line, and ...(IA)...
firm, I set the games up...

That's, that's ah, that's down the rcad
a short periocd of time, down the road,
but it's dewn the road. Ah, I came
hers with the express purpose of makin'
sure that municipal government was very
friendly towards us in construction of
this hotel. Be it the sitd, a site
here in Center City or ‘be it a site in
South Philadelphia, the City Council is
friendly to us.
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City Council,..

Okay. All right, You mentioned four
individuals that you have connections with
yourself,..

Yeah, that's right.

seeln South Philadelphias ah...

That's that very easy.,.

Okay, I mean...

That"s firm...

There's enouth influence on your slde in Ciey
Council, an individual that I've alceady dealt
with that, you know I don't have a problenm
there. Right. Theose zoning thlngs are taken
care of.

Right.,

Let me, let me explatfi...

wnai{Ib)oas -

The dialegue that I will have whern 1 return...
Sae, this FREDDY DEBONA, who I'm gonna ah,

»

that you're gonns
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meat i3 now the Director of
Fort Corporation. He is the former
birector.
5 «..Diresctor...
M ...02 the zoning beard..,
e +++ former chairman of tha 2oning board.
W1 That's nice, that's nice, okay. .
e And thers's the operation in and out...
wr HCY Yeah.
L] But understand...
.. H ind I hopa ya do, you knew, guod guy
my close assoclate...
o] Dnderstand oy role, right, I'm
not & technical...
Wi Yoah,
MHs ax.individual, right. I'm not those are net

my things. Okay. I comé in and

I talk to an individual and I

becona friendly. Ah we we strike an
agreeczent and I go ho:?t and I'm
happy. Whan I, let “‘,75}" a short,
Al .. {IA)...0f \-‘ha:ln} dialoque would
bs when I go I;u:k. All right, and
that _\;111 be who d'id you mest. Okay.
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Ex. A

Yours was the only name mantioned

up front by him. Please see him whils

.you're there. Like who did you meet?

What are they're titles? All right.

Ara they fziendly to us? And what

can they do? What type of, ah,
£riendship do you have? What can they
do for me when I come over? Ah, or,

or we gonna, &m I gonna come over these
and have problems? All right.

You just eay this, see this, ;hilnﬂllphh
is a is basically a labor town, okay,
it's & labor town. This ecity I would
classify as a labor town. We have

a lot of raspect in the bullding and
construction industry in this city.

The building and construetion trade unions
ars probably the most strenvous unien
group in this city. Okay. Teamsters
have &« lot of !.nﬂulnce'"hﬁ tha
building and gonstruction.... (3] Tz
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is the, is tha strongest. No
questicn about that. They hlava one
of their graat leaders is their
workars ah leader, JOHN MC COULLOUGE
who, next Tuesday, I'll be having a
fundraiser at Falumbos. He wi!.i be |
sitting probably next to me at, at a
table. Okay. I mean, I got mll that
shit covered. Y¥a know these guvs are
not lockin' to rob anybody, not lookin'
to shake anybody, they want the work,
we nasd the work and we make it, hsre

.and there. We have scme problems with

various contractors and they have some
problems, that we can work out.

ees (TN .us .

I guess that's what be sayin®' like

& guy like DEBCNA. lluu].d’ be have to
be takin® care of ,...(IA)...up front?
or \tﬁul.d... S

P
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L4

EH:

s {IA)uus

He be just happy enough...

I'm goin' to Montreal...(IA}...

Ex. o

«+.To ba, to be just happy encugh to have

the work for the pecple here. Do

we have to see him up front?

Wall ...{IA}...

I'1l take care of it if it's

necessary. The man ...{IA)...

Lat e talk, well ...(IA)...

1t can be handled?

1 would have to talk to him

about money.
It can be handled.

Yeah, it's an old story money
talks and bullshit walks. -

Ya know. .. (IA) au.
It's appropriate.
It's appropriate.

I'm, i‘n goin'

to Montraal. All right.

oM
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lat ma, just say, tell ya cns thing
one guy that isn't take care of is me.
(6dd sound)

"Cause I got Ecrewed con the, on the
last time I meet somebody,

Well you're hazpy...

Ya dld...

++.With the arrangement that we have )
se far?

Well, I, I'm the gquv that got

screwed last tice. N

Thers wes a misunderstanding.

Well tell me. Tell me about it. This
is the first, this is revws to me.

Ya know I'm.

PO F SR T St

No, seriopusly I mean, ya khow...

Ko, lat me explain that to ya, okay?
ana{IA) uus

I know only what told.
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< (4] Go ahead...lLet me hear what you
wars told.

M Mo, you tell me, right., because
if I got a problem on, on, on, en
you tell me about it.

EH: Yeah, 02 ...{IA)...

MW What's the prcblem.

Ea: You tell us.

MW ‘Ceuse we'll gat it workald out
quickly- .

MM I I was luppﬁsod to go up to New Yerk,
Morth Jecsey, New York, whatever .
you want to call it, and meet with
various pecple. And some pecple
aidn't show, am I, an I corzect?

HC: Correct. ’

MM: And ah I was supposed t‘o ah, the end

of the day, be ah, ah be 25 ah times
ah hagpler than what I was when I
went thers. And I v“:\'tf.w,blea I

returned to my own city.
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Bt ' ses[IN) ... There was = regicnal exnluaeuen
- & that was told through a various source

was that theze was to be a nuanber, okay.
Ah, vhan thay cams out...

s sew{IR) ...

1”0 +--0f the meeting the number was half
of what it was supposed to be. .

04 - s {IA}...I don't, see this is the,
thie is the...

Ui vaa (IR} -ue

W Let me just say this to ya.

] ces{IN)on.

[ 1] Wara you t.'ﬁ:;n?

Th: N¥o, I wasn't thers. I was thers not
net listaning to anlvhhing I aealIA)u. wms
downstairs. ‘-

Wiz Lat me just say this o ynﬁ.

4] I remembar you baing at the airport.

LoH All right. I was st the airport and

I mest, ¥a know, the vapisus people
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UM L]
MM B
U t
L H
L ]
el H
Y H

ard I, T only cams there because I had
confidence in the pecple that brough: me
there. I've knowed them all awhile ya know.
PR § 4.5 T .

1*m not, not a goddamn idiot. Ya know. Ya
know, Lt's a...

A L Y T

What happered that day 1 was very very
digappeinted ard ah I'l1]l be very honest with
y2, YNow I hesr 21l these big fijures thac
you're irvesting 34 million, 50 milliorn, 402
milliok...Everyone is talking about these

{IA) ... millions (ha-Llaughter) I llke all that.
1 like to hear it. And I willin', ya knrow,
I's a little ah,

I, I'm & 1ittle shocked here. ALl right.

wes (IA} ... 1'm tellln' ya facts. h

I'm...

78
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How let me just say this to ya.

I want back to my home eity with
$15,000 in my pocket and ya imw, I...
You, wait a mi.nuu.l..

I went up thera with a different
impression.

You cane back with $15,000.

That's exactly right.

Weren't you givan an envelope.

Yesh 1 was given &n envelope.

I was lend to believe that yoh were
taken care of in the sum that was much
greater than...

How much wers you led to belisve?
$50,000.

We wers...

See that's not true.

We were led to believe that there
was to ba 100. Okay. :

I was told that yeu pn_r:cnany.

all right, up front, .hc'.;gp we have
any transactions, ya know; before
we get down th; line, all right was
$50,000.

82-077 0—81——-86 (Pt. 1) BLR
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MM: : AN & 4 VI .
£ Now I'm telling you what the facts are
now. Ya know I...
EH: Of the 50,000 vou eonly received
. 15,000.
MM: I got 15,000.
EH: Well I thought it was ah Bg. FvE-O"
e .« Wrong.
MM I'm tellin” you what the facts are
I'm, ya know, I'm willin' to get
i} involved, ya know, and 1I'm interested
in business for the city.
MW I am little erbarrassed ovey that.
MM ) Well, I'm tellin' you facts, okay.
UM ses{IAYous -
EoH 80 I, I just want to bring that up
because I mean it's iportant to kring out.
EH: . We thought it was just 50...
MM Well ya, ya know what the problem is

here. I mean, I meet .yau gentlamen in
S

your cperation, throogh cther pecple.

Okay. So I doi't, ya know, and the pecple
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Ex. 7A

that I met you through ars very good
people, very standup...l won't aven

bs here.

Wiell, that's how we do business.
Right...

Okay.

Exactly.

Because how would be...

KOWARD has been dealin' it. EOWARD
has...{IA) -

But, the point I'm making to you,

ya know, if ah, 4f I'm to get Involved
and I'm, I, I want tc gQet involved,
you can show me a ilegitimate way where
you want to come into my district snd
invest ...(IA)... . g
Pidn't I just do that?
You d4id it ckay.

And that's ...(IA)... ,
I'n, I'm not lookin' to, Teally put a
hurtin® en anybody. I'm éell.in‘ ya
facts. '
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M

MM

éx. "

What 4o I owa ya? Let's get down to...
Let ma say this to ya. Wow, I \ru;
little hurt that day becauss I'm, I'm

a guy that's as, look cope up thers

and T wvas given ya know &, a Tigure

that I was supposed to come vp and 1

was led to believe that ah, all this {a
ah, you know, pecple \-'ant-t invest, they
want halp in ths Congress, we Rnow

the kind of guy you are, we know ya don't
know that they, thay know their ewn
fucking guy, ah that I'm guy that I don't
give a fuck ;rhat anybody says when it
cones time to do something ya know.
You'll stand up...

, I'1l be the guy to do it.

You, ya follow what I'm sayin' to ya.
I auth...I acsthorized §$50,000. Mow
I'm gonna £ind that other 35.

That's my problem, and that's...

What do I owe you. I owi "I{ou $35,000.
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MM

EX 7R

Wall, I'm a lit...I, I don't

want t0 say ya owe me 35 or anything

like that but ya know...

I aut.ho:i:e& 50 thou. Is that

what you expected?

Wall, I ...[(IA)...

And you anded up with 15?2

He zays a 100.

Well ya know, I was, I was under

the impression there was so

much mors money involved, new‘r'n

tellin' ya, I, I went up there with

a differant impression. Mow I, ...{IA}...
I'm not gonna, I came back hoeme and I had
so much in an envelopa.

All right.

Okay. Now, it, ya know, what am I

gonna 407 Ah I mean I Just...

Wall, you're talkin' to the right guy...
Chalked it up as experience.

You're talkin' to the righ¥ guy about it.
Well... ’

M., -

T just chalked it up as axperience,



PR 183-1075
126

Mt

X 04

ya know, I figure wall...

...(n);.. 'Cauge wa, we don't do business
that way.

sas{IA) .0

Wall, what I should have do, I'm not.
Who am I goin' to complain to, ah,

I mean DY CORgresSmAn.

Well, that's trus. That's trus.

{Ha Ba laughter)...

Ha...¥a don't, ya don't go to ah
eas{IN) ..

{laughter) ...IA...

All right. ah...

And that's a fact...

I£'11 be rectified...

..-he'll :mn ya...

And that will ba rectifisd. And I, I
got credibllity with EOWARD becauas I
eve(IA)...don"t deal that ’ny_-

Ain't no question about it. ’

I 4idn°¢ think it's trup. 41 mean
ws:yho_dy's i.t._,.

Nobody. gets cheated, mnobody gets
cheated.

Listen to :hnt 'm fayin' to ya now.



7 183-1075
n7

Listen to what I'nm sayin' to ya now.

I go up thers to talk to the .f.'hnl- )
Manhattan ...{IA}...400 millien , ya know,
pecple want to iavest in

American business. Ya know, get inte

the shipping business, oil, coal. That's
ah ya know, thers's cne on every strqet
in the Delaware Valley. And there's

just me. You know, &ll this money, I
think, what the fuck, you got all thig
money, man I guess that's bulishit

I, I thought it was bullshit all

this money. You're talkin' that

kind of monsy ...(IA)...what ths fuck.

If you, it' you got to give a guy a few bucks
to get him involved, ya )myv-,l ya d.n‘lt
gonna, Ya, ah, whosé gonna hedge at at
at that kind ah there's no limits

is it? I mean I mean thst's the way

I fasl about it.

eea({IA) .. .problem. My ‘ﬁid!i'd-

I mean if somabody's l.oolu;n' at,

now I don't know and I cert, I'm sayin'
this in fromt of ya‘now. .

PR & ¢} TP ,'



PE 183~1078
128

.

Ex, A

Bacause I want it aired out completely.
Exactly...

And £ don't wantono, I don't like.,,

Wa were togethar... ’
Whatever I do, I'll &c up frent

I don't need pobody talkin' for me

or nobody makin' « deal for me

"Lat's put it up front. The note wa
supposed to be a 100. .
The _r_aote was supposed to be a 100, I was
supposed to welk away with 50.

50.

I care home with 15. Now ‘when T went

up there, I met pecple, they didn't )
know what, they didn't really know anything
about Congress or know anything about
investing money in the Delavare Valley or
anything about Port operation, anything
about New York or Bcotto or the guys that
ste involved there, or anything about any
of that, ya know. And I just, ya know, I
know all about that. I'va baen down that
road many times. I lu'm: ;;.'1 about that
shit. ’
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™ . I mean that's my...

e vee(IA)aus

s ...and of ie...

Wl That's right. That's why we that's

why wa expecied to deal with ya. 3But
I'm not happy. if you're not happy.

e Well (IA)...

it «».and cbviously...

M “es (.II\) sea

L] Therse's reascn to be happy...

W Well..."

] «..and you walked away with less than

half of what you ah sxpected cr a
third...{IA)...

Wiz Now what...
.. -.+0f less than a thizd. P
Iy What would you think, I nean. Think

about it yourself...(IA)...I mean ya know

T Figured wall ya know I don't know whether
it's a fuckin' scam, all eee(IA)sas ima
few in the middle that Ghfkin' somedoldy els
down...quotin® shit. I don't know any
of this and...

W 1'1) take cars of.’.(IN)...

I 2on't axpect to. ..
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MH: I'll take cars of those problems.
"Cause if those preblems axist...

M P & 4 Y I

b H Thay're my problems all right.

MM Lat me say scmethin'...

Mz +-.and they will be handled. Now you
got 35 comin'.

MM Olr.ly._

] Paried. That's the bottom line. And
that's what counts. That's what yecu

. got comin' to ya.

MMz Wall.

MW - All right.

MMz The point I'm tryia' to make hezas

is that you know I'm not tht_._the type
of guy that's lockin' to blow whistles
I could care less if szomebody out
slipped me while I'm, I ain't the first
fuckin' time XI've been ocut slipped

believe me, I'll tell ya. v
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hnd it won't, the last, T can assure
you {laughtezr}., But whan it l:eim':s ™
down to doing business in this town.
¥ow I'm not sayin' I can go in and ‘say
BILL GREEN you're gein' to do this or
do that, I can't do that. BILL GREEN's
By close friend and very close
associate. But whan you deal with the
kay pacple in this eity, I can use a lot of
influesce to help you. Now If you give me
raasen, I get the fuckin' lul}l.l..
Okay.

...anough to do whatevar has to be dsne
in Congress.

All right. When I'm tellin' you about
cas{IA}uss

And I can't, I'm not...

FREPE 4 ¢ \ IO

+as0n & fuckin mission. Well one

ves (IR)...X'11 tell ya, I like gizis,
I like to fuekin' ganble. that's- one
reason (Ea Ha :I;aughwi..‘.
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M0: That's = good raason

o0 i . Laughter.

L H ! . That's two good reascns. Ah you got

d 35 comin’. .

M All right.

M All right. And that's that'a a
statezent of fact. All righe.
‘Cause I'ﬁ gonna take what you gpaid,,
Why didn't¢ you bring this up?

BC: Because of my ff?ﬁ;ﬁ‘...to bring it
up.

MwWs All right then :,mu'h right.

BC: Okay, I don't ah. ..(u)...ou;

lﬂ-u ssa{IA)...I'm glad ya brought it up.
I'm glad ya brought it up.
Ah that'll be handled.

MM Well I'm enly sayin' to you...

Mu: That's... -

oo ++.you know, I felt a little burt

about £{t, hurt to a degres that I
sas misled, I, I mean, I made

the trip on the agreement,
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Ex. 7R

I know but who do you think misled you.
You think ah...

I den't really ‘lmow Wow I dealt
through HOW...HOWARD and EOWARD...
HOWARD, whe do you think misled you?
. ..and cther pecple.

Well, it's a I think it was a lot of
ah originally the number was 100.
Yeah.

Ckay-

Well you know who we're dealin

with right?

Exactly.

okay.

Well, I Aidn't at that time...

Let ba tell ya, it was my first, ya
know transaction. I didn't have...
HOWARD how much...

Wall you'll have to .lpclk up.

You have a great deal of money
transacted hera.

¥o question about 1.
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Ex. A

-All right. Iz this the only problem 1 got?

It’s the only problem you have. 7The
enly problem... {IA)... ’
All right. We don't have a problem
anywhers alsa?

sea{IA).oas

Howhers slsa. It was the first

time, .1t wan a fuck up £rpn the beginping,
ckay.

Yeah. But everything else is cool...I ma:
PR & 4.}

I, I dca't want any problens t‘em:w
morning.

You don't heve no problems.

Ah; it seens to ne that ya know, ya
knew I could be vary h.].pfn‘l to you

va know getting other pecple who ars
zeally interested in in helpin' you.

Ah, yYou know when I, when this happaned ~
to ne, ckay...

I, I, appxec...

I backed off.



&EX. 79

v 163-1075

15

lm I lppuci.?n your feelings,...

s I didn't even, I didn’t, now I'm
bain’, bein® hon, well I, I know
what's gein' en which ya. I'm gonna
tell ya how I feel. How cne thing
about me, you'll know whare
the fuck I comin' from, from day one.
'Cause I'm not gonna screw with ya.

4c: Mﬂ:n- .

M All right.

Log Supposing...

o ¥Ya know, I may not, and I'm not.gonna

bullshit ya efither. I'm not gomna

say look, ya teet me tomorrow and I

got this teken care of and I'll hava

the mayer ...(IA)...I'm not gonna

kid ya. 1If ‘I'.hc MAYQr g!'-dghg.‘.(.(
(telephone ringing).... -

1'1l tell ya from day cne. He's not

there. He's against ya. ‘And what could
we 46 to try (telephons ringing) to get hin
with us, Then we'll do"ﬂ:ﬁt.
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MM
Mz
UH:
HC:

MM
BC:
HC:
MM

BCs

&4

Adn't that the way you want to
deal? .

Yeah.

1 zaan, let me be clear cn how youns.
\flnt. a deal -

,Yeah. We thought...{IA}... everything was

fina with that ah business at tha the
airport.

Well...

th huh (in background)...

{hngi:)...

I'm glad you brought it up...

Listen if I'm gettin' robbed, pvarybody
ess(IA)...gonna end up gettin' in our hair..
Ah absclutely pal...(IA)...

.o DY the way they're going o do businsss.
How yeu got 15 and I'm not...(IA)...
«»-that's why...

+.+don't want to hear about that...

Eae nobody knows about this deal tonight,
not even our other friend.

New, that's ckay, I méan, I don't want
everyhody knowin® about dy business...
ess(IA}.an

veo(TAL...T dian't aven tell hia that

T really talked to’you about it...

nE w1 -J—ha
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Normally, I would have him cail ya,

okay, but I didn'¢ ... (TA).Cex T2 T
+s-and call ya direct.

srs {IA)uvs

Right.

You were promised 50, soon as I can

put it together, you got 35 comin'...

P & 4.% PR

Okay. Beottom line, let's forget that |
situntion, all right and that handles the
situa...that handles the the

immigration situraliza...ah, situstion...a
Bill the whole thing...I'll back you up with
the properties, wa can work that out...
ess (TA}...

We can work thet out very quickly all
right.

Lat's talk about the cash,, ..iﬂh‘l 2inish
it uwp. Right now, ‘'cause I'm pissed.
Yeah.

I understand.

You got 35 comin', I'll put it

’ A
together. What. are ua"u}kin' about,

82-07T 0—81— 87 (Pt. 1) BLR
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all right, let'sm do it all at once...
sas{TR) ...

What are we talkin' about for you to
usa, all right, the influence we talked
about that you have in city government,
all right, on the docks and with any
erganized type criminal enterprise
problam I might have in the future.
All right.

PR 5 4 % IS

Give me a3 figure right now, you got
ona package...

I would say that if you want, if yon,
if you got, now now I don't Xnow what

you'ze down so far as far s developing

= plan who your architect is, what kind of

land you're looking te scg:ali;.'e.

The, the land is negotiabla.

Ab whera was it located h?'...

Tha land is pagotiable...Thers's &
site wa have interest in in center city,
all eight?...Ah...

Hera's the t.hiz;q...
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But...

We not gonna have...

south Philadelphia, if it, the main
problem is the immigration, you realize
that...

Ckay absolutely.

Getting the man here.

Ya know I, I realize that...

Okay, If the thing should i)l in

South Philadelphia, well then it'll be
in South Philadelphia, okay...
Okay...Let me just say this to ya...{IA)...
I've been led to beliave that there are
parcels of land...

All right, let me zay this to ya...
«euin Bouth ?hllnde‘lphin.

There 1is a, there is a, tbcr! is
currently a, & vacant building in my
ares that is already built. Okay, it
was built for the purposs of beinyg a motel/
hotel oparation.

A Holilay :nn..

It's vacant...
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HC: You know where it is?

MM: Up for sals...

MW T undarstand, yesh...

M4 Bad area.

HC: Bad araa...

| H But it's the kind of thing that
avan, ya know, you offer it up, ya
know, t.hﬂ-r‘n tryin' to get momebody
alse to take it up...

BC: The .pecple...

MM And I can axplore that and you can
pick it up cheap. I'm lookin' to save
Y& money... ‘

MW I'm not lookin' to save a dime...

MM Well I'm lockin' to save...

MW I'm...

MM: Ah (IA)...listen to what I'm tellin’
ya now.

EH: I think this plcquc.l.. (IA).-.

M I'm lookin' to, we ocould, we can put

together a package cheaper and we can

get, Iinstsad of givin® 4¢'to tha
contractors, we can ah, ;p:l.i.t somathin'.

I don't know, fn know, I mean, am I frae tc
talk hera...(fh)...
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Lay it on the table...

I don't want to save nothin' either.

tHow I ain't leckin' to save acmebedy
alse's money...

«»«Fine

But lly own {laughter)...

But we might be able to put scmethin'
together a lot cheaper than what we

was talkin' about...

Okay, 1 am going to Montreal this
weekend and then I'm flying overseas.

And than, I'll be back as !ou:: as
possible. The conversation I'm gonna
have with the man all right relates to
certain key topics, It's gonna be a
very short, sweet gonversation,

bacause you sit with a man for five

hours and 22 minutes of £%, all right, is
business. All right 'nm! three and a half
hours of it is fun ya know, it's
Pleasantriaes, becmsa_thnt'a how business
is conducted. In those §2 minutes, I
cover eity cou:pci.l and 2’ iet of things

on what I've done. Your name will come up
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THATS meo

fﬁ. i

ah thera's no way in the world I'm

genna tell him about that problem

that we discussed bafore. Ah I'll

take care of that myself...(IA)...

"‘uﬂ: - problem you gotta...

Okay- .-

«.sguarantes. You gotta l0¢ percent
suazantee...

see{IA)...

Y 7.3 T

¥ow let ma just say this to you. ..-(IA}...
Ya know, 1'm the type of guy that if

I'm on a migzion, okay, let's say

I got to go deal with some mafia
opezation downtown. Say we got a

little problem about some horseshit,
whatever it may be. Scmethin® that
really shouldn't even rul’ltc to the indivi-
dual who we'zre talkin' about. Okay. Mow
vhen I go down there and I say look,
what's the problem, what does it take

to straighten it out. ,No¥ I can't ah

I mean my n.uuu is ve!.'; imgpertant down
there .."" ya know my friendship is even

more important. Wew when I go back, I <an
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go back and say lock ah well I made the deal
but ah here's half the...{IA}... action. 1°4d
be in the fuckin' river the same night, 1
can't operate like that. 1 gotta know what
I'm talkin' about. T gotta be specific, Very
specific on the way I deal. Now I den't wanta
dis at this young fuckin®' age...(IA)... good
reason. I'm after a good fuckin'
FRaBOhaas (IA) uu.

You have soms of the same fears that he has,..
See,..

Okay.

Uh-huh.

Well...

[ £ 1) P

If you say to me all right leok you. gotta
problem here with the clgarettes. Go down and
we'll make a deal, wa'll tcn;lvo it for 10,
15,000, See what you can do. 1I1°11 do that...

Fine, that's what I'm talkin®' about...
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MM: All right, 1’11 do that. But I don't
want to go down there and then when I'll
mest ya tonight, and someons shows up and
.gives me 3,000, then I have to try to. fuckin'
negotiate and save my own skin...

MH: ¥o problem.

b I don't wanta operate like that...

MW You won't operate like that...

R ¥You know...{IA)...it won't ﬁappen. .

MM But that...

M : Okay.-..

MM N ++.i8 the way. Well that was my own
axperience, that's why I'm h:iﬁqing this
shit yp.

MW: I can go back...

b And I don't want to have to operate if
I have to operata lika that.

EE: I don't blame ya OZIIE. -

MM I mean what the fuck, I'm not, not gettin'

shot over somebody I don't aven know.
MW: ens{IA}...you're right...
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OZZIE I can go back there and tell then
that that...

Cause thay're figuring I'm fuckin'...
scamin' off the top. Ya kaow, and

I'm not... '
-e-(IA)...Listen to me for a minute. If the
immigration situaticn is handled right?
"Cause I'm gonna finish up...

Handled te...I, I don't ...(IA) ...

make it cioar...

Though I, I, I, I'm not kiddin' nebedy

ya know, for any amcunt of money. I

can't just say, ya know we're.in here...
M., ...(Ia}.._.anriqht Congressman MYERS...
How I want to be clear on it.

«»:18 goin' to try am hard as he possibly
can, he's in your écrnezr anything he can &o
ha will dao. .~

Now that's you can say that.

Fine. That's all I n;zod to ssy.

And give me a reason.

All right. Numbar two right.
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MM: Other then, ya know s & reason that
{" eas{IA) 4
: o what the hell why are you interssted...
‘ what are you gettin' a kickback...
M No, that's what I'm talkin' about,
number two.
»m: Give me « reason. Somathin that I
got some money in my district...
| H -s.YOUr hotsl... *
e «+.(IA}...whers, hey this quy
iz investing bucks...
EH: Well he's givin you & reason.
M You got a hotel..,
»: »++(IA)...You see what I'm sayin' to
ya...
EH: Yeah surs...
pO4: Give me a reason and I'm thare...
MW: All right. Based on those -£acta that
you'r; gonna use your influsnce...
MM Pon't forget about what I told
¥Ya about that English language, it's
very important... _ ’/ P
MW Okay, that'm...{IA}... -
MMz State 'btpa:tnc;\b told me that...
MW Nunber two... ,

*
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Mt Get a tutez, get...(IA)..

MW All right. You can help use your
Ln:!_lunnu with the, at least with the
four city eouncii members in your
district.

ac: And..(IA) ... wvarybody slse included?

B And esverybody elsa.

MW You can use your...

4 «ssllgten...

MH: vs«influance in city council for whatsver

. bensfits...

M Sam, ah, listen to what I'm tellin’ ya...

Lo ++-him in the construction...

MM +»oClty Council, now I, I I don't, ya
knew, I can't say I got every city
council member, I:’.t}"_ council we can
handle. 5&‘{:5 city eounci:l._. Those that
we can’t handle, wa can buy. ) Bo don't
worry about city couneil.

M All right. GEORGE has given me a little

or Or ah HOWARD has given me a little
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Ix. A

sducation concerning ecity council and a
& lot of names have come and se forth.
vho are those four that gou'ze talkin®
about?

ARN VERNA, JIMMY TAYOUN, FRANNY
RAFFERTY and AL PEARLMAN.

Okay. Those are you-s. %You, I have no
problem with that,

Wo proeblem whatsoevar.

I go back and tell him fine. You'll
use your iafluence, your office...

Use my influence, my office amrd my
personal frisndship...

Okay. ..

With these pecple...

They'll go all the way...(IA)...
They'll go all the way u\'gl._.‘.

vesAnd o forth)...

Everyones that wa can't get 1'll ah

I mean I could go on and ’tnll ya. 1
be glad...,

He night have 'mt.h-:'.t;ufl that we...{IA}
I got Lucian Blackwell...
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BC:
Hods

éx. na

My guy.

Ch, LOU JOHANSEW, forgat it. I

mean, he's ours sutomatically.

Okay.

«ssAnd. ..

The hig ...{IA)...and his last guestion
and the bottop line, and he'll o it very
dramatically. All right, is what do I
deal with, how do I deal with the mafia.
ver (TR} ...

Ya d=al with the mafia through...(IA)...
wa.We'll keep it very quiet. You'll
deal strictly through me.

Fine. And you can handls thoss mattars
for me.

I can handle...{IA}

I can tell him those, all thosa points
were covared with you. :/'n not gonna
opentisn to him this other problem we had
fine. Wow...

You can handle...

«4-T70 be able to tell Mix; all right,
those things, sll right. ’ We still...
s rng. .
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«shave the other matter, what do I
owe you at that point. You ware dealt
with befors on ona thing, right...thit
immigration thing. Wow I'm talkin®
about three cr four other things right.
Three or four other...(IA)...

eoe (IA) 0u s

«..possibilities, Things I need help
with, Things he needs hcip with. )
But I would say just, you know, it's
hare's the, now...

Don't, don't, don't be embarrdssed
PRI & 4§ I

I'm not embarrassed...

eee{IA) s .f}quz.:, all right.

Okay.-

-

If you want to ah throw another 50,060

Give me a figure...

in are, and if you want me to spread it
out and wind things up, I'll do it.
That'e your, that's your pick, right.
Ah, 1;: ne just say th(sfto ya. The
thing with ma #nd and I'm gonna be



FH 183-107%
151

2
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very.-.I, I want to be up front, ckay.
I'm not kiddin' nobody. 1I'm not tryin'
to shaka m_yhody down. If you want )
sopethin done in eity council, if you
come to me with a propesal and say what
does it take to gelt thix enacted into
law. Now I can't guarantee that

the mayvor will sign it. Okay. I eould
never guarantee that, I mean if it's a -
1oqitinntc thing, investment of money,
zoning, anything like that, you ...(IA)...
sinple shit. We can handle that for a
few bucks. ’

Fina.

1f necessary...

It's...'Cause it's degit, thess are
legitimate businesses. I'm hot comin
in... .

Okay...

ess (TA)...

What I'm sayin' to ya,; eity council,

if you got something I-‘ddh't, 1if I don't
I, I, I could,’'I don't l::!l what it
really is, you can, you can basically
hlndllc it, I'n’ tellin' you. Now I
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EH:

can't put a dollar figure on every,
like, like tonight. I, I just can't

do that. If you want ma £0...

Iml:'l it take to make you happ¥...
forget them?

+..d0 somethin...

Forget what we have to comin®

latar on. I deal with that as it cames.
All right.

Well ah, let me just say this to ya.
What would it take €0 make me happy is...
«»+in those other fields, becauss the
other thing is...

¥Well, I'm talkin' about, =se I

thought that I should had 50 grand that
day. ) )

All right. For this ---(IM‘-..

35 you got coming.

35, Ysah, I should, I lholuld have
eonin.
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All right, And add the rest for those other,
thosa othar things we talked about...

Well, if want na to spread some...

And. . (IA) e

other noney... (TA)...around...now and you
knew, I, I don't what ya, you tell me what ya
want. me to do,

Okay.

Mow 1if ya want os to get lnvolved...

Ho...

seswith ity council and line up guys that
have been...(IA)... automatically on your
side,..

When a vote comes, right...

Ya tell me that,..

«seWhen and if a vore ;:ounes, you use all the
influence you have arnd the pawer ‘of your
office to help away city council {f we have
vote situation problems. Okay? MNumber one.
Number twe, you help us ah with any type of
ah, ah labor ah eity gcvcrma‘n:t/ :hntwu,

port authority, y

82-077 0—81——388 (Pt. 1) BLE
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this type of thing, Nuzber two.
All right, just a commitmant, right.
That you can do this, you'll help us,

you'll give us your best shot.

MM: Absolutely.

o Hunber three. And that's all anybody
car ask for in any type of situation.

MM: ‘Bast shot wa have...

MW ++.All right, and number... .

M «+als with Port melopmaf:. We're so

hungry for Port Davelcpment.

MW: And number three right, if we gotta
deal -with mefia situations, rigdht, that
you can intercede...

MM 1'11l handle that...

MW: -++And use your good graces, and what

have ya, and tall us how to handle it.

MM: I will...

" All right...

MM Eandle that and, that...

: ee.dnsight...

e ««.will strictly be money deal, clear.
s Fine. That's okay. Wow, §o I'm not

.

talkin' about...
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The money comes from him.

Right.

«e.hnd to you.

I'm not talkin' about spreadin’ money

sround down there because whan it has

to Be spread around, you got it ...{IA)...

right?

I'm tellin' you this, va know, I and sh

believe me when I tell you this, I'm not a.
ot Ewe ¥ :

I'm pOt & ... {3X)...man, but I'm, I'm

lookin' to be, lay the cards on the table.

Iz that what ya, is this what you'ra

lookin® for?...

Exactly. For those three points.

Now, ain't that the way we deal.

Exactly right.

You were dealt with before...

How I'm, I'm not gonna €61l ya I need

ah 8 million dollars befers I, I mean,

1 mean I, ya know, I don't operate like
that. 1I'a gonna %ell ya how ya can 4o
business, and if you, Af you, you show me

that you guys are reasonable guys, and
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va know, I'm not lockin' for a jackpot
«-«{IA}...or nothin'...Now I'm talkin'
with ya "cause wa gotta friend here, and 1
don't axpect u‘y tapes to be runnin' ’
there. And I wvon't be talkin' if it
wasn't, 1f I don't Xnow you guys, but I,
he's heze, 80 I'm talkin® because I

fesl he's here and ah I'm lagit to be
able to talk this way. MNow the key iz you
don't go runnin' arcund like crazy . .::
pecple "cause ya got a lot of money.

Don‘t do that. Don't try to butter every-
body with mensy becauss yon'll' waste more
fuckin' money in more Alfferant

dirsctions than you could ever spand

it right. You could spend probably cne
third of it right and get the same

rasult or better t‘ban‘.-./(n}... .

That's why I'm dealin' with you pecple...
Well I realize that...

«ss (IR} ... .Right.

No, but you got the imptession you're
givin' me the impression ‘r.hat. that well vk
will it_‘take for this what will it take for

2

that.
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L ] Ho, no, no, ne, Wo what...(IA)...

L] H sesfIA)suse T'11 submit you a bill each
sonth...{IA)...for three million..

o H You don't understand...

A ] P § 1% I
{Laughter)

W 3 Wo, ne...You're not gonna get it.

L] H eee{IA}eue

ic H PP S €% T

L H You're missing my, you're missing my polint.
Right. You were deal with before. That
semethin' that made good that's guarantesd.
That's money In the bank. You were deal with
before atrictly or; one issus. All right?

LL] H Yeah.

L t Ckay. I brought up three other situations.

L] H And 1 qot them all covered. -

L % ess (IA) .. influence right?

-~ t eas(IA)aus
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M Wa struck a new bargain this evening
and I...

W I got "em all coversd,

M »+» 8sking you what sre we talkin' abm}t
right.

¥M: Wa're talking about make me happy.

MW: «-.making you happy.

MM: ves{IA)ee. To kesp me happy, just make me
whele with the kind of ah, ah...

MA: e ¥ouU'll be made whole...

MM Kind of agreement that I...

MW ««.¥You'll be mada whole...({IA)...

MM: I, I went to New York for...
I coma home I was...(IA)... )

MW +es (IA) .. .Dusiness.

MM I ccme home exbarrassed.

MW All right...{IA)....

MM: Make me whole and then we'll.ge on
from th-cze. <

MW: All right. T wanta rc;u'll be made whole,

It's finished business right. I brought up
) cthear fields, right., What, what I owe ¥or
for, I'm goin' back and-give him a commit-

ment, the same I,.comimné' YA gave me.
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That the man said yeah, he'll handle his...
ves (IA)...the best he can.

I think what MIKE is sayin' is...

Gilve zme the figures.

I know what he's sayin'...

R 4 § JA

css«(IA)...not what it's gonna cost me
down t'hc line, but what, ya know, what
kesps ya happy.

I think what he's sayin' is

ha trusts you ah to deal the

extra bucks with these pecp:l.e‘who.. .
veu (IR} .o

...But what this, just what are you
lockin' for, ya knﬁm, like to make
you happy... )

esstD make me happy... ~ h

sas (IR} v 80..-

To make me happy...(IA}...
+e={IA)...for six months like Ya have

been.



PE 183-1075
160 *

MM

M:
MM
.

All right. Lat me say this to ya.
To make my happy, I was imtroducad
to you people. Qkay. I didn't read.
your name in no want-ads saction or I
didn't plck ya out of a paper. This
gentleman introduced me to m. Row
what arrangements ya have with him, I
mean, does he have a retainer with you
or...

ECWARD and I have...

ere (IAY.us

vea{IA}...business t!l.‘l'illl:tiﬂn.l and
EOWARD s« (IM) 10w

I maan do I have...

eev (IR) .. .knep happy.

Don't worry about EOWARD, that's
saparate...

Ab let me say this to ya when I talk
about what I'm un;s.n: about...

You personally just you...

evw (IR} ooe

A § 4§ TR

e (IA} .. . HOWARD, BOWARD,..



H 183-1075
161 -

w

MM
MK
M

o

I mean because I was referred,
recommonded through this gentleman,
Right.

I take care of HEOWARD...

.-..lnl...ifon_ know 1f I have Ito worry
about HOWARD than I'm talkin'
saaf(IN)aes

You don't have to worry about HOWARD
this is strictly...

New look, the only thing I can say to
you, 1 can line a lot of customers

up for ya, mexbers of congress that are
willing to deal with us. T eduld put
pecple around you, you wouldn't be, you
would be shocked. I mean, you may think
I'm xiddin' but ah if you want to spend
fuckin' money, I'l.:i. show ya how to spend
it. )

Oh, I'm sure you ecoculd.

(Laughtear)...

I'm sure you could...

wee(IA}...
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I want te make you, ah, I want you

got to be paid for those other three
things. Now what is $t?

Wall...

Row, Qgive ma a figure because @ gotta

be, ha"s got a lot of banking business

to do hare for me and I...

I would say that ah you know, I mezn I

and I'm not lockin’ to rip anybody off.
Give me, I want my 35, but ah...(TA)...

All r-i.gh:. now that's maminus. Tou
got it...

Give me 50 in addition. You'ra goana

work on other people, city council, people,
wa're gonna have to deal with. I'll go talk
to, to the mafia connection, there's CHICKIE
NARDUCCI my close, close friend. Okay.
We'll get FREDDY DEBONA lined up. Yeu

give me some plans. Y¥You ssnd me your

engineer vho wants it to develop
scmethin' at the port. bone taken care
ef. You'll have to invest some money.
give us a long term :I..ia‘i.f- We'll spend
eity money. : ‘
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.

MM

Okay. -
Okay. Develop that oparaticn.

" All right.

I. show you, do exactly how to do that.
All right. Thosa two plus your influsnce
with ecity eouncil and your influence in
your office. That's a powerful office, I
mean... (IA}...no bones about it.

Well if I need, I mean, just give me, -
new I: I, I...

«ssthis 1s yours...

«..didn't rob ya...

«.:this is yours...

¥Ya want me to tell ya to give me

ten ni:l.uon. I'1l tell ya that, I don't
\n.nt £0 +..{IA)...ya know. I'm not

goin' to tell ya that. Now I'm goin' to
be very honest which ya. /I. when I first
talked about this, I \;as lookin' to get
fifty. So let me walk awvay with my 35,
give me 50 to go out and do these cther
things that we spoke apout and you know...

F
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Okay.

««+He'll meet again...

«+.Fifty covers only you on those
mattars. Anything else we got to do
dewn the road wa do, right. It's = nev
ball gacs.

ess (IA}. ..

FPifty will cover you on those three
issues. We'll take care of the other
matter.

Absolutely.

All right. You got & big package comin'
all xight?

All right.

I'm @uss

We'll go cut and do what we-have to do...
Lat me do...

1 got that :um:d..:

Are you stayin' in town or are you goin'

back tomerrow?
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(o] Ne, no, ha's stayin' ...
1 No, I'm stayin” -in town.
MH: Can you do this? Can you give it

some thought on whether I should see
ab, ah ¥r. DEBONA tomorrow. I...

MM Let me say this to ya...
Wiz SR give it some thought as well...
s If you vant to ses Mr. DEBOFA, I

can arrange that, okay. I
can, Bll right, I ean even take va
to Mr. DEBONA's house tonight.’ Okay.
M If I do, I want to go with a package.
I don't have a package available at...
ses{IA)ans
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MMy

BC:

- "’f:

But, you den't want to go in with a package at this po;.
in tine you listen to what I'm telling you.

I'm listening, that's why you're hezs.

Ara you;ready? I want you to meet with Mr. DEBONA,
but :I: vinq’tn...see. Mr. DEBONA 1s .going to want; he
don't vn{t to talk to you about u'g packagas
{telephone rings). You follow what I'm saying +o ya.
I know wxactly what you're telling oa.

Alright now.

{Answering phone) yes, yaah, hold on a second

(Iﬂ’m leavas).

(IA}...taks a leak.

Leave the dosr opea for me will ya? Jesus chriss
it's: we got to wind this thing up here. I'm
getting tired.

Yeah, yeah.

Lan I use that phone (IA) (CRIDEN leaves)

Yeah, take your bolf._ shot.

(On phone) good encugh, ok. I apprec:aa‘te it., You
koow I like the way you do it. (off ,:an:un {IA}
eonversation)

{To EE) whera's OIZIE? Eead? _

What's that? yeah. He"s taking a leak and Mr. CRIDEN
is telephoning
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{pause) (IA talk off camera) (MM, MW and EE conme

into camezra range)

Alright, fine, why don't we do this. Tell ms your
Ltim';fasy. You genna ba in town tomorrow?

Be in tdwn tomezzow.

Alright, alright we don't want to do business with hin
like thet at this point.

Ho.

Tine, hey, that's good encugh. Your opinien ix
waluable, there's no doubt about iz, -
(EC enters).

I think we have m friend in (IA).

Alright, I, I'm going to Moatreel. 1I'm gelng to

o, most likely tomorrow, the way thi.ng! are qei..ng. 3
going to go. I have to. I have commitments. I'm gois
there. I'm going cverseas from there this weekend.
I'11 take care of it. The money will be wired. You
u‘iu take carea of it. (points to EH). -

Alright. I'll take care of it next ;uk.

Mright, yeu'll be taken care of. You and I will éeal.

ERNIE will take care of it. Eh.
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And you have to...HOWARD, thesra's ancther pisce of...

“Yeah, you...
Ok, we'll talk.

Wa'lY zound it off, alright. Eh, how long you geing

to b; ?0.:.?
I'm gonna, I only, you know.
‘ Hs lives hera.
He's got a jeb in Philly.
When you going back to DC?
I'll be going back Monday morning...
k.
v+al2 O'clock... mid=day..,
Could T possibly reach you throvgh EOWARD?
Sure.
If I call him frem, oh, oh...
Absclutely.
«+.Montreal...
.Leat me say this, ¥Now I'm not...
o oo this weekend.
I just want to be clear, you know, sc, I mean,
taken care of...
He's my business.

you're
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[ 1] t
L] t
L 1
L ]
L} ]

And whatever wa Jo, We're doing...

You and I.

Ok, is that understond?

Sirce we had misunderstanding before, we can
make it clear now.

Alright.

Sa I know where I'm coming fremlnnu, I, 1,1
went up’ to New York with good people. WNow I
didn't ask a lot of questions, or qguestion
IhYb;dY. but as long 35 I know where I'm
comirg from. Alright, no%, whatever I have to
da, you know, we can meet the way we're
seeting fiow. Are you the head hauncho of this
opsration in America?

Right now, I'm it.

Alright, you're the head guy, oka, sow #'ll

mewt and we'll discuss wvhat has to be done.

-Now, 1 mean, I can, I'm not loeking to put any

great price on anything, eh, eh...well, I have
to talk ‘to this lengshoreman beosa, oh, the guy
that headed the ILA ard it's gonna cost. 1I'm
not looking to do that, Ok, I'm perscnally
not lookitg to do that (phone fi;;;i Now {f

that's what 1 sheuld do, you tell me that.

82-077 0—81——5% (Pt. 1) BLR
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MW:

(phone rings) and if you gotta.

(IA) -

And if you'za locking to spread noney. (phone rings)
and ym': gotta have a reason, a reason to do i, then 1'y
hmd.l.. é-m-.. You know, you give me some clues on what
you want to do Mﬁ. '

Just let me tell you this.

You sse vhat '.’:'m saying.

Just leave it the way..., everything is fine now, becaus
ve have to get this all sycared out now.. Eh,
averything is great. .

{on phone) ok, ok, alright (hangs up). That's good.
That's finishad now. That worked out nice and nobedy's
mad at ma. EX, I'll tell vou what. Bow can I°get

in touch with you tomorrow? Alrighe, I'm going to
start making sone telerhoas calls right now...

2'11 be azcund (IA).

w..and you ars as well and I'll ma.kn *\fw in the
morning, 1f T can't reach the partles tonight asd I,
I'm :’3.‘5 and I'm a little embarrassed and I'm gonna
straighten the situaticz and I'm gomna try to make
you whole temorrow, if I possibly can. If not, it wil
be within a mat..., just a utu:'e! days.



$8 163-1075'

171

SESE

EC:

Alright.

. Are you s:tisfisd with that. You got eight,

five coming...

Vory good.

'hd i've got my commitments, aod 1'm bappy, eb...
(18): ' '

T can only apologize for that. Alright, that's all

I can do...

_Ltt me say thiu to you.

...and 1'1l1 make it whole.

You koow, I'm the type of guy that when you bava to
go do scmething, you just better hope I'm at your side,
if you want to go do m sericus mission, you shonld
hope I'm at your fucking side, at your side.

That's whiy I'm bere, *
I don't give a fuck about nothing. I'm a little
fucking, you know, half crazy at times. TYou know I'm
the type of guy, did you kmow, how do you I got &
pinth grade educatien. How the fuck do you thinok I
got to congress? On my fucking wisdom? ’x-y. heh, hek.
Yeah, cn your wisdom OZZIE.

How do you think I got where I anm.

(Laughter).
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Luck? bow can I reach you tomorrow?

You can call me at sevarzl oumbers. The Lest way to
call me ix o c1ll my office and tell them that
m‘r’ looking for me.

ﬂw—:’xino-sevnn—thran—! ive-nine-two.
mu-fiw-nin.—tw. Ok, and ebh, I ean call you thers.
I ean eall there and may I... '

Call there I won't be there.

Eh, MICEAEL COEPN, MICHATL COEEN called you...

MIKE COEEN is looking for ma and he’s at 1 certain
sumber and I'11 gall you back. That's all,

Ok, grest, great. Eb, I'll take care of it. TWhat elss
cas I say. Alright, I'm going to make zoma telephone
calls Tight now.

Alright, all thesa other things...let me just<say
this to you. All these other things, whes you're
dealing with the mefis in tkis town, when you're
dexling with the part, when you're dealing with

City Coyncil, when You're dezxling -vtth t-ht Zoning
Board, all the key things that you may- n;n into I.
problem with, in this town, 1f you got fucking meoney,
you don't have a fuckisg problem. You can handle &ll
the problems.
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Fine then I have no problems becauss...
You have 0o major problems, now I cab make things

sasier for you pow, eh, you gotts tell me. Now I'm

‘mot sl';!uekin' thief to the degres that I'm trying to skin

l.nybésj nod take their eyss out. I mean gouge your
eyes |;_ut. You know, I, I bBelieve in live and let

live and I'll ba vary booest with you when you're dealing
with FREDDY DEBONA, he's interested ib quick promoticn.
I you can make him bappy, in, while we're promoting
the part, I'll tell you how to &0 that.

That's down the road alright.

That's down the road.

You get go problems...

Yeah, and I-need, I need statistics, figures, tonage...
‘!'ou‘l:!. get it.

¥hat you need, what kipda lease you're runciag L&zo,
and I can handle that. ¥e'll enter inte an
4ETrecDeLt. ..

That's what lawyers ars for.

..-in two fucking days, 1if you got the proposal sod
you got the money to back up the preposal.
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E'hlt'l what lawpers mre for. They bandle that. That'g
what architeats are for. That's what engloesrs

sTe for. That's what those guys go to school.

(.|

You h:oy .
Tou tnm there's & lot that, that can be done,

you know. I'm the type of guy, you know, I play sh,
1like a very fucking oonchalant role, till I know who
1'm dealipng with gk. I try to devalop the kipd

of confidence that I think I can devalod for Fou guys

apd then we caz deal.

T thipk wa u.ndu:tud‘ﬂeb other now.

¥ou kaow, I'm not...

I think we... "

We got scmethings up frent and I'm, I'm...

l::'n ot coming im here locking to, looking to put & shake
#r anybody. I mean, eh, I'm interested inp the city,
§iven soms ressozs. I'm zot, 1'm aot & focl, I'a

not golng to fua out, you know, say wall here's X amount
of bucks, go out and imtroduce this bill. I'm mot
interested in a fucking bill tbat's going to get me
fucking shanghaied the next day.
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We're golcg to back you up.

“1'm oo fo0l.

Ye're golog to be hare = long time.

Il'tf goipng to back you up.

G!.Iu"n‘l IeasORS ... .

We got & oice arrangemeat betwess all of us.

This man's going to back the.

ws-8d I'm willlng...

City of Philadelphia to the tune of 11 dollars and it's
it's, it's...

Wall, the point I'm making, you koow, you...

+..he's going to oake pecpla bappy to have him bers.
You want to, you wacna, oh, build good rel:itioaskips
you want a good understainding, clear nndnrltan‘ding.

%0 you know where I'm coming from.

I thﬁk: did we clear up-some things tonight?

1 thiok so.

Fine. I bave...

It was « super mesting.

I have 30 do = little inovegtigaticon right now. Alrigh:,
I'm going to get on the telaphone lnd bura some wirses...
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Ok.

..20d T don't show 1t, but I'm a little bot. 3I'1)
taks care of you. )

.lll'ilh__t.

Selntgm.

MIKE, pleasure.

ozz::; good meeting you and it will be takes care of
Posaibly tomorrow, if I can.

1'11 tell you, whom we kave,..,

Hustle them up.

«s.Whom we Bave a face and discuss such as we did
tonight, I think we should get together like this...
Alright.

«eoJust thrash it out.

(Ia).

b ¢ 4 you bave, if you even invision a ptr.:blm. TLet's gay
it's l. I don't give = shit what 4t is. If you imvision
4 problem, I don't care what it is, I mean if it's 1ocal,
I don't care what the fuck it is, 17 you invision a proble
12 it's Atlantic City, 42 St lwbor, part, if you fmvisk
a problem, you ¢all me in oo it.

Alright asd you can ute some influence to help us out.
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}g? . You want me to stay = mizute?

w: l;o. 1'm going to get right on the phona and 1...

e ¥o I want to falk to you just for a second.

m Fige, /that's great.

ml; It _né}nt the kind of money th_n you tell me you have
we ¢an straighten mpy prbblemseut.

¥R Eh, EOWARD kpows what the resources are.

EC: ¥o problem.

W That'll be, thbat'll be made good.

W What I'm saying.

v Let 'm mot aven disauss that anymore, cause _1'11 take
cars of it. -

EE: You weat OZZIE to wait for you doewnstalrs?

EC: Yeah, Just a micute, I'J.Ii only be & second QZZIE.

EE: O2Z1E. ) ¢

w: Pleasure.

o (IA).

I"'H - MIXE, mees you.

¥ Ok, thank you for stopping ia.

Wl 1'11 wait down ‘there.

HC: I'hcr.'?.
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HC:

And we'll have; down in the lobby.

...II.I .th. bar, yeah. I'll be down and we'll
have a basr.

I've got to get hooe and get some w..., I've
bean away from Dlhllldclphig for = week, you kmeow,
‘Got to go home and take care of the Bome life.

_ ¥hatever you have to do show bim out, make sure

does he know how to gst out.

Do you....

Teal,

Do you like ‘th‘l:l guy?

Yeah, that's how to do business.
Right.

That's bow you do business.
Right.

I'11 take zars of that. That's my problem alright.
I want to give you a little background to that
problem, ok, tell you bow thatf problem arose, ok.
That probles arose becaise somebody ny bhave said
that thers was o hundred, ok,- and he was given
coomitments that he wax goiag to gn_ﬁ!ty, ok,
but when it came to the meating, there was only
fifty and I, I, ok.

Y¥he took the package up.

The package got whacked, dk, 1m'm the time that
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be got.-.
Let me 35k you s questiosn.

.qiat I want you gurs to understand.

I'l_p thers fifty thousand in that bag?

T!;ort was 2ifty in the bag.

Ok, tbat's all we want to know. Evervthing's fine
as far ax wa're concernad.

Ok, then all we bave.

{IA)...1 didn't want you to get the wrong impression,
that I, I'm assuming that wbat you thought was
that the people (IA}.

Somebody skipped out...

But that was not the case the case was...

But they know better.

As long ax there was fifty, that's all that was.
You're people did what was right.

Fine, that all I'm after.

Ok, that’'s what I want to get,

Who Ir|.1k.od out with the package?,

Wall, it changed hande, I mean, it wes...
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L t Fine ok,

[ L1 ...5.tvc.n. ahaae

L ] There was fifty thousand dollars in thqt
bundle.

. 1= 1 There was fifty in that bundle.

L 3 Fins.

EH ] You saw CZ21T as he walked out with the
package.

HC t Yeah.

o ] HYould you teil him thaer?

ac H ah yeah.

MW : Would you tell him that downstairs?

.14 t Yesh, yeah, I'm gonna tell him that, ok, there
was tifty in the pa:kiq., ok, but before the
package got down to him, it got skimmed, ok,
there were other people.

E o H What do [ ows you on him.

BC L] Y;u tell me,

EH t We can work something out.

HC ] You tell me.

L0 t I'11 be in touch with you wa:;_lqoh.

RC 4 Ok ,

ER H It was a good meetlng tenight.
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HC: - 0k, I, but, I, I, don't’ want to go in, listen,
some guys deserve to gat burned, bus some guys
ArE...

"B _El:: he waiked out 6f that...you can assure me.

BC: rfswety to you.

[LH Tou wera standing there and you saw it. Thers was
242ty in the package.

HC: Th-;..vas firty in the package.

v That's what I was led to believe (I4).

BC: There was Iifty.

' B As -leng as we knov where we're staoding.

EH: ¥e kanow there was fifty in the package.

HC: Thers was !Lfty in the package.

W That's a pisunderstanding and 1f there was
supposed to be & bubdred, that's that's, somethicng
else.

HC: Yeadh, see the commitment was pade that thare was
a bundred to be given ;.nd he was told .Ile- wis golog to
get fifty. .

MW That's & misundarstapnding. I wﬁﬁ told fifty, 1f I was

told a hundred, sh, he'd had & hundred.
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BC: See, nobeody told anybody that there was going to
be = =witch from m hundred to fifty until the
mesting was in pregress.

'y B g-l.n we friends? heb.
EH: :'l"n they...

r
M What 41d you get out of that? Did you best bim?
EC: oh, ne, mo, ne. '
EE: Let me ask you this.

. . coc k

HC: I got something, but I didn't get ple esmk

out of 1t. You got to remember the guy scross ths
river thers, wizs involved in this.
Was it supposed to be whacked up so much?

Tell me how it was whacked up?

I mean, was it supposed to be whacked up &0 much?

aESH

When I got the package, when it was (IA). Now he
knows there wis more than fifteen, ok, but thers was
Mnﬁ-tivo when it got down to me, ok, and he sat
12 wy office and l.ld took fiftaen.

M¥: The guy across ths river, be took ':wufat'y‘-:un.
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0 I don"t know what...I can't wouech for acything.
Ok, when the package came back, when the package
gane to the office, ok, there was twenty-Iive
_-;!.a the package, ok, and he got fiftesn and ten stayed

I.id there was, and there was somabody .1‘.. iavolved

on my ead.

i Ok, slright.

B 0f the ballgame.

AN Ok, bhe'll be made wholae,

H: ¥e &an asSsurs you...

¢ Alright, I don't bullshit you.

EE: Ve can assure you thers wasg !;ft’ when the package
wasn 1if...

(o There was no questicn about it.

i Ok, that's all we want to know,

m: That's sn sobarrassment...

B 1 nndou‘tnd that.

R +..80d I left Jike, I didn't care for it.

m: Renember one thing.

' 8 The short hu:d, not only will it be made "hﬂl.;

but that it’e & misunderstanding, that eh, alright.



PE 183~-1075
184

" 1
MW :
ac E
£1.] H
HC T
Lo )
-1 H
En ]
HC H
Mo 1
fic H
MW ]
HC H
b H

Let me tall you something, ;k.

Do 1 want te lock chintzy to this guy?

No, ne, ho-to, ho-no. But I don't wen't you
to, sh, I want to play straight up and it was
the first chance, I was only a messa..., I'm
hot & messanger boy.

I never saw iou there.

1, I, delivered him, ok, ok, the other guy
across the river took credit for the delivery,
cause he was the 9uv..., you were thare. NYe:
brought him in...ok, I wasn't evern, ch, oka,
row I have no control, 1 didn't even know,

s not only took the credit. ﬁ. tuoﬁ
twenty-five,..

I didn't even know.

(IA) .

What am I golng to de?

Graat day for him, twenty-five.

0k, now, what are you going te do?

Ther things will work out.

Ok .

(1)
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o I Just wanted you to kaow,

Wy ) 1t's money. It's mothiag, nothing to be concerned
. about.

BC: {Wo, but I didn't want you to think that your people
'Il}inntd you.

v i‘!‘k. I'm going to take care of it aad I can relax.

BC: Now,

['cH Make sure he doesn't thiank that we...

BC: Fo, no, OZ thinks,...

am: (IA).

HC: I see, he understands (IA).

)N Ses how nptlght' be got, because be thipks that, eh.

HC: ¥o, because he got uptight becacvse when we made the
arrzogepent with him, we said OZZIE, there's fifty
in it for you. Ok, there ri‘ll. probably be &
bundred. Fifties going to get whacked, cause nobody
waz taking, taking care of us st that time. We
bad to care of our other packege.

M Ok, that why you and I bave a di!ttr:n‘i—:'(u.)-

BC: Exactly and I would rather do it that way.

u: Fins.

82077 0—81—90 (Pt. 1) BLR
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I don't want to be invelvsd in a...

Ok.

I'd rather he got bis and I...

l?‘k. he gave te, he gave me the right comsitmants
_ind, and everything's fins.

THis was = good meeting tonight.

Yes, ‘that took care of a lot off...

EHe dosm_ed something for setting this up.
Alright we'll take cara of that and 1-11. I zeaz
the right way.

Besides what you already Save...

Yoah, BEOKARD, .t!mnl: you.

Ok MIEE.

Ok my man.

Alright, ERNIE, take cars pal, when will.l talk to
you?

1 don't have to tall you where the elevators...
Mo, sh, when will I telk to you?

IZ I can't get anything, 1f 4%, this weekend. I'll
try to call you from Montresl, if not ‘Fou’1l hear frot
bim po later than next wesk.
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BC:
[LH
EC:
[ LH
BC:

BC:

ok.

Y:gdiu: t‘o:}_:; }:Il’d cff my mind, thank you.
I‘_. knew I would.

(1a).

1:81dn't want to...

Did ym.; leave anything.

1 dida't want you to have ulcers uznecessarily.
Ok, my man.

Geod nﬂ'.gm: ECKWARD.

Chow.
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{Tr. 2549 continued}

MR. PUCCIO: Judge, apparently a couple of
pages were missing., We just stopped for that.

MR, BROWM: e don't know what is happ=aning.

THE COURT: I don't know how it apoears with
the others, I had 182 in the 150's. That is all that
was wrong with me.

The tape stopped playing on page 159.

MR, BEN-VERISTE: We have the same mistake.

THE COURT: Apparently the xerox collator
flipped.

MR. BRO®N: Are there any new pages?

THE COURY: I don't think so.

MR, PUCCIO: The last page is 1B3 and that

was stuck somewhere in the 150's,
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THE COURT: I have in effect two pages )ME3,
one of them is out of order,

MR. BEN-VENISTE: Can we continue to run at
this stage rather than to redistribute pages? I make
my request on one leg. There is not much more to go.

THE COURT: ¥e are on page 159.

(Tape played.)

MR, POCCIO: Hay I indicate we are on 1€2
at thig point?

TEE CODRT: 163.

MR, PUCCIO: Alright.

(Tape continues.)

THE COURT: Alright, we will take a short
recess.

Don't discuss the case.

{Recess taken at this time.}

{continued on next page)
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2551
MICHAEL WALD having been previousl
duly sworn resumed the stand and testified further

as follows:

(Whereuoon, the Jury entered the Jury Box.}

THE COURT: Alright, Mr. Pucclo, you may

proceed.
DIRECT EXAMINATION
BY MR. PUCCIO: (CONTINUED)

2 Now, Agent Wald, did you have occasion to

neet with Congressman Myers again?

A _ch, I did.
Q That's m the very next day, the 25th of
January, 19807
A The 25th.
[#] Where did the meeting take place?
A In the same location, Barclay Hotel.
Q Was there anyone else present at that
meeting?
R I believe Agent Baridopolos was.
Q I show you ==
MR. PUCCIO: May 1 approach the witneas?
THE COURT: Yes.
] I show you Exhibit 8A and ask you if you can

tell us what it is?

A That's a partial transcript of the second
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meeting I believe,
Q And have you had the opportunity to compare
that to the video? Are you satisfied that that is a trans-

cript of the meeting?

A Yes.

Q Accurate?

A Accurate,; to the best of my ability.
Q Now, let me show you Exhibit 87

MR. PUCCIO: May 1 approach the witness?
THE COURT: VYes.

2 Can you ide;tify that for us, please?

A That's a video tape of the second meeting --
my second meeting with Congressman Myers on January 25th,
1980,

Q That’s & redacted portion that corresponds
with the transcript; is that right?

A Yes, it is.

THE COURT: In other words, this is a copy
of a part of 9B.

MR. PUCCIO: That's correct, your Honor.

Your Honer, I offer those two Exhibits in
evidence and I ask that the books be distributed and
the tape be played to the Jury.

THE COURT: Any cbjection to 8 or BA?
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MR. DUFFY: Your Honor, I assume ! have the
same continuing objection?

THE COURT: Yes.

HMR. DUFFY: On the basis --

THE COURT: On what we diecussed.

Again, keep in mind, ladies and gentlemesn,
we are dealing here -- I don't see any reference to
any conversation by the defendant Myers. 7The defen-
dant Criden is involved; is that right.

MR. BBN-N:NZSTEE No sir.,

THE COURT: I beg your pardon.

MR. BEN-VEWISTE: On this one --

MR. PUCCIO: This is Congressman Myers.

THE COURT: I am sorry. 1 hadn't turned the
page. I am sorry.

MR. BEN~VEWISTE: We would ask for a cau-
tionary instruction with respect to Mr. Criden.

MR. PUCCIO: Judge, may I approach on that
guestion? I can hold it, I suppose.

THE COURT: I think it can wait until
'1nter.

MR. PUCCIO: Ok.

THE COURT: It shows Congressman == the

defendant Hyers, not any of the other three defen-
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dants, so when it is still continuing -- consider this
as part of the same cautionary ‘instruction I have
given you. I will give you more instructions on it
later.

Alright. BA and 8 are received in evidence.

You can distribute covies if you have not
already done g0. And then play the tape. ZAre you
ready, “r. Puccio?

MR. PUCCIO: Ue are setting uvp, Judge.

(Videc tape played)



Date:
Tioe:

Flacs:

[(Exhibit 8A: Tranacript of
Adio Tape Exhibit 8)

January 25, 1980
8:20 P.M.

Barclay Hotel
Fhiladelphia, Pennsylvania

Participants: ﬁm MYERS (M)

z

FXHEE

CHAEL WALD (MW)
ERNEST HARIDOPOLOS (EH)

* * L

Oz, how you doing? Come take a sesat,
Ernie will take your ccat. Can I get
Ernle to get you a drink?

Ah, not really.

Okay.

A liccle bourbon,

No, not really.

Long day. 4Ah, 1 started early this -
morning and, da, checked out a lot

ef thinga, all right, I mean, ah, the
operation, ah took a blow from you

last night on that story you related

to me, you know, I was, I was upset
very upset. You wersn't out of here
five minutes and I waa on the telephone.
Now, when you left I had a lirtle talk
with Howard and I made some telephone
calls and had some peaople contacted who -
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ware involved in the sitvation, and eh
should anybedy within this organization,
all right, within our o;glnitatian. try
to, try to skim, all right on a, on our
employer, thcéo are consequences, and
they're dire. There's no courts
invoelved, there's none of that nonsense.

| . ' _lm.

i: Tt's, it's Moslem retribution and ERNIE
would have had certain things he would
have to accomplish. And st..., it would have
been a very bad situation. All right.
And I was very upset. I'm less upset-
now, but I still am in one regard. I
found out that they had $50,000, just
as was agreed on, and that that package
was handed to you with 50 in it. Talked
to Howard last night and he saic that's
true. Ah, the gentleman was supgosid
to receive, Mr. MYERS, was spppo;od to
receive $50,000 and that's what was in
the package, but from there, right, it

went to various places.
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o oh. I...I...

b H It vound up with you.

b E AhesHo...T don't disagres with that.
L Ite.odt. . bacomes = matter of honor

with my employer-

b Ess the thing...

MW He'm not aware of this situation, you
know. Right. I kept that from him
entirely. Xept it with me.

L Uh ha.

Mz And da, it's a matter of honor. You
promised 50, and you end up with a
package of 50. What happens from there?
Ab-..

[ 1Y Sam, here's what happsned. You know when I
was there. Tirst of all it seemed to
Be. Kow I was approachad with initially, _

okay. by right people, with a, You know

coma up for lunch, you know ;nt these pecple

and who could help in some way. BSee we don't

want you to mign in blgod but you have to d¢.

But you know these people are losking to



n 103-1078
3

astablishing a relaticnship on a friendly
bazis and this is the way it was explaiced
to ma. Now, whan I gat thare, see, it
wag sypposs to ba a 100, ckay, now these
people who were setting it wp, and thers
wars very few names, I couldn't name

svarybady that was involved hese. I didn't

.ask and I wasn't really told, but my

understanding with the guy I dealt with
which was another associate to this
g.nr..l_lml.n. you know it seems like thare

was a lot of hands in the ple.

Tell ma about it. If you wound up with 15...
I wound up with 15...

Then We had heavy heavy hands in the pie.
Okey. Now, right afterwvards...

How if there was suppossd to be a 100 in

the first place, then there was a

dire nmisunderstanding because.X U-'Il told
when the apgproach, be, ah, before the
approach was made, ah, we nead S0

thousand donus‘ for this gentleman. I said
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That"s fine. That's what he, that's

what he should, da, cbtain here, that's
what he, that's what it takes.

All pight. 6¢ we ¢go up thare. All right.
Wow, all through the process, you know, I
4idn't persconally want t¢ walk out of,

up in Hew ¥York, with this package anyway.
1 wasn't looking to do that, travel back
down myself er fly back down or any athar

way with the package. So the cther

_ pucpls that sre involvad eh, in cther

.words, I...I took the package.

Right.

Didn't ses what was in tha packags.
Didn't have any, «, Teason to rip it
opan and go through it, t-‘ulll‘.l‘d out the
docr anéd handed the patkage over. I
didn't sse the package no more. Now I
headed back to Philldc‘lphi.a. Now I
daidn't, yoy Know, pecple that I was
rafarred up there by, x"-'di;:d.n't. know
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whethar thers was, ah, thers were

Yo know, sh, the kinda psople that were
avare vhat this arzangszent was.

That appears to be where the
misunderstanding.

Right. DYNow. S0 when I got back

homa, ah, back down this area,
Philadelphia, sh, I went to...to

ﬂ;lt the pacple at the City. Now

whah I met, meet the pecple, there

is a misundarstanding. The first thing
that I vas told, instead of a 100, there's
enly 50, because the other pecple are
ebviously were supposed to get half of, for
whatever the action was, for u_::.tng it
up. 5o whan I get thera, there is a
misunderstanding. The 100 turned into 50.
And other pecple were involved and played
a part of it, this hsd £o happen, and that
bad to happen, and this had to _h_nppen.

Bo now there was 15 left. 50.T vas in
poaition either to take 1% or figqure, or
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not take it. Now that's the positien

T was in. So, I almost didn't take it

to ba very honest with you, but I figured,
fuck it, Iﬁy should I give him back the

15, and let somebody else take it, really
acrew me, 80 I, I, I you know ¢h, you know,
now cther pecple even that, that, that

day ware, were telling me, vou know, I'm
going tell vou 5o you hear this. “Loek,
don't deal with him, deal with Da.* Seo it
ssamed like a fucking scem to me, all the way
of whoever was at the top, so I

wouldn't even ask to get Some ROTe custoners
or !ag‘h;nw—s:;hc members, I'm

talking ‘about. Ang I, I got a little bit of
clout. I'm not saying that I could deliver 3i0
or 40 menbers, but I got a few stand-up
guys that could help and they would be
“intarasted in...I could never approach
anybody... ‘.

I...I want you to realize that i€

bacomes a polnt &f -honer.
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.. ¥eah...Ah...
e With us...
W Same to you. If I had & deal...Il...

tven 1f I had to go for it uﬁrlel!. I
couldn't gat caught in that kirnd of a
trap. If I do sopmebody...You know...
.thl't somebody, reputable guy on an
important committee that could help
and we...and I tell them & eertain
thing and that's how I'm imstructed...
M3 You've got to be better, be backed up.
N You kﬂou I...T can't...I wouldn't do iz,
you know I'm afraid...
e As long as yo;a see. ..
w04 Ta..:When they say got me customers and you
could get a piece of their ;chion' I'm

not locking to do that.

M2 All right.
o Balieve me when I tell you, I'm not.
" As long as you ses that in that

incident ve have fe.os...We're Were tIYing 9,

be honorable. I'mean I was told fifsy

82-077 O—81——51 (Pt. 1) BLR
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thousand dollars for you. That was sada
available. And it was thare. And that's
wvhat was given to you. Now, Othsr pecpls
tock a mlice c;f ie...

Yeak. And I'm not avara...

Tor the time you had it, A" and the
tima you wound up with it "3".

Yesh, T can't ...

Ih...

I think I know how it got whacked...
¥ell I don't know. I don't even know
thase people...Okay...And I...I...I'm
oot blaning anybody. I mean I'm telling
you just what happened.

Well,..

| Y S

I'm & liztle miffed at Howard because
ha didn't bring it uwp.

Weall, you know...

Ontil you brought it up last evaning.
Maybs he didn't expect me to bfi.ng 1~ T
I...
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s It'se..

i But I'm going to tall you. I'm
geing t0 be up t:nut....'

ol Ah. o I 248ty thousand is thare in
an snvelope for you and you wind up
with fifteen. I mean what kind of...
what kind of fae for that 1s setting
it wp...is...is...a thirty five thousand
dollars for sstting up & fifteen
thousand dellar...a...note. That's,
that's insane. Right...That's...that...
that bothers me. If it was & hundred...
it should have been pade clear to begin
with. Obviously it wasn't because I
was told fifty. 1f 1'd been told a
hundred, I'd have asked *"why" and I
would have known...and it would have been handlad

M I nwan...it...In other words.,.the..,
the...the thing sbout...you know, ‘I just
falt...and yeuflm;u...lnd now vhen be
called re, he had no idea I was going
te bring that up. But I wantad to bring

‘that up for a raason.
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edlTeRL .

1'n glad you did.

I brought it up for a...foT & reason...
1...2 wvant to know whers I'm coming from.
Righe.

I can't be dealing with othar people when
I'm uncertain. And I gotta weit for this,
and then this changes, that changes.

You got a Dsef. Lat Da tell vou...

Sure. .-

I appreciate you bringing it up for a

lot of reasons and cne of them is that

s-u_ thet...

I rather deal differently at thisx
point. Okay?...

I'm glad... b
Abson -

Let me say something. I'm glad you call
me. You know the way you do, it*s...

I 4i4n't call the other ;qenunnln. I
called you. *
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L 1 Ckay.

.1} Tou undarstand...

] You ealled...Whanaver...Whenever you call,
for inatance, I get calls continually.

MW I'm sure you de.

ol Row...

(-5 As I do...

W I et called...

Wi T just got off...

it They ‘lcrcua out my calls.

1 The last twe hours on the telephone.

28 I have all kinds of ecalls, I den't

sven want. Now if it's important...fer
instance...when I got the call today, I

was gt home 1f you want me to be honest with
you. That you had galled. The gentleman called.
and yeu know, ah, anytize, eh, if you

call and leave & message like that...sh...
unless I'm on an AiTplane o, #h, €0 &

boat, and thay can't reach me immediately.

you know... g
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Mz All right.

MM Ah...I%11 ba reached within, within

the bhour, and you knew T can usually,
You know, I'1ll eall right back.

Wi All right.

MM And you know...

2 H Ah, ..

M I'm in town or if I'm...
MW

Ah...The businesa wa did last nighe,
let's forget about that for a minute.
That's a problam but that's gonna...l
want to deal with yYou diffsrently. We're
not gonna have those kind of misunder-

standings anymoce.

M Okay. That's  fina.

M Right. . There...Thers...

W l "Iz glad to hear that.

MWz All right. What you <¢i¢ last night, Tight.

is €ifty. Okay? Tha things we talked
abput last night that's worth fifty
,;heulmd dollars, and that's wvhat you wlll.
bln.pli.d. You gsot nobody cutting that pot.
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-
That's between you and I, okay?

MH: And eh, I'm not going to have any misunderstanding
because you and I can talk.

- Sure . . .

MW As have have that, this misunderstanding before

might be water under the bridge but I remember .
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MW

Yeah, 1'm not concerned about it. If,
Eh, you wes, lat me say this to you.

one thing about this guy that was here
last night, ha's a reputable guy. Hew

I don't know wbo he deals with, I dién't
ask him, and I don't wanta know, to be very
honmst with you. HNow the guy that I got
ee.nn.ct.d with, with him, is another good
guy, you know cna of his key gquys, he's a
good stand-up guy, & guy You could do business
with,

You see what happened to the, the package
that was put together for you.

But now, when other people get involwved,
and 'y-a\: Go scross the river, and I doa't
know whe slse is invelved bevond that,
and when I got up there that day, it was,
it was « really Lad acens. I'm telling
you. )

I &n't know if you remecber. I ;:ns
there. I was standing with ANGIE in the

lobby. Remembar whare you came walking in...
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Yeah.

I don't know what happened after that,

but it's none of my buminess because

You want upstairs.

Yeah. I'm just saying, it's ah, you know,
when I arrived at ths aipert, I, eh was you
at the airport?

He. -
I wvas.

T was at the hotel there whan you walked in.
Whan I walked in the hotel, but I'm

saying when I got to the airport, you

know, first of all, I don't even Xhow why

I evan went to the airport. It’s a bad
place to meet. You know, there's too

many pecple in the airport. I might

svan bump intc paople I know coming into .
Kannaldy Airport. I don't even know why

I met anybody at Kennedy. I thooght It_hat‘l.
I didn't have, I, I thought that, I really
theught that the hotel where, sh, these
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L1

gentlamen ware staying is right across
from the airpert, like walking distance,
but it was yet some miles from the airpert
$9 I 4idn't fly, I tad no Teason te be
at the airport. But anyway I met, when I
m‘to the lirpért. it seeamad like th'u'a
was too many people invalved with this.
Well I...

Pecple I didn't know, really, you knaw,
therse was ancther two or three pecple
there. And I didn't...

Ozzie, I was, I was not involved in that, coulén't
control it. i

It vas...it vas a bad scene.

Alright but I, I, you know, I did my investigatior
I'm l.l.ti.:'!ud that it was a an error right,
nobody tried to do anybedy, it was just an error.
No, T didn't think that, let me just say

this to you, you know MIKE to be vary honest
about it, that's the main reasoa I brought

that op. I want you to know svhére I'm

coming from.

I'm glad you 4id. I'm glad you did.
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MH:

I understand English, elearly, you know what

3 wmean?
Bacausa thers's no reasen for us to have a
nisunderstanding.

That's why I brought that up last night.
¥Yrom sow en, juit deal direct, direct
with Michaal.

iow last night, tha gentleman...I, I
walted downstairs for him, he came down
and ha says "I'm so bBappy you got that
brought right out,”™ and I, you know, that
vas the end of -u, he said no more about
it, and I sald no more about it and ha vas
very bappy that that issue was clsared up.
He knows how much money I've spent hers
iz the last, less than & week. I mean

an awful lot of money, and ah, he's awvare
of it, right, and he should have brought
it vp., but that's, sh, let's forget that.
That's it's a Datter of i:ono: and it

-sticks...

Sa¢ what happensd hera.
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My Swe, you ses, I tell yu, I tell ¥a

what happens, just ss you understand
the picturs heze. When you'za dealing
through ene source snd he's handling
the rest of the action and thers‘s cne
set figure and you kneow what you have .to
do, that's wvhat I want to know.

-ﬂnt'l that's what, the way I like to
undarstand thinga.

» - *
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{Tr. 2554 continued]

THE COURT: ¥m have no audio.

(video tape stopped}

MR, PUCCIO: We are getting the redlacted
part.

THE COURT: I mee.

MR, BEN-VENISTE: Your Konor, there is zome
sudic on the original copy of that. I would ask that
that be played to the Jury.

THE COURT: We have amsen something en video
with no related audio. Does that have anything to
de with what ig in the transcript? That is, BA.

MR, PUCCIO: Wo, it doesp’t. We are playing
the sortion that corresconds to the transcript with

the understanding that if defense counsel wanis to
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play the entire tape, that's fine., But we are olarins

this portion.
THE COURT: They may vlay any other --
MR. BEN-VENISTE: May we have a -- we did

not have the orelude. Ve did not know it was going

to be played, what the agent says by himself ip f:n:‘.:;

of tha”cameri.

MR. PUCCIC: Judge, in the transcrint we
supplied, that part is not in. Sc I don't see how
it could bhe misunderstood.

MR. DUFFY: Before there is any ciscussion,
I have a motion that I respectfully ask your Honcr
to hear at Side Bar,

THE CCURT: GSide Bar.

!
i
i
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-] Mr, Wald, on the 2%th of January this year,
did you have a telephone conversation with Congressnan
Myers?
Iy Yes, I dig,
Q Is that the conversation —- la that conversa-
tion recorded?
A Yes.
MR. PUCCID: May I approach the witness, sir?
THE COURT:
Q 1 ahow you first Exhibit 9B and then Exhibit 9
Can you identify 98, please,
A Yes, It is a tape recording of a telephone
conversation made on January 2%, I980, approximately 3:30

p.m, from me in New York to Mr, lyera:,

[+] That's the original: is that correct?
A Yes,
Q Now, will you look at Exhibit 9B and tell us

what that ig =- I am sorry. Exhibit % and tell us -~

A 9 appears to be a copy, an excerpt copy from
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the original.
MR. PUCCIO: May I approach the witness?
THE COURT: Yes,
Q I show you Exhibit 92 and I ask you to ideati
that.
A . This was a transcript of this telephone

recording I just s=poke about.

Q Is that a transcript of the excerpt copy?
A Yes.
Q Have you compared that, the excerpt copy.

and is it accurate, to the best of your ability?
A Yes.
MR. PUCCIO: I offer the exhibit copy, Exhibi
9, and the transcript 9a ints evidance,
THE COURT: Any objection?
MR. DEN-VENISTE: May I have a voir dire?
THE COURT: Yes. v
VOIR DIRE EXAMINATION ~W'@7 ©-m ooev "
BY MR. BEN-VEMISTE:
HR. BEN-VENISTE: May 1 approach the witness?
THE COURT: Yes.
] Mr. Wald, the date of the tape-recorded con-
versation was January 29, 192307

A Yas,

|
|
|
)

e
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Q And do you recall what you did with ths
actual tape, Exhibit 98, the original, after you madr the
recording?
A 1 made the telephone call, I did not wake

the recording. So I never had possession of the tape.

Q Someone was present with you?
A Yes.
Q And can you take a look in this? Would vou

open that envelope, Exhibit 95L? It has an evidence sticker
around it.

A Yas, it does.

{Continued on next page.}

82-077 0—81——02 {Pt. 1} BLR
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Would you examine the tape itself ard sce

if it bears any idontifying material?

a
Q
A
[

the 29th?
A

the telephone
Q

A

Q

Yes.
Whose handwriting is on it?
I don't know whose handwriting that is.

Did someone write on it in your presence on

Yes, someone wrote on the tape and we made
c=ll,

May I see it for a moment?

Yes,

(Pauvae,)

Iz it fair to say, sir, that the evidence

... was logged in immediately after the tape was made?

A
role in that,

Q

that?
A

Q

That is our usual procedure but X had no
You are familiar with the handling of these?
Yes,

There are strict guidelines with respect to

Yas.

Is it fair to say that those gquidelines vere

followed in all respects in the handling of thia material?

A

hs far as my kndwledge, yes.
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Q From the Exhibit 935, there 13 a record of

evasyone who had the tape at the time it was made until

today?

1

|

A It appears that way, ves. i

MR. BEM-VEWISTE: I have no further quf:stionsi.

My cbjection i3 on the basis of the materiality i

to this indictment, to the fact that Mr. Criden !

v

is not a party thereto, and for the other reasons :

we have discussed at the side bar relating to the

relevancy nadl(._n!.ttakph case.

THE COURT: Objection overruled.

b
MR. PUCCIO: May I have 1t marked in wldnnca?

THE COURT: 9 and SA are recoived in nvi.danca.!

MR, EEN-VENISTE: May we have a limiting
instruetion, your Honor,

THE COURT: The same instruction here, ladies
and gentlenmen, this conversation is a telephone
conversation between Mr. Wald and the .defendant
Myers, none of the other defendants are involved.
Until I instruct you otherwise, you should consider

it only with respect to Mr, Myers,

Are you going to play that tape now?

MR. PUCCIO: Yes.

THE COURT: You may proceed,
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MR, PUCCIO: May I distribute the transcripts

your Honor?
THE CQURT: Yes.
(Pause,}
THE COURT: You may proceed.

(Tape played.)



[Exhibit 9A: Transcript of
Aulic Tape Exhibit 3]

Date: January 29, 1980

Tiue: 3:30 P.M. (spproximate)

placa: Telephone Call from Michael Wald (New York)
(-] ;zchnl Myera (Philadelphia)

Participants: MICHAEL MYERS (MM)
MICRAEL WALD (MW)

* * *

MW: Where do I stand with that?

W Well a I scill, you know, I owe you a the monies we
discussed,

W Yeah.

W And a I'm going overseas this weekend, I'm leaving Friday

snd I'm going & be back within a well definitely within
ten days, probably less, and s and then you've got that
amount coming period. I mean there's no if's, and's
or but's it's owed te you.

M 0.K.

Md: You know that's a we we we got that out Friday. We
had & good conversation I think and a .

M I thought 60 and a .

M You know, you made it apparent you're owed X amount

of mooey and 1'll go along with it. I I have no problem
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‘with it. A you knew I oight have problam with tha other

people arnd the way they treated you with that thing
but a, a that's that's thelr problem. ¥You know that's
batwees e and thea and that'll bas ‘taken care of, but

a, you'll be made wholé. You know I I promised you that
and I I there's ho way I can go back oo my word thare,
All righ=.

Ok but let me a let ne get a hold tonorrov m...elthar

fron here again or s or frcm thers and I call that 202
number?

Yezh.

And they-..

I1'11l be there o 202 tonszrow-

Ok f£ine what's the best tize « in the afterncon
scoetine?

"Well pretably sround 3 - 4 Q'cleck.

Very good.

I'11 be staying there. tecozreow night.
.0k fine.
02.
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Very good then I'11 take to you chen.
All right Mike

Q.K. thank you.

Right.

Right, bye now.

(End of Call).
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[Tr. 2578 continued]

DIRECT EXAHINATION

BY MR. PUCCIQ (Continued):

Q Agent Wald, two days later, January 31, J.Qaﬂ,!

1
did you have occasion again to speak on the telephone with

United States Congraasman Myars?

A Yes, I did.
Q Was that call recorded?
A Yes, it was.

MR. PUCCIO: May I approach the witness, siz?’
THE COURT: Yeas.
Q I show you Govornment's Exhibits 10, 10A

and 108. I ask you to examine thase,

A Yes.

{Pausas. )
Q Firat, with respesct to 1l0B, what is that?
A It appears to ba the original recording of

that telephone call,

Q What is Exhibit 107
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A 10 appears to be a cassette copy of that
call,

0 Of the same recording?

A Yas,

Q Is that an excerpted copy?

A Yas,

Q It contains & portion of the telephone

conversation, is that correct?

A Yes.

Q What is Exhibit 10A?

A That is a transeript of 10, Exhibit 10,
Q Have you compared that trangcript to the

tape recording, Exhibit 102

A Yes.

Q Is it the same to the best of your ability -+
accurata?

A Yea, 1t ia. accurate,

MR. PUCCIOr I offer Exhibit 10 and 10A in
evidences,

MR. BROWN: I have one objection to be heard
at side bar.

THE COURT: A new one?

MR. BROWN: Yes..

THE COURT: Side bar.
.o
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THE COURT:

MR, PUCCIO:

Ready to procesd?

We are going to call that 10-pl

if it 1s all right with the Court,

THE COURT':

All right.

The objections havae been made and 10-A will

be left for identification. 10-Al is admitted

into evidence.

Apd you are going to play the Exhibie 10

and stop {t where the transcript ands on 10-Al; ia

that correct?

MR.

PUCCIO:

That is correct.
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TIIE COURT: 10 and 10Al are received in evi-
denca.

(80 marked,)

{(Jury i in the box.)

THE COURT: Ladies and gentlemen, I have
received in evidence Exhibit 10 which is the excerot
from the taps of January 31, 1980, telephone con~-
versation between !Mr. Wald and Mr, Myers. I have
also received in svidence the transcript which has
been marked 10-A-1., And it is the intention of the
Govarnment to play 10 to you and give you l0-A-l
right now.

(Pruge.)

THE COURT: Anyone who does not have a tran-
script? All right, you may proceed, Mr., Puccle,

HR. PUCCIO: We are ready, your kHonor.

{Tape played.)

THE COURT: All right.

DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO (Cont'd):




Date: Januvary 31, 1980
Time: 1:25 P.M. (approximate)

Place: Telephone Cell from Michael Wald (Philadelphia)
to Michael Myers (Washingtom, D.C.)

Participants: MICHAEL MYERS (MM)
MICHAEL WALD {MW)

M Now what do you want me to do on the other thing?
On what thing 0z? Ah, what I owe you.
Yeah,

223

Well, as soon as I come back ah 1'll make you whole

and, the other figure that I owe you as well,
MM 0.K, (IA).
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Q Mr, wald, did ycu have occasion to sreak

to Mr. Myers again?

A Yes, mir,

Q Was that on the same day?

A Yes, later that evening.

Q Specifically, when you spoke to Mr. !lyers

again, did you agree that someone would be coming to sce
him on Saturday ==
MR, CACHERIS: Leading, your Honor. I ohject
MR, PUCCIO: I am leading in the area because
1'm trying to cover a certain particular item ~-
THE COURT: I will permit it.
[+] bid you agree that someone would be coming
to see him on Saturday, Pebruary 2nd, at Longport, New

Jersey, at his home?

A Yes.

Q Who did you agree would be coming to see him?
A Mr, Foulas, the agent.

Q What waa Mr, Poulas to see him for on Saturda

February 2nd?
MR, CACHERIS: Objection, unless he told
him,
Q Did you tell him what Mr. Ryulgs was to see

him fox?

—

|

¥r
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A Yes.
What was ha --
A To deliver $85,000.
MR, PUCCIO: I have no other quaestions at
this time.
THE COURT: Cross-examination, Mr. Duffy.
MR. DUFFY: Mr. Johanson passea.
THE COURT: Mr. Ben-Veniste?
HR. BEN-VENIETE: May Y have a moment, your
Honox?
THE COURT: All right.
{Pauae,)
CROSE-EXAMINATION

BY MR, BEN-VENISTE:

Q No othexr monay was given to Mr, Myers, was
there?

A Ha.,

4] Indeed, all that fumbling and putting $5,000

in an anvelope, that didn't go to Mr. Myers either, did it?
A No.
MR, PUCCIO:; Objection to the form.
THE COURT: Overruled,
Your answer?

No, it didn’'t.
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Q Now, you knew, did you not, that Mr. "eivin
Wainberg was going to set up a meeting so that you could
mest my client Howard Cridem in January, 12807

A Yog, sir.

Q You knew that Mr. Weinberg was aupposed to
get Mr, Criden to set up & meeting with Ozzie Myers so
that you could meet with Czzle Myers?

A No,

Q You didn't know that !r. Weincerg had told
Mr, Criden that he wanted to mest with Ozzle Myers?

A Wo, I wasn't aware of that.

Q Were you aware of the fact that Mr. Weinbezg

had arranged for Mr, Myera to be brought before the caneras

on August 22, 19797

A I had viewed a videotape of Mr., Myers in
New York City.

Q Did anybody tell you what Mr. Weinberg had
said either directly or through an intermediary to Mr.
Myers about how he should behave at that meeting?

MR. PUCCIO: I object to the form. Also
it assumea facts not in evidence.

THE CQURT: Overruled,
A T am not sure I understand the question.

HR. BEN-VENISTE: Read the question.
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THE COURT: Reed the guesticn. '
(Question read by the reporter,)
Y No, sir. i
Q Ho one told you one way or tha other?
A Ho one had mentioned it to me, i
[+ I think you said you had not met with M-, !

Weinberg yourself?

A I had neot.

Q Until very recently? )

A True. '

Q When was that recently you had met with h.L.:??

A Approximately two weeka ago, two and a half :
waeks ago.

a Did you review the tapea and transcripts in

this particular case?

A Only the ones 1 participated in.

Q 45 far as the meeting with Mr. Criden, which
was in turn setting up a meeting with Mr. Myers, you had
no knowledge about Mr. Welnbarg's participation; is that
your teatimony?

A No. That is not my testimony.

I was told that MR. Weinberg had placed a

eall to Mr. Criden for the purpose of introducing me, and

Myers did not enter into it. I don't know what was on == |
i
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the text of that telephona call, but ﬁyer: was not part of
it as far as I was told by anyone, That came up later.

{Continuad on next page,}
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Q What do you mean it camea up later?
A It came up in eonversation with Mr. Cridan,
Q $0 Lif Mr. Weinberg had mentioned that one

of the purposes in Mr. Criden meeting with you was for
him to introduce Congrassman Myers to you, that would be
8 surprise to you as you sit here?

A Yeaa,

Q And you say thers was & conversation. Do
you know whethar there was mora than one conversaticn be-
tween Mr. Criden and Mr, Weinberg to set up that meeting?

A I am only aware of cona, It could have been
nora,

o 8o if there were more, that would be a sur-
prise to you?

A Yes.

Q Bo is it falr to say that ths only thing
that you know about, as far as Mr. Weinberg contacting

Mr, Criden concerning meeting you, would be that one

conversation?
A Prior to meating me, yas,
(4] . Right. T7That ons ¢onversation?
A Yes,

1] And the day that he net Mr. Criden was what

date, sic?
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A The first tima t met Mr. Criden I beliesve war!
the 16th of January. '

] Now, did you conpare tha transcript which is
marked as Exhibit 7A with the tape recording?

A Which? I compared all of tham at one time
or ancthar, yas,

MR, BER-VENISTE: May I just have a momeat, !
your Henor? !

THE COURT: Yes. i

MR. BEN-VENISTE: May I have the Court's
indulgance.

Q Do you recall Mr. Criden's using a word in
another languaga other than the English language during
that meeting?

A He did use a word during one meaeting that --

I don't know which meeting it might have been, We had

several.
Q Let me show you page 178, very bottom of the
Page.
MR, BEN-VENISTE: HMay I approach the witnesza?,
THE COURT: Yes, i
[+] You knew that Mr. Criden was Jewish, didn't [
you? I

A Yoa, '
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Q And you see the word in the wentence by

Mr. Criden in the second line from the bottem, "I got
something but I didn’t get" -- and then it says “plecosh.*

Did that make any sense to you?

A Absolutsly none,
Q Do you know what the word “"plecock"” means?
A No. In the context in which he used it, I

assunyd it ceant "nothing.*

Q You assumed 1t?

A Rothing or vary little. Only from the con-
text. I had never heard that word before,

Q Now, had you studied psychology at all in

the course of your official training?

A Somewhat in -- meaning PBI training or --

Q Yes,

A -— or education? FBI training, slight amount
Q And duzing tha meeting with Congressman Myers

on the 24th of January, Congressman Myers was éiven a cer-
tain amount of liguor, was he not?

A Yes, I believe he had something to drink.
Maybe he had two drinks.

Q Two tumblers of bourbon over ice?

A I know ha had bourbon. How much, you know,

I don't know, I didn't make the drinke.
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Q You didn't pour the drinka?
A No.
Q Did you intentionally intend for Mr, Myers

to imbibe alcohol?

A No. Certainly not,

Q S¢ that when you offered him alcohc.]., that
was not your intenti on for him to drink i¢?

A No, It was my intention to be sociable, It

was a business situation and -+

Q 8o you did,

A The normal thing to do.

Q You intended him to drink?

A I intended to maka the offer, If he wanted

to drink it, fina., 'If not, that's fine, too.

Q buring the course of tha tape there is -- as
1 listened to it -~ I don't know whether you heard it,
there ig = great deal of clinking of glass — ice in glassed
that you can actually hear.

A Yes. Moot of that was mine,

[+] Yea. You weren't drinking alcchol, weras you,
sir?

Yes. I had a little.

A little?

Yes, I did.
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Q You were aware of the fact that the cliniing
of cubes in & glass made another person == it would have
the effect of reminding him that he's got a glama in front
of him and to drink as well?

A No.

MR, PUCCIO: I object to thia.

THE COURT: Overruled,

The answer is no?

THE WITHESS: I was trying to condition Hr,

Myers into drinking or or lems? I had a sore throat

I was ill. I had a zold during that entire time.

1 was chewing ice.

Q Is it fair to say, sir, that in your conver-
aation on the 25th of January = and, of course, my client
wasn't present -- but you mentioned the == you nmentioned
-something about Moslem retribution. Do you recall that?

A Yas.

[+] Is it & fact that you wanted to give the
.LIIPIGII’.QII! .t0 Mr, Myers that Ernie was either a hit man
or an enforcer in some way in conhection with your organi-
zation?

»r Yeas, Qualified by the fact that if someone
L 4

in our organization wanted to qiw him the ilmpression that

s . .
if somecne if our organization had in fact doubled us, uuti
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ha would be in fact in serious difficulty, meaning employ-
ees of ours,

Q Serious difficulty, You weren't suggesting
just being quiet, were you?
A I really wasn't suggesting anything. I just
threw ‘M; out.
Q You were suggesting that he was going to get
hurt, that Ernie was going to be sent cut on a mission
of retribution? .
A That was a possibility, yes,
MR, BEN-VENISTE: Okay. WNothing further,
THE COURT: Mr. Cacheris?
MR, CACHERISt VYes,
CROSS-EXAMINATION
8Y MR. CACHERIS:
Q Mr. Wald, you told the jury that you are an

1l-year veteran of the PBEI; ia that correct?

A Yesn. .

[+ Ten of those years you spent im the City of
Philadelphia?

A Be. In the Philadelphia division, which

encompasses three-gquarters of the State of Pennsylvania.
Q Now, in connection with the January 24th

meeting, you consulted with your supariors about having
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Mr. Myers brought back before the cameras, did you not?

A Would you repeat that?

Q In connectlon with the January 24th meeting,
that's the first time you met Mr. Myera?

A Yes.

Q You had discuseions with your FBI supericrs
and with prosecutors about bringing Mr. Myers back before
the cameras?

A Yas,

Q Now, at that time you had discussed the
areas that you wanted to talk to Mr, Myers about?

A Ne. I had pretty much finished talking to
Mr, Myers about anything I had to do with him on the 24th,

Q I am sorry. You are correct, the 2d4th,
Prior to the meeting of the 24th, the firs:t meeting, the
first time you met him, you had decided the arecaz you wanted
to talk to him about?

A Yes.

4] You had decided those areas in conaultation
with or your superiors of the FBI and with federal prome-
cutors in Philadelphia?

A Yes.

[+ ] Now, those discussions centerad around the

City of Philadelphia, the munieipal government of Phila-

delphia?
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Yes.

You wanted to discuss with Mr. Myers the

City of Philadelphia?

oo

o

Yes.
And, indeed, that's what you did discuss?
Yes,

And so from the beginning of the meeting that'

oceurred on the 24th of January, you told him about the

City Council? You wanted to know what he could do for

you at the City Council?

A

a

Yes,

You told him about the zoning problema?

You wanted to know what he could do about zoning preblems?

> o >

e

Yes.
And you discussed the hotel complex?

Yes.

And you wanted to know what he knew or

could do about the hotel complex? You discussed with him

a limcusine service?

A

]
A
Q

Right.
Is that corxrect?

Yes,

Now, all of those things were prearranged

between you and the prosecutors and your sup&riern in the |
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FBI as areas to discuse with Mr. Hyera?

A Most of them, yes. A few of them were broughg
up. And thare were other things that we discuseed that
came into it as we went along.

Q But that was the entire thrust and purpose
of that meeting, to discuss the local affairs of Phila-
delphia?

A Ho. The real purpose of that meeting -- I
was in Philadelphia doing other businees with others. And
Mr, Myers in a previous meeting with our paople had stated
that we should invest in his district. And I was touching
basa with him, to show him the type of investments we
were locking at.

Q You were talking about local investments in
the district?

A That's his district,

Q That's correct., But they were to be local
investments? Local investments in the City of Philadelphlia]

A Wall, the City of Philadelphia, we spoke
about coal. We spoke about many things, But the hotel
was going to be in Philly.

Q And the City Council and the Municipal Govern-
mant is all in Philadelphia?

A Yesm.
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Q And associated matters would all be in
Philzdelphia?

A Cartainly.

Q Now, you told him alae that your supericr,

this fictional Arab, was living in London then and was --
A No. I never teld him where he was living.
Q I am gorry. You told him that he had viewed
films in London of The Godfather and other Mafia type
things, that ha Qu paranoid abaut it,
THE COURYT: Yes is the answer?
THE WITNESS: Yes.
MR. CACHERIS: Did I speak -~
THE :.‘OURt‘: No. He was nodding, yes, and
you were accepting it. We are supposed to have it
on the record.
Q And you wanted to see what Myers would tell
you about the Mafia, 2idn't you?
A Well, he brought it up in the conversation
abdut Atlantic City,
Q He said, "Don't go to Atlantic City because

the Mafia is there"?

A Yas,
Q You considered that bringing it up?
A Yeos.
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Mafia?

A

Q

this fairy tale about The Godfather and how paranoid the

sheik was about the Mafia?

Judge.

Matiaz

>
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lasted -~ what, an hour? 45 minutes?
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He told you not to go there because of the

Yea,

And then you took that as a cue to recite

MR. PUCCIO: Objection to the Eorm of that,

THE COURT: Strike the “fairy tale."

This fiction.

THE CQURT: You may answer.

I thought it would be an appropriate averuae.
You thought ==

To discuss with him.

You thought it would be an appropriate avenue.

Now, Mr, Myers told you not to deal with the

That's right,
He told you, you shouldn't deal with the Mafia]
That's right. Unless we had to.

He told you that and you pressed him on that?
Yes, I did,

NHow, during the whole meeting, which I believe
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A Approximately.

Q ¥You had in the very next room agents of the
FBI ard two federal prosecutors?

A One, I believe, during that meeting,

Q All right, I will accept one. Was that
Mr, Fioravanti?

A Yes, it was,

Q Did you and Mr, Haridopolom, who was posing
as Ernie Poulos, have any code between you during the
course of this meeting?

A No.

Hone at all?
None at all,
You had no prearranged code words?

None.

o ¥ © ¥ 0

But you expected during the course of the
meeting to receive lnstructions from the prosecutor as to
how to proceed?

A Prom my immediate bose, not from the prose-
cutor.

Q Did you in the series of phone calls that
have been shown on the television -—- you have wmeen them,
of course -~ talk at each instance to one of your F.Bl

superiors?
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Alwaye to one, H4r, Dest.
And Mr. Best was a special agent in charqge?

Yes.

o r o P

And Mr, Best was also viewing this video
proceeding from the adjeining room?
A That's correct,
Q So that he was able to call you and clue
you and instruet you during the course of this meeting?
A Yes. He had that capacity, vyes.
Wall, he did it?
On occaslan, HNot all the calls were for that
reason., But, yes, I received instructions to pursue a
certain area. .

4
[Continued on next page.)
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Qo In other words, as they were viewing the
video tape and they saw a certain area, you were to pursue it?
A Yes.

Q pid they tell you at certain times to
examine certain areas?

A The only thing that related to that wes
the last telephone call in that tape and he said, try to get
rid of him. He said, it's late,

Q Try to wrap it up and get rid of him?

A Yes. MHe sald, you have been there a long
time. You guys are just looking at each other at this point.

Q I am sorry.

A He wanted me to end that particular tape
because it had gone on for quite some time and we had pretty
much exhausted what we had been talking about anyway.

4] Now, was your purpose also to strike what
you called a new bargain; isn't that correct?

A Yes.

Q And that .was the bargain that you wanted
to strike concerning the local events that we described earlierp?

A Yes.

Q Mow, in connection with the Mafja, Mr,. Myerp

told you he heard er knew of Angelo Bruno?

A That's correct.
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Q And as an agent of the FBI, you know whe
Angelo Bruno was?

A Certainly.

Q Anyone who would read the Philadelphia
newspapers would know who Angelo Bruno was?

A Yes.

Q He was as familiar in philadelphia as
Frank Costello was in New York?

A Probably more so0.

4] Probably more so. So it didn't reguire

any special knowledge to know Angelo Bruno's name?

whose big in Philadelphia in the South Ward isn't he?

A He mentioned the name. 1 never did put

A No.

Q He also told you he knew a Tona Testz?

A That's correct.

Q And do you know a Tony Testa?

A Mo, 1 do not persconally. 1 know who he is.

Q You know who he is?

A I heqrd of a Phillip Testa.

Q That's right. There's no Tany Testa in
the Mafia.

A Phil Testa.

Q He told you that he knew a Skinny Razor
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that together.

Q ¥Well, dié you try to investigate who this

Skinny Razor was?

A No.

Q Had you heard of Skinny Razor before?
A No.

Q pid you know that Skinny Razor had been

dead for 16 years?

A 1 bad never heard of him sc how could I

know he was dead.

[+ But that was put on you as a big man in

the Mafia by Mr. Myers.

A He did mention the name, ves.

o . He did that and you had never heard of
him?

A Ne.

[+] Now, at the end of this conversationm,

Mr. Myers had been drinking as you described.

A He had two drimks, yes.
Q At the end of this conversation you got
a phone call ==

MR. CACHERIS: And, Mr. Puccio, do vom

want to show him page 166 of the Exhibit.

Q Does page 166 of that Exhibit -— at the

¥2-077 0—81—94 (Pt 1) BLR
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bottom e¢f 165, Mr. Wald, where the sentence of Myexrs talking,
"Ok, 1 am personally not locking to do that",

Phone rings,

A Right.
Q And then continuing, Myers says, "Now,
if that's what I should do, you tell me that.

Phone rings®.

Is that correct?

A Yes.

Q Is that the call that you received from
Mr. Best telling you to wrap it up?

A One of those two would have been that
call.

[+] Well, the phone rings, but you answered.
You didn't answer twice, did you?

A There were two phone calls near the end

of that conversation if I remember correctly. Very close.

[+] Both. phone calls deal with you wrapping
it up?

A No. I'm sure at least one of them did.

Q In. wrapping up, you summarized the events

of the evening didn't you?
A ¥es, To some degree, yes.

[+] ¥ou told him that there were three points
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Now, when you called him back again on

the 25th of January for the next meeting -- and did you call

that were decided upon on that evening as far as you vers cim-
cerned?

A That's right,

Q Those points were what?

A Any City Council -- influence with tha
City Couneil,

Q Right.

A Dealing with any organized crime clerizrts
that world give us any type of problem. And I am not sure
what the third one .\.ras at this point,

Q You don't know what the third one was/f

A I don't know.

Q Zone?

A Zoning, yes.

] So those three problems, City Council,
Zoning and the Mafia were the points that you summarized as
being the new bargain that you think you struck?

h Yes.

Q And none of those have anything to do with .
the United States Congress?

A NHo. HNot a great deal.

Q That's correct, isn't it.
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him?

A Yes,

Q Was that based on a decision between you
and the prosecutor to get him back again?

A That was based == 1 had told him I would
be in touch with him. BAnd it was based on a decision maias by
my superior, Mr. Best, to try to set up a meeting with scmecns

else through Mr.Myers.

Q And you did get him back?
A Yes.
o And again you recited to him by summary

form that the new bargain was the local events you just ces-
cribed for us?

A Yes,

Q And again nene of those dealt with his

position as a United States Congressman?

A Yes.
Q Isn't that correct?
A Well, it iam == not =- I don't really

understand that., His position as a Congressman --

+] They dealt with local municipal events
in Philadelphia?

A Yes.

Q Zoning, City Council and the Mafia. vyop
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don't suggest that the Mafia then is in the Unitcd States
Congressy

A I wouldn't make that suggestion. But I
would like to answer the question. The fact that he was a
Congressman and, you know, is the reascn I was talking to him,

the fact that he had that position.

qQ The fact that you were a Congressman is
why yot were talking to him?

A Well, that's where his influence would
come in. If he was Michael Myers, cab driver, he would have
no influence politically within the City of Philadelphia.

Q You don't know that to be a fact? If he
was Michael Myers, longshoreman, he might have a lot of in-
fluence in the City of Philadelphia?

A Tes.

1] Just because he had the title indicates
he deals in Congressicnal matters day and m{qht, does he?

A T had been told by Mr. Criden that he was
also a Ward Leader in the ==

Q Alright. A Ward, that's local. A Ward

Leader is not a United States Congressman?

A In this case it is.
Q It happened to be in this case?
A Yes.
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longstanding friendship he know pecple in the City of Philad.i-

phia?

A

Q
That was personal.
correce?

A

Q

after you had been told to yras it up by

that's the first conversation of January

Wald-cross-Cacheris FERY

In fact,Mr. Myers told you because of his

Yes.,

e grew up in the City of Philadelphia?

Yes.
He worked in the City of Philadelphia?

Friendships that he had. 1Isn't that

I would belisve so. Yes.

Now, near the end of the cenversation

your attention to page 171, he told you, "I'm not geing to

run out, you know, say, well here's X amount of bucks, go out

and introduce this bill. I'm not.interested in a £'ing bill

that's going to-get me shanghied the next day".

passed.

Didn'"t he tell you that?

Yes.

MR. CACHERIS: No further questions.
THE COURT: Mr, Brown, any questions?
MR. BROWN: No sir.

MR. DUFFY: I've got a few. I- only

your superiors, and

24th, and I direct
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THE COURT: O©Ok.
CROSS EXAMINATION
BY MR. DUFFY:
Q Mr, Wald, are you telling this Jury, sir,

that the only reason you brought Ozzie Myers into the Barclay
is that at the meeting in Kennedy on the 22nd of August he
mentioned something about investing in his district?

A No. That would not be the on:l._y reason.
That was the rati'.onale behind meeting him.

Q Weren't you aware at the time you br:.\_‘g‘nt_'
Ozzie Myers into the Barclay Hotel, that the folks in the

FBI were dissatisfied with Weinberg?

A Wo. I never kmew -~- I still don't krow
that anyone was dissatisfied with Weinberg.

Q You didn't haar from any of your superiors
that Weinberg was suspect of setting people up or skimming
money?

A I never heard that.

Q Weinberg had been the one who was in on
all of the meetings up until that time, was he not?

A I don't know if he waa or not.

Q With Amoroso?

Did you read the reports?

A No.

Q Did you look at any of the filas?
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you not, in January

Wald-ciess-Duffy 2612

I watched I believe two or three viduo

Wasn't Weinterg inthere?
He was in two of them 1 believe.

e never struck you as a subject of

' inguiry to say, what happened to Mel?

What do you mean, what happened to, him?

Why wasn't kel running the Philadelphia

‘Running the Philadelphia skam? Philadel-

it. I dido't inguire why Mel --

Mel was a peripatetie¢ individual? He

went from Florida to Washington to New York to Jersey, why

Did that ever occur to you?

Na,

You were brand new to this operation, were

of 19802

Yes.

Just brought into it?
Yes,

Are you telling this Jury that Ozzie Myers

was npot at all affected by the licquor he consumed when he

met with you that night, the 24th?

phia was a City. I was told, you're Michael Cohen. And that's

i
|
i
!
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A He appeared totally rational and scber to
me at that time.
And at all times through that meeting?
Yas.
¥You didn't pour’ the hourbon, did you?

No sir, I did not.

2 ¢ © P 0

But it was a full size table glags, wasr't
it? We can look at the f£ilm.

A They were regular hotel type glasses. I

think seven ounces or six ounces.

Q And just straight bourbon, right?
A I have no idea.
o Well, you were there in the room.
* A I did not watch the drinks being made, It

was in a bar area in & different location.

Q The man sat in front of you and no further

than I am from the end Juror, am I right? And 2re you telling

this Jury that you didn't see the whiskey.
A 1 never looked to see, you know, what was
in his glass or how much. I had one of my own.

{continued on next page}
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Q Could hl?ﬂ been Llced tea?
A I doubt it. HMe asked for bourbon. I'm

sure he got bourbon.

MR. DUFFY: Your Menor, I don't mean to
ba disraespactful with tho next quoastion but 1 feel
I have to apk it with all Aue raspeot to the lodies
in the Courtroom.
Q In the beginnlng of that meeting with

Ozzie Myers, he never said fuck, did he?

he might have ssid that,

Q But he maid 1t regulsrly towards tha end,
didn't he?

A Yes.

Q You studies prychology?

A Yea.

] You know what booze does to the tongue?

A Booze doems to the tongua?

Q To the inhibitiona?

A Yas.

a Alechol reduces inhibitions? I don't

want to turn you inte a doctor but you know that?
A He had a tendency to de that.

Q Toward the end of that meeting that word

A I don't know in that meeting when ard shere,
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wos frequently in Ozzie Myers cnﬁvﬂrlaklun?
MR. PUCCIC: I objest to this unieus you
qualify Mr. Wald aw an eoxpert.
MR. DUFFY) Ho already answared.

THE COURT:I Owvaerruled.

Q It did nct --

A Tha same thing held true --

] Answar my question, will you please.

A Would you rapeat it?

Q Towarda the end of tha meeting, isn’t it

true, that Ozczie Myerw usos that four latter word froquently?
A Yes.
Q You didn't connect that at all with the
state of sobriety?

A No. -

Q Ha 4idn't have just ona of those seven

sunce glasees of bourbon Aid ha?

A I don't know if he had & seven cunce glass
of bourkon.
Q I am only geing on what you told the Jury.

You want to make it six?

A I would like to qualify that particular

drinkfng thing. I asked him if hs cared for a drink and he said

yes, I will will have bourbon.
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1 said I will have one toso.
Q We saw it.
A Mr. Poulos made the drinks. I believe we

both had a refill.
I don't know if that was that much in the
glass or —--

Q You're indicating about a foot?

A Certainly net. You saw the tape. Regular
highball glass.

Q When you bfought Ozzie Myers into Phila-
delphia, isn't it true one of your purposes was to get him t= ;
admit on that tape with the camervas running that he had traveled
to New York from amother state on August 22nd? '

A Categorically, no. I never expected him
to menticn it.

Q Isn't it true one of your purposes was to
find out on this tape whether he got money in New York on
August 22nd?

A No., 1 had viewed the video tape in New

York and knew he had a package.

Q ¥You only knew he was handed a package?

A Yes,

Q You didn't know if he kept it?

A No. i
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ments Was hot to find out how 0zzie got to New York on the i
22nd of August?
A That's right.
Q One of your assignments was not to fipd
out whether he -- or to get him to admit that he accepted
noney er raceived money on August 22nd?

A That's right.

.2 One of your assignments is not to find out

the way ha got to New York on August 22nd?

A That's correct.

MR, DUFFY¥: May I have a moment, sir?

(Pause. )
4] You were in the reom with Ernie Pculoes,
weren't you?
A Yes,

MR. DUFFY: Next week I will have a helper
but I have to look for it myself now, your Honor,
THE COURT: It's alright.

{Pavse.}

MR. DUFFY: Unless somebody wants to volun-|

teer over there.

THE COURT: If we knew what you were lookin

for ==

Q Are you telling the Jury one of your assl.qni—

q
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MR. DUFFY¥: I know, but I don't want him tc
know yet.

(Pause.)

THE COURT: We will be patient.

MR. DUFFY: Thank you, your Honor,

(Pausa.)
MR. DUFFY: I am really embarrasscd.

Mr. Ben-Veniste has a question or twe, may I sit

down and find it while he goes on? I will find it. !

THE COURT: Yes,
CROSS EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:

Q Is it fair to say Mr. Wald that in terms
of the assets of this mythical Arab you wanted to appear it
would be carte blanche?

A Yes.

o In terms of Philadelphia, that meant great
things could be built in Philadelphia that would help the city?

A Yes. Hotel.

Q And the Hotel, as far as you're discussing
it with Mr. Myers, could be located in South Philadelphia?

A Yes.

Q And South Philadelphia 4id not have a

luxury hotel at that time did it?




hotel.

area.
A
o
werg talking to him
A
Q
A
Q
A
Q

hotel construction?
A

Q

A
Q

field?

Wald-croce~Dulfy €
Luxury hotel?

Thirty-four and a half billion dollar

Not like that.

South Philadelphia is a working class

Yes.

Now, with respect to other projects ycu
about the constiuction on the waterfrcn:?
Moving coal through the waterfront.
Construction of = pier, did that come up?
Yes.

Building a new pier?

The City would pay for that,.

Te get back to hotels, were you aware that

the City of Philadelphia had a great need at that time for

Yes,

That the City itself was clamoring for

this kind of construction?

Any type of construction.

This would mean jobs in the construction

It would mean jobs in running the hotel
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for people whe would work there?
A Yes.
i

Q It would mean in increase in the city i
tax roles, that is the busipess would generate income that in ]l
turn would go inte the City coffers? l

A Yes. }
[+] You ware aware there were ccortain ﬁeprczsed[

areas within the City of Philadelphia?

A Yes. |
Q Some of which were in Mr. Myers' district? I
A Yes.

Q You were aware were you not, that Mr, ﬁ)-ersl

was very, very concerned about joba?

A Yes.

[+ And providing jobs?

A Yes.

[+3 Indeed, he stressed this on many occasions,

the City of Philadelphia needs more jobs, we have to put peoplsg
to work?
A Yes.
Indeed, every time Mr. Myers mentioned one

of the things good for the City of Philadelphia, you said: We

could be right there with the money?

A 1 don't remember saying that.
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Q Did you ever say there was any project tha:
was suggested that you didn't havz the funds to accomplish? i

A No, 1 gave him the impression we had what

i

1

amounted to the unlimited funds ~-- |
MR. BCH-VENISTE: Nothing further. ‘

MR. DUFFY: One other area befere I turn
to what I was locking for.

CROSS EXAMINATION
1
BY MR. DUFFY: i

Q Did you cover that with Mr. Criden, how I:
Ozzie got up to New York, uasn't;that part of your assignment }

too?

A No, as I said before it was never part of

my assignment.

Q Regardless of whether it was, did you do
that?

A No.

Q Was it done in your presence?

A It was brought up by Mr. Myers late on

that day of the first tape.
Q Would you look at page 26 of the transcript

of A where the conversation is with Howard Criden, turn back

te the bottom of 25 if you will.

A Yes.

83 (Pt. 1) BLR

K2-077 0—81



1

n

21

3

>

Q
R
Q

Wald-cross-Duffy 2R2T

You say -= can you go through it with rm>o:

Yes.

This is an accurate transcript?

Yes,

And you are

this was said in your presence?

L.
Q
A

c

Yes.
Thexe is an
That is me.

Ernie said:

ajirport, remember when Ah Ozzie

You said: "

Ernie says:

just went downstairs. You know

had to go downstairs. I didn't

that day? I didn't

thought it was, who

Howard says:

Ernie says:

see you."

Howard says:

Ernie says:

prescent at that meeting and

MW, that is you?

“Bh, I, Ah I was at ah at the
met Ah Tony."
You met him. ¥You've met hi=."

"No. I never met him, T

it was one of those things. I

see you around."
" I was there.”

"You were at the airport

"“That was my first one.®

"What. I thought it was, I

did you call it..." and

Howard says:

Ernie says:

Howard says:

"The one Ange brought." and
"Yea, Angie brought.” and

But where do you think Ange
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no,

EH

HC:

EH:

it from?" and

Hold-crosa-Taffy
Ernie says: “Yea, from you." and
Boward says: “ok." and

Ernie says: "“But, but you weren't there.”

Howard says: "I didu't go up to the roou,

I brought him up to New York."

"And I didn't see ya in the lobby, beczuse
I was sittin'.,.{IA)...

Ko, I was just at the airport.

Oh. I don't know how he éot there,

I don't know whether he drove up or,

did he fly up that day?

No, we took ?im up.

He drove up?’

The other gvy flew up from Washington
von (IA) ...

Ah, ah, the other...

The other guy...

Yea, I saw you, you,..we, we sent

the drink over to you., Ah,ah..."

And then so forth,.

Were you there during this conversation?

I was there during the conversation.
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Q Are you telling this Jury == this may have
been asked and answered and if it was I apologize —- are you E
telling this Jury that the FBI had not virtually disowned

Mel Weinberg by January 19807

i
|
MR. PUCCIO: Objection, asked and an5k5raJ4
THE COURT: I will permit it. }
A I had no idea what %Weinbarg's relationnhip%
with the PDI was then, now, or pravious to that time. :
] You were working on the same scam, is that!
corract?
A Working on the Philadelphia end of it.
MR. DUFFY: I don't have anything further. .
THE COURT: &Any redirect?
MR. PUCCIO: No, Sir. I have to go call
another witness. Perhaps we should take a racess.
MR, BEN-VENISTE: Can I ask one guestion
while Mr. Puccioc makes up his mind?
THE COURT: He is trying to wait for me to
make up my mind.
CROSS EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:

Q Cne thing, with respect to Testa, you

knew that Mr. Myers gave you the wrong first name for

Mr. Testa?

A
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A Yes. .
|
Q With respect to a Skinny Razor, he was !

supposed to be a Mafia figure, with all the capability and |
computers that the FBI has and criminal investigation nebtvoer™,
from that day up until today, did anybody run that name throvy,

the I'BI computer?

A I don't know. \
Q As far as you know no one ever did? ;
A As far as I know. l
Q You don't argue the fact that the man has E

been in the ground for 16 years?

A 1 don't know.
Q Despite when Mr. Myers was telling you in

response to your guestion about the Mafia, who he was knev wis

big in the Mafia, he mentioned Skinny Razer, is that correct?
A I never asked him that. He brought up

his name. 1 knew Bruno, Maguchi, and he got « half name right.

Q These are people he's supposed to know H
parsonally?

A Yes.

Q !?en you say he got half a name right, thaé

i
is if I call yon Jack Wald, that would indicate to you I was in

gond ==

A Certainly knew something about it. I
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Knew your last name which could have heen

MR,

PUCCIO: I object to the statement,

THE COURT: Sustained.

With respect to SBkinpy Rezor, 1t would be

more accurata to say he was deep in the Mafia os opposed t¢

blg {indicating)?
A

]

You

You

MR.

MR.

THE

say he's dead for 16 years.

never checked it out?

PUCCIO: I Object.
BER-VENISTE: Nothing further.

COURT: We'll take = short recess.

|
{
|
r




ne
ey
w

THE COURT: Alright, Mr. Pucclo, next

witness,
MR. PUCCIC: We call Mr. Best, your Homer.

EDGAR N. BEST called as s witne:%
Lbeing duly eworn by the Clerk of the Court, tes‘.:facr'-,:
as follows: |

DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO:

THE COURT: Ladies and gentlemen, I am
pot sure as to the full extent of Mr. Best's testi-
mony but I have been informed by counsel that one of
the things he will be teptifying to is certain state-
ments made to him by the defendant Johanson either
on or shortly after February 2nd, 1960,

1 have given you a variety of limiting
instructions before, I will give an even more
"Btringent one now as to thie testimony. As to what-

ever Mr. Best tells you that was said to him by

Mr. Johanson, assuming that's the thrust of this

testimony, that testimony can only be used by you I
|



n

n

24

5

FITT

in dotermining the guilt or inneccence of the defen-
dant Johanson. You may not consider thak testi-ony
in sense as relating to the other thrce defendants,
I will give you a final instruction ar

rathor & detailed explanation with respect to how

you may use statements, conduct by various people
when they are accused as the four defendants aie

here as being involvad in a conspiracy. There are

'

a number of special rules that relate to those

things. And some of the limiting instructions I have
given you are tied in with those rules. And I will
have to modify some of these limiting instructions

that I have given you and give you some other in-

structions as to how to deal with those various .
jtems, I will try to clear all that up for you. But;
cne of the -~ you should view any statements made

by Mr. Johanson that may be testified to by Mr. Best
as having been made at this time, that is, February
2nd or later, as being related strictly to Mr. Johan-;
son and not to the other defendants. And you would
use them primarily for determining one of the issues

that you will have to deternine for each of the

defendants and that is whether or not he was in fact

a member of a conspiracy, if you find that indeed a

conspiracy did exist. And you have to make that |
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inding with respost tc cach defendant scparptely
based upon what that defendant did and not bas-2 on
any statement that anybody, any of the other defen- !
danta may have made about it.

That is a very, very short version of

what I will explain to you later when it's time for
you to deliberate. But all that needs to be said

for the moment, the purpose of this testimony by

Mr. Best, you may just think we only have one defe:-
dant involved and that is Mr, Johanson, None of the
others with respect to none of the cvthers may it be
weighed in your determinaticn.

Alright, proceed, Mr. Puccio.

v} Mr, Best, by whom are you employed?
A The Federal Bureau of Investigation.
Q For how long & period of time have you

been employed by The Federal Bureau of Ihvestigation?
A A little over 20 years.
What is your present occupation, sSir?
A Special Agent in Charge, Philadelpﬁia
Division.
Q For how long a period of time have you

been a Special Agent in Charge of the Philadelphia Division

of the FBI?

A Almost 2 years.
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] Wow, direct your attention to Saturdsv,
February ind of this year. On that date did you have ozcasion
|

to interview Councilman Louis Johanson?

A I did.

Q Where did this interview tske place,
Mr. Best?

A In my offica.

Q In Philadelphia; is that right?

A That's correct.

Q Now, priocr to commencing this interview
with Mr. Johansan, was he advised of his rights regarding
self-incrimination?

A He was.

Q . And about how long a periecd of time ==
about how lnn; did this interview take? Do you recall?

. A From the time he was in our office base
until he left, it was approximately 6 hours.

Q Now, at some point during this interview,
did you advise Mr, Johanson that the FBI had video tapes?

A I aid.

Q And subsequent to that, did you guestion

him about a trip to New York City during August of 19797

A Yes, I did.

pid he in fact tell you that he had
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traveled to the vicinity of a hotel near Kennedy Airpert
during Rugust, 1979 in connettion with & heeting with Mr.
DeVito, a Mr. Weinberg and anothor person? i

A He did.

Q During this interview did Councilman
Johanson tell you that as a result of this trip he recoived
a sum of money?

A that's correct. i

Q Did he tell you that he in fact had
observed the sum of money in large denominations wrapped in
rubber hands?

A Re did.

o And did he tell you in fact that there was
less money than was actually expected?

A Yes, he did.

Q Now, at one point in the interview, Agent
Best, did you say -- 4id you ask this gquestion of Mr. --
or councilman Johanson? Did you say to him Councilman do

you understand the ramifications of this type of influence

peddling?
A I did.
0 And what did he say to you? Do you recall?
A He said that he &id realize the seriocus=-

ness of this type of activity. BAs a matter of fact, he went
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on to say that since July of that year he had many sleepless

nighta.

CROSS EXAMINATION
BY MR. DUFFY:

Q
Philadelphia?

A

Q

MR. PUCCIO: I have no other gquestions.

THE COURT: Cross examination,

Agent Best, you are the head man in

I am the Spacial Agent in Charge.

Tell the Jury what that is? That's the

boes; is that right?

A
Q

years?

™

o0 ¥ L P 0

Q
of law school?

A

Yes, that's the senior agent in charge.

You have been with the bureau for 20

That's correct.

Are you a lawyer? .
I am law traiped.

Did you go to law school?
Yes.

Like all of us lawyers here?
That's correct.

So you had college and then three years

That's correct.
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Q S0 on the night you had Louie Johanson in
the office of the PRI for six hours, you knew what you were
deing and what you were after, did you not?
A Yes, I did.
o And tell this Jury, Louie asked to have a
lawyer there, didn't he?
MR. PUCCIO: I object, your Honor.
I will withdraw the objection.

THE COQURT: Overruled.

Q Didn't he?
A That's not guite correct.
Q Well, Mr. Puccio asked you if you advised

him of his rights?

A That's correct.

Q Did you do that?

A Right. f

Q When you advise people of their rights,

you read from a card that says, you have a right to have a
lawyer present during the interrogation and things like that,
right?

Yes,

And you told that to Louie, didn't you?

Yes.

2 o O 9w

ard Louie said, I want to call a lawyer,
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didn't he?

A No, he didn‘t. At first he said that he
read the advice of rights, which was a printed form. I asked
him if he understood it. He said he did.

Alright.

A But at that point --

MR. DUFFY: four Honor, I object to this
characterization, I am asking the witness if he --

THE COURT: Y¥ou just want the --

MR, DUFFY: I am asking him if Johanson
asked that he wanted a lawyer., That can he answered,
yes or no.

TEE WITNESS: At one point he asked tele-
phonically to contact an attorney. That's correct.
Q Are you telling us that he told you, I

would like to telephonically contact an attorney?

A He said, can I use your telephone to call’
an attorney.
Q He tried to get one for an hour or an hour

and twenty minutes, didn't he?

A Yes.

Q He didn't get a lawyer?

A No.

Q Because you got these fellows in on a
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Saturday night, right?

A He came in on a Saturday night. That's

correct.
a And you were aware what most criminal
lawyers are deoing on Saturday night, weren't you?

A Ho.
Q In the office of the FBI in Philadelphia,

tell this Jury on the day, February 2nd, 1980, did you have

video tape egquipment?

A Yes.

Q Did you have Magras?

A Yes.

Q0 Did you have other tape recarding equin-
ment?

A Yes. )

Q And you were interviewing Lou, Johanson

with an eye toward sitting in that seat where you sit right

now and telling twelve, sixteen pecple what he told you, were

you not?"*
B I didn't think of it that way. We were

trying to find out what the truth of the facts were.
Q Well, you weren't spinning your wheels,
were you, Agent Best? You knew you were trying to get a staté

ment to tell a Jury aome day?
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truth? Send it to
A
o

ness right?
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Not necessarily. We were interested in
us to be the truth of a situation.

Well, what did you intend to do with the
the other guys or tell the Court?

Ho. Provide it to the prosecutors.

And come into Court and testify as a wit-

That would be their decision.

But -- and they decided to have ygu here

today, didn't they?

A
Q
Johanson, do you?
A
Q
this statement you
h
Q
do it, did you?
A

Q

that's correct.

And you don't have a video tape of. Lou

No, we do not.

And you don't have a tape recording of
say he gave you, do you? .

No, we do net.

Because you didn't bother that night te

We didn't do it. No.

And you don't have a typewritten statement

or handwritten statement that's signed, Louis C. Jchanson,

do you.

Hot because we didn't ask hif t5 do that .
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Q Answer my gquestion.

A We don't have it because we didn't try,

Q Alright., What you had -- what wvou have is
your word.

THE COURT: Wait a minute. He said, we
don't have it because we didn't try. 1Is that what
you mean.

THE WITNESS: Yes. We asked him to do
just that, provide us with such a statement.

43 And he wouldn't do it?
A Yes. He was ready and willing to do it

the following day.

Q But he got a lawyer, didn't he?
A that's cozrrect.
Q Alright. Now, what you have for this Jury

is Bdgar Best's word =- I beg your pardon. John Best, isn't
it?

A Edgar.

Q Edgar Best's word for what happened in
that room in the Office of the Federal Bureau of Investigation
on the night of February 2nd; isn't that rxight?

. As well as two other special agents.

Q Bot you don't have anything with Louie's

signature on it? Yoo don't have the video tape which is what

X2-077 0—81——906 (Pt. 1) BLR
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this case is all abgut, do you?
A Ho. We have got a receipt for the retuzn
of bribe money.
MR. DUFFY: Objection, sir. That is not
responsive.
MR. BEN-VENISTE: I move to strike and
admonish the witness to answer only the guestica.
THE COURT: The chjection is sustained.
Discegard the answer.
Read the gquestion back to the witness.
(Record read.)
THE WITNESS: That's incorrect in part.
Q On the night that you took this statement
or you interviewed Lou Johanson, you didn't video tape him,
did you?
No, that's correct.
And you didn't audio tape him, did you?

No.

o » o ¥

And you knew that -— well, strike that.
Now, lat's go to the guestion that Mr.
Puccio asked you, whether you asked Louis Johanson if he
understood the ramifications of this type of influence ped-
dling. Are you telling the Jury there your exact words?

A Those were my exact words, Yes.
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Q what did you say?
A I said, do you understand the ramifica-
tions of this typa of influence peddling.

Q And Louis == you have fin your report -- you

prepared this report, did you not?

A Yea,

Q You signed it?

A Yes.

Q You attest to your superjors at the Bureau

that what was in there was true, am I right?

A Yes.

Q Did you write in your report, he stated
that he had been aware of the dangers of these dealings since
July, but it was a chance to make some gasy money and he

decided to go forward. Is that what you wrote?

A Yes. .
4] Is that what Loule said?

A To the best of my recollection, yes.
Q We have to go on your recollection?
A You certainly do.

{eontinued on next page)
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Q And then did yow write, according to
Johanson, he had many sleepless nights since it began, but
that his family situation pressured him greatly? Is thst
what Louie teld you?

A Yes.

Q He thenmlated that his son Louis Jr.,
an alecoholic at age 25, is currently hospitalized with ex-
tensive liver damage and the prognosis indicated very large
medical expenses in the immediate future. Is that what Louie
told you?

A Yes,

Q And we just have your recollection; is
that right?

A As well as two other special agents.

MH. DUFFY: That's all.
THE COURT: Any other guestions?
ir. Ben-Veniste.
CROSS EXAMINATION
BY MR. BEN-VEWISTE:

Q Mr. Best, you were aware prior to January
of 1980 of the fact that an investigation called ABSCAM had
baen going on for some time, run out of Brocklyn, is that
correct, gir?

A That's correct.
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Q And you pushed for Philadelphia getting
some ==are of the investigation; is that true, sir?

A We were interested in some aspects of the
inveszigaticon, yes.

Q There was a time when you -- when you
specifically requested that you be allowed to get a crack at
ABSCRM, run by the Philadelphia FBI Office: is that right?

A Yeo.

o And in that connection, sir, is it fair to
say that a reguest was made of Mr. Weinberg to do something?

A No, I never requested him te do anything.

Q If you listen to my question, sir, my
questicn was, is it fair to say that a request was made of

Mr. Weinberqg to do something?

A That's pessible. Yes. .

[=3 Well, you were in charge of the Philadelphig
investication?

A That's correct.

Q And you were concerned with how it was going

to be set up, were you not?

A Yes.

Q And you had determined for whatever reason
that youz weren't going to use Mr. Welnberg; is that correct?

A We had no use for Mr. Weinberg in our --
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[+] I understand. With respect to Mr. Weinberg
sir, do you not know that Mr. Weinberg was insatructed to call
Mr, Criden in order to introduce Mr. Criden to the new cast
of characters?
A Yes, I believe that's correct.
Q And do you not know, slr, that Mr. Weinberg
was asked to tell Criden =-=-
De you not know, that Mr. Weinberg was
asked to ask Criden whether he could get « hold of Ozzie Myers

and introduce him to your agent?

A I have ne knowledge of that conversation.
4] You don't?

A No.

Q You were in charge of the == you dnu';

recall such a message being brought to you, that such a re-

guest was made? .

A At no time did we direct Mr. Weinberg at
all.

Q No. But you were coordinating with

somecne else, were you not?
That's not how we made our connection.
Pardon me? .

That is not how we made the connection.

o o o »

Weren't you coordinating with the FBI
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Office in New York?
A Te a limited degree at that point.
4] Well, didn't you know it was going to be
Mr, Weinberg who made the introduction of Mr. Criden to your
new cast of characters?

A Ko. We were going to use a different

situation.
Q Well, do you not know that in fact Mr.
Weinberg called Mr., Criden?
A That's possible. I'm not aware of it.
Q Let me see if this refreshes your re-

collection, sir.

MR. BEN-VENISTE: 1 am showing the witness

a recording -- a transcript of a recording marked as
number 1589,
Q I would like you to take a lodk at it,

THE COURT: 15897

MR. BEN-VENISTE: Yes. Jaﬁuaxy 11, 1980.
That's not the 3500 == it is the FBI number. This
witness may not be familiar with our 3500 code.

THE COURT: How is anyone reading the
record going to know what you are talking about.

MR. BEW-VENISTE: Maybe Mr. Levy can help

us.
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MR. LEVY: 3500-230A.
THE COURT: Thank you Mr. Levy.
Q Take a look at the first page of that,
pleage, Agent Best,
MR. BEN-VENISTE: May I ask the questions
from here?

THE COURT: Yes,

Q Now let me ask you to review pages 2 and 3,
sir?

A Ck.

Q Doew that refresh your recellection, sir,

that indeecd Mel Weinberg telephoned Howard Criden and asked
Mr. Criden whether he would be willing to get a hold of
Congressman Myers and introduce him to these new fellows who

were going to be in Philadelphia?

A That's what that appears to x'ay, yes.
Q Po you have any reason to doubt that?
A No.

MR. BEN-VENISTE: Nothing further,

MR. CACHERIS: No guestions at this time.
THE COURT: Mr., Brown, any guestions?
MR. BROWN: No, your Honcr. Thank you.

THE COURT: Any redirect?

MR. PUCCIO: May I have o moment, youx
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Honor.
THE COURT: Ycs.
MR. PUCCIO: Your Honer, I won't pursue
this witness, I will call Agent McMullen.

THE COURT: I take it, there are no more

questions for Agent Best.
MR. DUPFY: HNo sir.
THE COURT: Thank you, Mr. Pest. You may
step down.
{Witness excused)
THE COURT: Next witness.
MR, PUCCIO: We call Agent McHullen,
RICHARDPD MC MULLEN called as a
witnesa, being duly Sworn by the Clerk of the Court
testified as follows:

THE COURT: Alright, Mr. Puccio:

DIRECT EXAMINATION

BY MR. PUCCIO:

o Mr. McMullen, by whom are you employed?
A the FBI.
Q For how long a period of time have you

been employed by the FBI?
A 1n excess of 15 years.

Q Are you assigned to any particilar office
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within the FBI?
A Yes, I am an Hauppague resident agent of
the Broocklyn-{jusens Office.
Q On February 2nd of this year, did you have

occasion to speak to Congressman Michael Myers?

A Yes, I did,

Q Where did this conversation take place?

A In a home in Longpert, New Jersay.

[+] That's where Congressman Myers was staying;

is that right?

A That's correct, sir,

Q At the time of this conversation were you
accompanied by any other members of the FBI?

A Yes. GSpecial Agent James T. Mahr of the
Philadelphia ocffice.

Q Now, prior to speal;ing to Congressman
Myers —= withdrawn.

Why don't you tell us what you said to

Congressman Myers and what he said to you and Agent Mahr, as
bast you canrecall?

A ¥Yes. On February 2nd, 1980, we arrived
at thermsidence in Longport, Wew Jersey, approached the house,

Congressman Myers was standing near the door locking out the

window. saw us approach, opened the deor. We identified our-
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selves by displaying our eredentials, handed our credentials
to Congressman Myers. FKe took both sets, examined them, handed
them back to us and invited uvs into the house.

We sat in the =-- what I would believe to
be the living room of the house where we told Congressman
Myers that the FBI was conducting an investigation ints the
activities of Tony Devito, Mel Weinberg, Angelc Errichetti,
Howard Criden and Michael Cohen. He was asked if he was
acquainted with any of these individuals.

Congressman Myers replied that he knew
Howard Criden to be an attorney, Philadelphia attorney, that
he knew Angelo Errichetti to be the Mayor of Camden, New
Jersey. And he was not acquainted or did not know Tony DeVito|
Mel Weinberg or Michael Cohen.

At this point of the interview, Special
Agent James Mahr advised Conqregsman Myers of his ‘tights by
reading to him the contents of o form known as Interrcgatiecn,
Advice of Rights. He handed the form to Congressman Myers.
Congressman Myers studied the form for a few minutes, handed
it back to Speclial Agent Mahr. Special Agent Mahr asked the
Congressman if he undetstood the contents of the form, Con-

gressman Myers stated, very clearly.

Congressman Myers was asked for a second time, do

you know Mr. DeVito, Mel Weinberg, or Michael Cohen. He :tat{d
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again, no, he 4id not know these individuals. He stated that
he did know Howard Criden ¢to be an attorney --

MR. BEN-VENISTE: Objection,

[+] Alright. Agent McMullen, during the course
of this interview, was Congressman Myers asked for the third

time if he knew Tony Devito, Mel Weinberg and Michael Cchen?

A Yas, he was.
Q And what dld he say for the third time?
A He did not know either -- he did not know

any of the individuals. Did not know Tony DeVito, Mel Wein-
berg or Michael Cohen.
MR. PUCCIO: No other guestions.
THE COURT: <Cross examination.
CROSS EXAMINATION
BY MR. CACHERIS:

Q Agent McMullen, when you went to this house
in Longport, did you tell Mr. Myers that he was under investi-
gatieon?

A Not specifically, No sir.

o did you tell him that Tony DeVito was
really an FBl agent named Anthony Amcrose?

A No sir.

Q Did you tell him that Mel Weinberg was an

undercover agent, FBI operative?
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A No sir. L
Q pid you tell him that Michael Cohen was
really an FBI agent named Michael Wald?
A Ho.
Q did you tell him that yow had or the FEI
had video tapes showing Mr, Myers in August and January?
A No sir.,
MR. CACHERIS: No }urthar questions.
THE COURT: Any other questions? Mr. Ben-
Veniste?
MR. BEN-VENISTE: May I have « moment,
your Honor.
THE COURT: Yes.

MR DUFFY¥: May T have one more shot, your

Honor?
THE COURT: Yes. .
CROSS EXAMINATION
BY MR. DUFFY:
Q Mr. McMullen, were you aware when you went

to see Congressman Myers that in an interview with Cchen, whe
is really Wald, Cohen told him that the Arabs attended to
people that got out of line with Moslem retribution adminis-
tered by Ernie Poulos?

A Wo sir, I don't believe I was aware of
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that.

MR. DUFFY: That's all,

THE COURT: Mr., Ben—Veniste.
CROSS EXAMINATION
BY MR. BEN-VENISTE:

Q Did you do anything to indicate in that
regard, sir, that there would be no danger to any of those
jndividuals if Mr. MyeTrs were to Qiscuse that with you?

B I don't remember.

Q In other words, in connection with the
undercover names that you mentioned, Cchen, Weinberg and
DeVito, did you indicate anything to Mr. Myers that these werd
just a put on?

A The Me. Weinberyg name is & true name. But
I didn't indicate to him at all that Tony DeVito or Michael
Cohen was an assumed name, .

Q You say you had received no briefing to
the effect that Agent Wald had told Myers that if any of Lhesd
individuals got out of line that Poulos was going to kill them
or do something serious to them in the way of physical retri-
bution?

A No sir. I never Teceived a briefing like
that.

MA, BEN-VENISTE: Nothing further,
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THE COURT: Any redirect?

MR. PUCCIO: No, your Honor.

THE COURT: Alright, thank you, Mr.
You may step down.

(Witness excused.)

26632
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THE COURT: Good morning.

Do you have ancther withess,Mr.Puccic?

MR, PUCCIO: We will havea no further evidence
at this time.

‘THE COURT: The Government rests,

Any motions?

MR. BEN-VENISTE: Yes, your Honor.

We would move to dismiss each count of the
indictment ont the ground that the Government has
failed in its necessary burden at this stage. I
won't belabor the point that we have made, however,
the evidence Soes not demonstrate the conspiracy
charge. The evidence dces not show other tham the
fact that this was a sham proceeding from beginning
to end that the Government agent arranged for
Congressman Myers to act out a role and all actllons
which he took were confident with his deing and
opposed to making a promise to receive money with the
intent to actually misuse his official office.

Further, we would urge the Court, on the basis
of the record already standing, that this Court

dismiss the case on the basis of Government overreach

ing that is so shocking that it is te the extent of

offending any conception of due process of law.
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Further, I ask that the indictment be dismizgag
!
f

on the ground that on the Government's case it's

been shown there was entrapment as a matter of law

in this case. :

Further motion with respect to the striking of
evidence -- shall I take that now, your Honor? Or

i
i
stop with respect to the motions for directad \rerdi:__:?
THE COURT: The moticns for acqguittal are :
denied.
i
MR. CACHERIS: We all join and we add one i
observation with regard to Mr. Myers. The Government
must prove beyond a reasonable doubt what Mr. Myers
was supposed to do was an official act that has been
defined in the statute. There has been absolutely
no proof that there was any official act to be done
or the Govermnment basn't proved what was contemplataéi
was an official act. They have the burden to put !
in before the jury, to give the jury guidance as to

what the official act iz and they have nct done so.

Secondly, on the same point, the 24th ard

following tapes, do not deal with official acts of :
the Congressman, they deal, as the Court has heard
with local municipal affairs and@ could not be

considered official acts.
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THE COURT: I don't quarrel with your latter
characterization of what happened in January. But the
motions to dismiss on the official acts ground is
denied.

MR. DUFFY: As to strictly defendant Johanson,
I move for a directed verdict of acquittal on the
grounds the Government has not offered any procf at
all that he was a party to any agreement to violdte
any law, number one, and number two, that with respec
to the travel act, the Government demonstrates
jurisdiction that was manufactured. I don't speak
for the other defendants, they were lured into the
Eastern District of New York. And their travel into
the Eastern District was a sine gua non of jurisdicti
which was manufactured by the Government.

THE COURT: Motion denied.

MR. BEN-VENISTE: 1 would simply add to that
the fact the Government has not proved that essential
element of the crime that is Dzzie Myers was a
Congressman of the United States and had the capacity
to perform the official acts charged.

THE COURT: You don't think there is evidence
of that in the record?

MR. BEN-VENISTE: I don't think they have

pn




‘a conspiracy. He did not act in furtherance thereof .

satiasfied their burden in the direct case.

THE COURT: DPenied.

MR. BEN-VENISTE: With respect to the evidentiJ:—y
matter, your Honor, I would ask ast this time that
the Court strike the testimony of Ellis Cook
particularly with respect to the hearsay statements
ﬂld' by Cook concerning travel to the Eastern District

of New York.

Ellis Cook was not shown to be a member of

There was no one act taken by Ellis Cook which shows
participation in 2 conspiracy.

His testimony was that he sat down with his
law pastners when the matter was broached and had a
discuseion about whether anything was improper in
introducing the Congressman to the supposed Sheik.

They in and the Congressman would receive a
fee therefore, however, it's emphatically stated
there would be no guid pro guc and therefore no
violation of law.

The only concern he had was whether a law

firm should register as an agent of a foraign govern-—

ment and their conclusicn eince the Shaeik was not a

representative of « foreign Government, is that.they ;
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had no such responsibility.

Under those circumstances the Government has
failed to show that Ellis Cook was a co-conspirater.

He is cast in that light simply by the Govern-
ment saying so in the Bill of Particulars. The
Grand Jury took no such action.

For those ressons, we would ask tha the
hearsay statements which were admitted, I suppose
subject to proof that he was a member of the comsipre
be stricken.

TEE COURT: What specific hearsay statements
are you referring to?

MR. BEN-VENISTE: Statements by Ellis Cook
with reference to travel, with reference —-

THE COURT: What did he testify to about travel

' |
MR. BEN-VENISTE: That he was told that Johanson

and Criden were going to travel to the vici.nlty' of
the airport in New York.

THE COURT: Is that hearsay?

MR. BEN-VENISTE: Yes.

THE COURT: Doesn't it indicate a present
state of mind?

MR. BEN-VENISTE: FEllis Coock is testifying

what Mr. Cridan told him.

=y,
i
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THE COURT: He's going to go to kennedy Airporti
or whatever --

MR. BEN-~VENISTE: Yes. He further testified
he had a meeting up in New York which would be in-
admissible hearsay.

He Eurther testified over cur of jections as
to his characterization of what Mr. Criden told him
about what the Sheik would be receiving for his
money. That was objectionable con other grounds other
than hearsay,but your Honor allowed it.

I would suggest that the Court -- that that
is extremely prejudicial on th basis of the Government's
failure to show Cook's participation in a conspiracy
and it should be stricken,

THE COURT: I will reserve decision on that.

MR. BEN=VENISTE: ';Iith respect to Cook's
testimony and that of Michael Criden, I suggest to
the Court that the Government had no independent
basis for abtaining that testimony other than the
statement made by Mr. Criden on February 2nd and
that that testimony is fatally tainted and should have

been excluded. We ask your Honor at this time to

strike it.

This evidence introduced a matter teken up
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before Judge Mishler.

THE QOURT: ¥ou better run that by ma again,

MR. 'nzu—vrm:srz: A matter that Judge Fullman
ruled upon, Judge Mishler accepted Judge Fullman's
opinion. Judge Mishler had a brief hearing pretriall
Perhaps I can approach the side bar?

THE COURT: No. I don't know what you're
talking about. You started talking about Michael
Criden,

MR. BEN-VENISTE: Yes, he testified that his
father -- that he had drove his father to New York
on August 22nd.

THE COURT: Yocu say Judge Fullman made a ruling

MR. BEN-VENISTE: May -1 approach the side
bar2?

THE COURT: You're talking about the taint
arising ottt of Mr. Criden’s statement?

MR. BEN-VENISTE: Yes.

THE COURT: I passed on that.

I already ruled.

MR. BEN-VENISTE: I don't recall your
specifically done so. Judge Mishler held a hearing

pretrial where he found on the basis of representatiogs

made by Mr. Puccio that there was no taint.

|
I would puggest to the Court that a reevaluatiqn
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of that ruling in light of the evidence adduced at
trial is in order and on that basis the testimony of .
Mr. Michael Criden and Ellis Cook should be sl:ricken.l

THE COURT: That request is denied. Anything
further?

MR. SEN-VENISTE: No, air.

THE COURT: Do you wish to ~-

MR. BROWN: May I have -one?

THE CCOURT: Yes, ‘

MR. BROWN: I would lLike to incorporate in i
my ebjection, my motion for a directed judgment, the
concepts enunciated by other counsel. |

In additjon, I would move to strike from
congideration of the jury with respect to Mr.
Errichetti all that which gecurred after December,
1979, particularly with respect to the incidents
concerning Congressman Myers of January 24th, 25th

and subsequently.

gince the testimeny of Mr. Weinberg and I
|

[
believe confirmed by the conversations on the January

24th tape were to the effect that Mr. Errichetti

had in effect withdrawn, I based that on Mr. Weinberg's

[
testimony where he said while they continued to

centact Mr. Errichetti in order to keep him available
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or neutral it was their conclusion he had in essence
withdrawn after the Noto incident of September.

And of course, implicit, although not explicit,
in the objection is the fact that throughout Mr
Puccio has stated he considers incidents, for exampla
the Lederer circumstances, one of a total conspiracy
which goes beyend that which is charged in the
indictment. Getting in what is a mutliple conspiracy
being tried, '

I ask for a dismissal of the indictment or
a limitation in the rulings which respect to Mr.

Errichetti.

{Continued on next page.}
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THE COURT: I think what you are arguing
with respect to the ending point of Mr. Errichetti's
participation in this conspiracy is probably a
fair argument.

There is a conceptual problem, however, in

that what happened after that time is admissible
and. probably helpful in this case only to the extent
it helps determine Mr. Myers' state of mind back in
August,

MR, BROWN: That is true.

THE COURT: Yn so far as his state of mind
in August is a relevant factor, Mr, Errichetti is
bound by that if the jury finds there was a conspiracy
at that time.

MR, BROWN: 1 wrestled with the concept.
I tried to carefully phrase my c¢bjiections so that at
least it makes sole sense.

How that can be handled I think is 2 matter of
law which I will later have to submit to your Honor
in a brief.

It does appear there is at least a reasonable

inference arising almost to a presumption that
because of what Mr, Weinberg said and the way be

gaid it, "After that Noto thing," we felt he withérew'
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and was trying to work out some sort of tricrery
on us == I don't think the Court is bound bv the
phrase Mr. Weinberg used in response to my gusstiss:
"Would you say that at that time he was no lorger
involved in ABSCAM," and he said, "Yes."

I do not say in any sense Mr. Weinberg's
statement is binding on the Court.

I do argue it is a strong inference to a
presumption that he has withdrawn,

As far as Mr. Myers state of mind in the tozal
concept, it is important. I would have to work haré
for a motion to do whatewver justice is indicated,

THE COURT: When you get right down to what
I have to instruct the jury, it may require some
kind of a focusing of the jury's attention with
respect to two or three of the overt acts that are
alleged.

MR . BROWN: Yes.

THE COURT: Which may have occurred after the
time that Mr, Errichetti was out of the ceonspiracy
and if the jury finds he was.

I understand your problem and I have focused
on it to some degree. I don't kdow if it reguires

any instruction at this point.
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MR, BROWN: My argument is, I suppes-, 2
motion for a partial judgment of acquital with respect
to that aspect which is merely to introduce the ilca
that I would urge your Honor to charge the jury
after -- I am picking December as the outreaching

date, for example, the Myers conversation of January

24th and thosa that followed are somewhat precise on

this point that appears to me, as I recall the tape, |
Mr. Criden says that fellow across the river hasn't
been notified of this and the agents in their techniqﬁe
say this is a new deal, this has nothing to do with tLe
old,

This is between Weinberg, the co-congpiratery
statement, in reality he had withdrawn from the
conspiracy.

I would ask your Honor perhaps this is not the
right place to bring for a direction to the jury
that would fairly limit any testimony of December
from being considered by them,in the presentation
of the defense those issues will I think be high-
lighted --

THE COURT: To the extent it is » motion for

a partial verdict of acquittal, It is denled,

MR. BROWN: That is what I had in mind. b
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THE COURT: As to what instructions to give tog
the jury I will wait.

MR. BROWN: I make the Bertelotti argument,
on the basis, of course, part of the Kotteakos argu-
ment as well, Mr. Puccio said: I view all of these
matters not mentioned in the indictment, lLederer,
to be specific, Williams when he first -- to Le
all of one indictment and even though they are not
charged that with Bertolotti, I ask for a dismissal
of the indictment basef on the Xotteakos case.

THE COQURT: That is denied.

MR. BEN-VENISTE: We would all join in that.

Not rearguing specifically those points, but
with respect to the Janvary 24th and January 25th
meetings, in so far as there are admissions with
respect to the receipt of money, we have no guarrel.
That is admissions with respect to the receipt of
money coming from the August 22nd meeting. We do
not quarrel with the relevance of that.

However, with respect to Mr. Criden although
he is present at the meetings on the 24th, it's

guite clear from the statements made at that time

and statements made on the 25th outside his presence,

anything to do with the local situation is entirely
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prospective and does not invelve Mr. Criden in any
way.

He's not elicited or enlisted into any

p pective agr t, and & se of the fact that

he has simply exceeded to « request to produce Mr.
Myers, to invite him to a meeting, he is now in a
position in the jury's eyes somehow responsible for
these statements made therein.

Although he does not adopt them or act in any
way to further them

THE COURT: You are forgetting some of the
evidence that was on the tapes,

MR. BEN-VENISTE: I am not forgetting it,

your Honor, I simply don't beljewe that the statements

made on the tapes with respect ta how we are starting
out a new sitvation, that apd that Mr. Criden is

not necessary to be contracted any longer, it's guite

apparent in the January 25th meeting which im:idnntaz.‘LPr

is charged as an overt act in the conspiracy, improperly

as I suggested to the Court before, since it has
nothing te de with the agreement which led to the
Ausgut 22nd meeting. I ask that overt act be
stricken and pot submitted to the jury.

Further, I will ask your Honor to review the

§2-U77 O—81—98 (P(. 1) BLR
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prosectunr's memcrandum prepared by Mr. Puccio in

December of 1979, Judge Fullman has done that.

THE COURT: So have I.

MR, BEN-VENISTE: You have?

ME. BEN-VENISTE: I would ask whether the
CF:urt would be willing to comment on my suspicicons
that in that memorandum Mr, Puccio concluded that
Mr. Myers should be prosecuted on the basis of the
facts surrounding the Rugust 22nd meeting.

This would indeed confirm the argument which
was advanced to your Honor concerning the fact that
the later January meeting, and the discussions about
the Mafia end the wvarious other things in Philadelphias,
were at least in part generated with the notion in
mind that Mr. Myers would bhe sitting in a Courtroom
at some point and that tape would be played not only
to his detriment, but any other co-conspirators sittinL
in the Courtroom with him, *

I think that is an improper technigue and the
Government has succeeded in having that evidence
come before the jury.

THE COURT: That is a matter for me to consider

with respect to the dur process motion pending before
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MR, BEN-VENISTE: Does your Honor have any
guidance with respect to the putting in of our
defense, whether your Honhor will allow the jury tc
consider disputed factual evidence concerning the
due process issue?

THE COURT: It's not an issue for the jury to
congider. I am going te deny your seventh reguestc
to it on that ground.

MR. BEN-VENISTE: Despite the fact it would
appear from a reading of Judge Fullman's decision
that he may well allow disputed facts on the due
process argument to come before your Honor --

MR. DUFFY: There are two items I want to
mention. I join Brother Brown on the Kotteakos
aspect. I didn't want t¢ beat thet into the ground
during the trial -- :

THE COURT: Yes.

MR. DUFFY: Yeur Honor consistently overruled
us and I am sure you take the same position.

I have a pleasurable motion to make with
some pride. I seek the Court's permission to
permit a senier law-student from Villanova to assist
me for the during of the trial.

I take some pride because he is my daughter.
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THE COURT: HMi

MR. DUFFY:

THE COURT: You have my permission. i

MNow, did the
as to the manner to

MR. CACHERIS:

In that connection I intend to play two of tha tapes

during the course of
point I want to stop

I want to wor

THE COURT: Will he be the first witness?

MR. CACHERIS:
THE COURT: Ar
evidence?

MR. CACHERIS:

you the tapes of the August 2ind meeting, which is

5a or 58 is the actual tape and 7 which is the

January 24th,

THE COURT: You intend to play all of both

tapes?

MR. CACHERIS:
that done -~

THE CCURT: It

MR, CACHERIS:

2695
58 Duify?

Jane Duffy. |

defendants reach some agre:ment

i
!
proceed? |
HMr. Myers wishes to testify.

|
his testimony. And at a certain

for his commentary.

k that out with the technician.

Yes.

e the tapes cnes already in

I wouls specifically tell

Yes. I feel I have to have

is a rerun?

A summer rerun, yes.
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I might suggest that perhaps because there

will be some commentary at a proper point of stopping
it might be better to have the jury not put the
earphones on and try to listen to the loudspeaker,

TEE COURT: I don't know. It's wvery difficult
to hear what is being played out there without the
earphones.

You can hear the conversation through the
earphones.

MR. CACHERIS: I would be guided by your Honor's
wishes in this regard.

I wonder if the transcript would be made
available. It will be my hope that they will concen-
trate more on the watching rather than reading.

THE COURT: In so far as the transcripts go --
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MR. DUFFY: Yes, your Honor, we of course,
and I in particular, viewed that, let us say in
particular the tape at the Barkley, I viewed thzt é
tape many times watching television. And My experie::;
the other day in Court led me to conclude that the '
thoughts I had entertained earl)ier might not be
true, 1 think I have conclq:ided, after watching it
again over the weekend, without the transcript, tha-
the difficulty arose from the fact that I succumrbed
to the temptation to read the transcript and not

watch the picture. And I suggest to the Court that

that may be what happened with the jury. I

particularly for one am interested in the jury really
seeing the film, And I enlist the Court's guidance.

I suggest it might be good to tell the jury we are
not going to give you the transcripts because we
really want you to watch the picture.

THE COURT: I certainly have nc guarrel with
focusing the jury's attention either upon the trans-
cripts or possible difference between the transcripts
and what it sounds like on the audio, or upon what

the acticons is on the video. I have some reserva=-

tions about giving or expesing the jury to an hour

and a half of tape without the aid of the trlnmript,::
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although I would, for the purposes of the defendants, .
if you want to present it in that way I will permit i
you to do so, or irn the way in which it is deone if
you have a reasonable purpose of what it is you are
trying to present, it ik all right with me.

1f you want them to have the transcripts, fine.
If you don't I will explain to the jury that the
purpose is to have them focus more upon what is on
the screen, what they hear by ear, and what they see
by their eyes, and if they were toc see the transcripts
that perhaps there may be a doubt --

MR, DUFFY: It might be bettexr if they were
to get the transcript, your Honor, so they don't
suspect we are trying to keep it from them and if
the Court were to tell them --

THE COURT: I would feel more comfortable with
that.

MR. CACHERIS: I have no problem with that,
your Honor. I suggest they try to avoid the use
of the transcripts.

ME. BEN-VENISTE: Your Honor, the order would

be on the order of the indictment in terms of

presenting the offense.

THE COURT: All right, that is ==
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MR. BEN-VENISTE: Myers, Errichetti, Johanszon
and Criden.

THE COURT: All right.

MR. BROWN: Your Heonor, we do have one Mit:AES.S

whom we would like to put an th stand who may not
be available tomorrow. 1 assume your Honor would
not restrict us so long as the defense is goine

along and we would be able to call that witness --

THE COURT: @ will not restrict that.

We are ready to proceed?

Bring in the jury.

MR. CACHERIS: 1T have a problem of watching
this to indicate when it is to be stopped. I may
have to move aver here (indicating).

THE COURT: That is no problem.

MR. DUFPFY: Your Honor, may I inguire of
the Court, Mr, Cacheris examines the Congressman,
and would it be the Court's position that I cross
next or that Mr. Puccic conducts his cross and then
we get to cross.

THE COURT: Normally I would expec the’
defendants to examine him further, whether it be

viewed ag cross or direct examination I guess is

a moot point, and then Mr. Puccic gets the opportunity
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to cross examine.

MR. CACHERIS: We will be ready shortly, your
Honor.

THE COURT: All right.

MR. BEN-VENISTE: While we are waiting, could
1 most respectfully except to your Honor's severance ‘
ruling in respect to the Lederer case, not insomuch
as opposed to the severance from Congressman Lederer .
as I am with the severance as it relates to Brown.

THE COURT: I haven't made th zuling yet.

MR. BEN-VENISTE: Oh, I thought that you had.

MR. BROWN: I thought that you had. But that
was souttlebutt, I guess.

THE COURT: I woen't make the ruling until for
example the Government appeals,

MR. BEN-VENWNISTE: I see that is conditignal,

THE COURT: I am prepared to do it in order to
accommodate Judge Fullman, There are all kinds of
things that might prevent it --

MR. BEN-VENISTE: In which case it would be a
severance under certain conditions.

THE COURT: It is my present intention --

MR, BEN-VENISTE: We were thinking of things

like your Honor deciding it ecur way.
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THE COURT: That is another possibility.
Are you ready?
MR. CACHERIS: VYes.
THE CQURT: All right, bring in the jury.
{The jury thereupon returned to the Courtroom

at 10:12 o'clock A.M.)

THE COURT: Good morning, ladies and gentlemsn .-

I .hope you all had a nice waekend. Since I spoke

to you en Friday morning have you talked to anyone

about the case? Has anyone talked to you or attempted
1

te talk to you? If so, will you please raise your
hands.

{There was no response.)

THE COURT: Since that time have any of you

read any newspaper articles, or seen any television

}
broadcasts or any radio broadcasts that had anything -

to do with the trial?

(There was no response.)

THE COURT: Very tood.

Now, the Government has concluded its side
of the case so we are at that stage of the trijal
where the defendants have the opportunity to present
evidence on their side of the case, The order in

which the defendants will proceed, although there
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may be some deviation with respect to the order of

witnesses and so forth, but generally speaking you

will be hearing from Mr, Cacheris on behalf of the

defendant Myers, Mr. Brown on behalf of the deferndant

Errichetti, Mr. Duffy on behalf of the defendant
Johanson, and Mr. Ben-Veniste on hcha{f of the
defendant Criden.
All right, Mr. Cacheris, you may proceed.
ME. CACHERIS: Your Honor, T call Mr. Myers.
THE CLERK: FPlease raise your right hand.
MICHAEL MY ERS, called as a witness,
having been first duly sworn by the Clerk of
the Court, tock the stand and testified as
follows:
THE CLERK: Please state your full name for
the record.
THE WITNESS: Michael Myers, M-y-e-r-s.
THE CLERK: Please be seated.
DIRECT EXAMINATION

BY MR. CACHERIS:

MR. BROWN: if your Honor please, you might

perhaps suggest if the jurors would not refer to the |

transcripts.

MR. CACHERIS: It will be a few miputes before
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we get there.

MR. BROWN: ¥ beg your pardon.

THE COURT: Procead.

BY MR. CACHERIS:

[+]

A

3

A

Mr, Myers, how old are you?
37 years old.
Where do you reside?

Philadelphia. 2636 Socuth 6th Strect,

Philadelphia, PA.

Q

A

Q
A

What type ©of neighborhond is that?
It's a working class neighborhood.

With whom do you live?

I live with my wife and three children.
How old are your children?

My oldest son is Michael, he is 12 years old.

I have a daughter, Kelly-Ann, 10 years old, and I have « son

Kevin, who is 9 years old.

o

A
Q
A

Are your parents living?
Yes, they are.
Where do they live?

They live about two blocks away from where

I_1live, same neighborhoed.

Q
A

wWhat does your father do for a living?

He is now a retired longshoreman.
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Q Mr. Myers, how long did you go to school?

A I left school in the 10th grade. T complcses
nine years,

Q What kind of a family do you come from in
terms of size?

A I am one of eight children. I have five
sisters and two brothers, and three cousins that was raised
with us.

Q Now, when you left school in the 10th gzade,

did you say?

A Yes.
Q What did you do after that?
A Well, I went to work a5 a Western Union

telegram boy delivering telegrams,

Q For how long did that last?
A That lasted about six months.
wWhat did you do thereafter?

A After that I went to work in a can company,

agsenbly worker in a can company.

[+] How old were you then?
A I was about going on 17,
Q How long did you remain as an assemblyman

in the can company?

A Four or five months.
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Q What did you do thereafter?
A After that I went to work on the waterfront
in Philadelphia.
Q Your father had prviously worked there?
A Yes, my father had worked down there at the

time and my brothers.

[+] How ¢ld were ycu when you first started working

on the docks?

A I was 18 years old at that time.
Q How long did you remain working on the docks?
A Well, I worked on the docks until about 1974,

from '70 to '74 on a part time basis, because during that
period of time I was a member of the State Legislature in
Pennsylwvania. But in those days when I was a member of
the legislature the salary was only $7200 a year, and I used
to work a couple of days on the waterfront to supplemant

my income to try to make ends meet at home.

Q When did you first get intc politics?

A I first got intc pelitics when T wa 21 years
old.

o Tell the jury how you got into peolitics?

a Yes,

I was helping a friend out at the time, a

gentleman named McNulty, William McNulty. He was the Dmra'c_ir:
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wWard leader in those days, and he asked me to help out
at one of the polling places. 5o I agreed to., And I took
it from there, 1 ran for Committeeman after that and
gradually worked my way up through the Ward organization.

I became the First Vice Chairman. Then I became Chairman

and then I became Ward leader. And I got an opportunity when

T was 27 to run for the State Legislature,

Q How old were you when you ran for the State
Legislature?

A 27 years old.

Q How long did you remain in the State
Legislature?

A I was elected in November of 1970. And I

gserved -- and ] was sworn into office in Januvary of '71,
and I remained there until! November of 1976 when I becams
a member of Congress.

Q Tell the jury how you became a member?

A Well, my predecessor was a William Barrett.
He had died in April of 1976. And under the party rules
it was up to the party to select scomecne to replace his
name on the ballot. He had been nominated posthumously
in the primary election., So with his death of course it
created the vagancy. And the Democratic Party leaders of

the county met and they selected me to run and replace Mr.
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Barrett's name in November.
How at that point in time the Governor, Governg
Schaff it was at that time, declared a special election to
be held on November -- an slection day in November of '76.
S actually 1 was elected twice the same day. One election
elected me to serve out the unexpired term left wvacant
by Mr. Barxett and the other was to a full two year term
which would commence January of 1977.
Q What type of @istrict is that?
A Well, it is strictly a working class district.
It's about half black, half white.
Q Mr. Myers, I want to direct your attention
to July and hugust of 197972
Yes.
And ask you if you met Louis Johanson?

Yes, I 4id.

L= I -

s Will you tell the members of the jury how
you met him?
A Yes, I will, Mr. Cacheris.
Sometime in late July, early August of 1979
Mr. Johanson called me and said that he would like to talk
to me.

So I said fine. That I would be going to

Longwood, where I had a summer place probably most of the
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month of August where he could stop by and if he wanteg to
see me, we will talk.

He did, He stopped by my place. He stopozé
by ocne night around 5 or 6:00 o'clock. My wife and I wers

goiny out at the time,

And I said, "Lou, listen, I am going out.

would you mind if I stopped off? I will stop over your

house tomorrow morning. We will have a cup of coffee and

we will talk."

He said, "Fine.”
So the next morning I went over to Lou's
house and we--
Q Wili you tell us how you knew Mr. Jchanson?
A well, I knew Mr. Johanson through politics.
Mr. Johanson is a Ward leader ip the City of Philadelphia.
I am also a Ward leader. And we have attended many pclitical
gatherings, rallys, meetings dealing with registration, deal-
ing with putting our ticket tc;gether for the election and
the primary in general.
We have a system in Philadelphia where all the
Ward leaders meet once a week for about B to 10 weeks prior i

to an election. Every Friday morning we meet and we go

over election strategy. We get int¢c the overall registratiorn

drive, You know Lou and I have spent a lot of time together

B2-077 O—H1--——00 (Pt. 1) BLR
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over the period of the time that I have been a Waré luader.

Q bjd he ever help you in an election yeax?

A Yes. He has helped me. He has pitched
in and helped me. And he has helped other friends of mine
in various elections because we work together.

Q And you did meet with him?

A Yes. I met with him at his place in Longoort

which is a couple of blocks from my place.

Q What did you discuss?
A Well, we had a discussion about -- we sat
down -- when I got to his house he said, "Well, come around

the back of the house.* And he had some beach chairs sitting
in the rear of his place with a little garden there. And
we had some general discussion. We had a cup of coffee.
And he went on to tell me about this rich Sheik, about this
rich Arab Sheik that he knew. He told me about a deal that
he was involved in with his partner, Mr. Criden.

Q Djid you know Mr Criden?

A o, I didn't know Mr., Criden. I knew of him.
I had seen his name, you know, on the law firm on a door,
but I really didn't know Mr. Criden.

and he told me about this hotel casinc deal

in Atlantic City. And that him and Mr, Criden were locking

to land this deal. It looked very good. He told me that if
i
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went through they we-e going tc make a trememdous fee.

He didn't tell me the exact fec, but he told me it was in
the millions, |

He told me if it worked out he was going to ,
retire, get out of politics, gc¢ down to Longport and just :
retire.

So of course it just sounded great to me.

I wished him luck.

And so he went on further starting to tell me
about his son, which I was aware of.

And he went on to tell me that this rich
Arab was willing to pay $100,000 to him and Mr, Criden if
they could introduce some important people to the Sheik.

S5 1 told him, I said, “"You know, Lou, that
sounda like a fairy tale to me."

I never heard of something like that.

"For what reason?"

I said, "Why wouléd he do that?*

He sajd, "Well, he has got so much money; he
has got billicns,"™ he raid, "$100,000 to him is just peanuts
It just don't mean anything."

So, you know, thinking about this hotel and

all this money, maybe it's true. It seemed like o fairy

tale, I ecouldn't believe that it waz true. But I had
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confidence in Lou. I wouldn't believe he would be giwing
me any B.S, I believed it. So he said if I was willing
to meet with this gentleman that there would be a hundred
thousand dollars and he would be willing to give me $25,000.

Then he went on to explain how the money
was to be split up.
He told me about Angelo Errichetti at that

time, the Mayor of Camden.

{Continued on next page.)
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He told me about Mr. Weinberg.

He told me I would get $25,000 and him and

Mr. Criden would get $25,000 to split.
Mayor Errichetti would get $25,000, and 525,000
would go to Mr. Weinberg ancther representative of the Sheik.
No other names were mentioned, I didn't know of any other
names at that time of any of the representatives.
Q What were yvou supposed to do?
A Well, I just asked him that guesticn.

I said, "Lou, what am I expected to do?"

He said, "You will probably never see these
guys again. You won't have tc do anything. I can assure
you these people have so much money they are willing to
pay that amount just t& know some important people.”

So I said, "Well, as long as I don't have to
do anything,®™ I said, "It sounds okay to me."

So he went on and told me that —— I said,
"Well, what d¢ they want to ask me?"

I said, “"Po I have to know anything?"”

*"Well, the Sheik may ask you some gquestions
about immigration. There was some talk about,” he said,

"Maybe a hostile situation where he currently lives. He

might have to try to come to America. He may talk to you

about that. But,” he said, "I am not sure about that."
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He said, "If you really go you will mect later with
Mayor Errichetti and he will tell you word for word just
what to do and what to say.”
He says,"And alsoc with Weinberg. You will
meet with them and I will set that up."

So I said, "Okay. Set it up.*

Q why did you agree to set it up?
A Well, first of all I thought,you know,
obviously Low was very excited about this hotel deal. 1

thought I was doing him a faver by meeting with this rich
Arab, and because he had done me a lot of favors, particular
in The last general election.

And so I also seen it as a way to pick up
some easy money for doing absolutely nothing.

Q Did that conclude the conversation at that

A That basically concluded the cenversation at
that time with Mr. Johanson.
Q Did you meet with him again?
A Yes, I spoke to him again.
During that period of time, during hugust,
Congress was in recess, and I had spent a lot of time down
at my summer place, I would go back Mondays, and Tuesdays

and Thursdays and just ride back to the office, which is
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about, well, 56 miles from my home. So it is about an
hour ride. I would go up for office hours at night and
then return the same night to my place at the shore.

He stopped by my housa one night right arounz
suppertime and he said that the meeting was set up for the
next day. So that would be the day bhefore the 22nd. This
would ba the 21st of August.

sc I said, "Okay. What we do have to do?"

He said, “wWell, we will have to get there
early because you are geling t:o meet with Mayor Errichetti
and you are going to meet with Mel Weinberg to go over the
script of what you are to say to the Sheik.”

I said, "Ckay."™ 1 said, "Well, how do you
want to go up?"

He said, "I don't care. I will pick you up
or you will pick me wp."™

I had a pretty decent car. And X said, "7
will pick you up tomorrow morning.”

The next morning, that would be August 22nd,
the day of this meeting, I picked up Mr. Johanscn at his
house. And then I headed up the Garden State Parkway up
to the == we got up to the airport, Kennedy Airport, I
would say somewhere around 9:45, scmewhere in that range.

And we went in the airport. We had some breakfast there.
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and we hung around the lobby there just waiting for this
meeting to take place. I was to meet with Errichetti
and w=inb=‘rq. We waited there. We waited there and they
never showed until about somewhere in the vicinity of 11:30,
I would say, a guarter after eleven or 11:30 they showed
up.

Q Did you meet anyone else?
A During that period of time?

I didn't meet anyone else, no.

Mr. Johanson and I just sat there reading
papers and just waiting for them to show up.

Q At 11:30 they showed up?

A At 11:30 Angelo Errichetti walks in and with
him is Mr. Criden and a couple of other gentlemen. One
was Mr. Criden's son and another gentleman I believe to be
now that I have seen him around, 1 believe it was tina Mayor'
driver.

I was introduced to everybody. This was the
first time I met Mr. Criden and the first time I met his
sOn.

Of course I knew Mayor Errichetti because of
any number of other transactions in the Port of Philadelphia
which of course includes his City, the Port of Camden.

We met on the Penjurdel Corporation. That's 'a corparation
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that tekes in the whole Delawarr Valley, Philadelphia, lew

Jersey and Camden, the Port.

{Continved on next page.)
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Qo As a matter of fact, Camden is across the
river? ]
A Yas, directly across the river, '

When you talk about the Port of Philadelphia, |
that includes the City of Camden. The ILA in Philadelphia :
handles all that work in that port, although it's another .
state, the same jurisdiction.

I knew Ang, and s5aid hello, and he grabbed
me by the arm and pulled me on the side.

He left the main group standing talking,
and we were against the wall in the airport,

He told me at that time that the plans had
changed. We weren't going to meet with Mel Weinberg because'
of a time problem.

Q Not?

A Not going te meet with Mel Weinberg, which T
I believed we were going to do to go over the script of
what I was supposed to say and do.

He said, "I will tell you what you have to
do. Pirst of all, the sheik does not understand English.
Ne matter what you say, he doesn't know what you're saying '

is the truth er what.”

I said, "Is he going to ask any questions?®

He said, "They may ask you scmething about
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immigration.”
I said, "I don't really know that much about
immigration. If he gets into any technical areas I won't

know the answer.”

"falk about anything. Talk about the Philljes."

I know guite 2 bit about ths Phillies.

That was about the extent of jit. "You've
got. to come on strong."

He also told me: "Did you ever see Me on '
television?" I had seen him many times talking about things
in Camden. "You know how positive I am, how strong I cone .
on? That is the way you've got to act. The sheik likes
tough guys. Tell how him powerful you are. Maybe talk
about immigration. Yow will never have to do anything.
Don't worry about that., I got that covered. If there
are any areas you don't understand I will talk up. Mel
is going to be in the rcoom with us. Mel is our friend.

He wouldn't let anything happen to get you in trouble.”

I said, "Okay. If it's that simple.” He

assured me that it was and I said fine.

[+] What happened then?

A After that, we headed over to the hotel which
was a mile or so away from the airport. A few minutes

later Lou Johanson and I walked out and walked to the parking
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lot and picked up the car. We followed maybe ten minutes
or &0 behind him over to the hotel, parked outside the
hotel. Lou and I both walked in.

When I walked in the hotel lobby, Mayor
Errichetti was standing right in front of the elevators.
Lou said, "I will wait" and vecred over to my right over
to the cocktail lounge in the lobby.

I walked up to the Mayor. He said: “There
has besn a <hange in plan.”

"What do you mean," I said. "The sheik js
tied up at another meeting. You're not going to meet with
the sheik.*

1 said: "With whom will I mest? "One of
his representatives, but Mel will still be there. Come
on the same way."

"Suppose they ask me questions I can't handle?

He said, "We will handle that."

"What about immigration?"

He said: "Tell them to do anything they
want, don't worry about that. You don't ever have to WOIry
about the sheik coming to America because Mel already told
me if he has to leave his country arrangements have been
made in South America and they never include tc come to

America.®
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So, I said, "Fine." As lung am I understccl
that. That was about the axtent of it.

Ho was telling me all the way up in the alnvzt%.r
"Come on strong, talk poeitive, tell him about y_cmrsnlf,
how important you are in Washington and you're on important
committees ond you control this and that, make yourself
sound important because they like important people.”

I walked in the door. That is where the
tapes are. '

MR. CACHERIS: With your Honor's permission,

we would like to run the August 22nd tape. !

THE COURT: That is Exhibit S.

With respect to the playing of the tapes, ladies

;
e
and gentlemen, you have peen thie tape before, and
with this one and with respect to another one

may be looking at, counsel hate requested me to sugzes

to you that since you have been through the tapes 1,
once with the transcripts, and what they would like '
to do at this point, instead of concentrating hean]-;:
on the transcript, concentrate more on what you ?‘ear:
and what you zee. i
I know there is a temptation to watch the words

rather than what is going on at the screen. Let ne

encourage you to keep your eyes off the transcripet

)
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and watch the screcen and listen to the words.

The transcripts will be given to you so that
you can follow and so forth. Keep in mind the trans-
cripts themselves are not the evidence, it's what
you see and what you hear which is the evidence.

You may distribute the transcripts.

MR, CACHERIS: I ask Mr. Furst to help me.

I'm totally uwnmechanical. I would push the wrong butter

I am sure.

{Transcripts being distributed to the jury at
this time.}

THE COURT: Did I understand it was your inten
tion to stop the tape at certain points and ask
guestions and proceed with the rest of the tape?

MR. CACHERIS: Yes, sir.

THE COURT: You will go through the entire

tape?
MR. CACHERIS: Yes, sir.
One juror does not have Exhibit SA in her volu
{Pause.)
THE COURT: Ready?
MR. CACHERIS: One gquestion.
Q What is your nickname?
A Ozzie, O=z-z-i-e.
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MR. CACHERIS: We are ready to procead.
THE COURT: All right.
(Tape played.)
Q@ Mr. Myers, is it correct to say you just
walked into the rcocom and you made discussion about your

position and your leadership, is that correct?

A Yes, Mr. Cacheris.

Q Here all the things you were saying in trere
accurate?

A No, they were not. When Mr. Errichetti gave

me the clue to talk about me, I went on to expand how
important I was.
Q Did Mr. Errichetti say you were the leader

of a six Congressional delegation?

A Yes. I picked up on that. He was not right.
Q How large is it?
A The delegation is four members. To keep

his statement right, I 90 on to expand Fhiladelphia and
talk about two more counties to make it six members.
0f course, that is not true.
[+} If indeed there were six members including
the Southeastern counties, would you be the leader?
A No, there are senior members from tha other

counties.
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Q Did you also tell them that ysu had rapresan
tion in the Judiciary Committee?

A Yes. T said that, and of course, we 30 not.

Q Do you tell them you were very keen with
immigration matters?

A I said that, Of course, we don't have.

s] Are you, as you said, the spokesnan Zor ths

Southeast region?

A No, I'm not. I speak for myself only.
Q Why did you say these things?
A I was trying to make myself look imzortant.

Impress the representative of the Arabs. I had all the
power and I was an important individual.
MR, CACHERIS: All right.

(Tape played.)

[} Was that Mr. DeVito speaking to you?
A Yes. '
Q He told you that he was sure the Mayor had

explained all this to you?

A Yes.

(4] In fact, the Maycr had explained it all to
you?

A There may be talk about immigratior and I !

should come on strong, but the Mayor never mentioned anythinZ
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about Somoza.

that is the first I heard of that,

Q

drag out_a bill keeping someone in the country?

A

o

A

private bills, each bill would be judged on its own merits

and that is strictly up to that committee to handle it.

Q
A
do anything.
Q
delegation?
A
he said.
c
by that?
A

Ohio too.

MR. CACHERIS: ALl right.

Now, you've told Mr. DeVito that you could

That is not correct. As far as I know about

Myers-direct 2723 !

When Mz. DeVito brings up the name Somoza, |

(Tape played.)

Yes, 1 aid.

Is that correct?

I don't serve on that committee.

Why did you say that?

I was trying teo impress them saying I could

Now, again you discussed the four and six

That is —— I don't want to change it, what

You are tied up with Ohio, what did you mean

If they want an important man, I could centrol

MR. CACHERIS: Okay.
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(Tape played.) '
o Do you take matters to the Chaimman of the |
Judiciary Committea?

A No. I never tcook any matter to the Chalii:

of the Judiciary Committee. I only know the man to say
good morning.

I hardly know Mr. Redino.

MR. CACHERI1IS: All right.

{Tape played.)

Q Mr. Meyers, H.x.. DaVito asked you about your :
connecticns in the State Department?

A Yes.

Q Your response was you had a lot of connections
in the State Department?

A That's what I say. That I had connections

in the State Department. I'm trying to impress how important

I am.

Q Do you have any connections with the State
Department?

A No. I didn't have any then and I don't have

any now. 1 never had any connections in the State Department.
MR. CACHERIS: ALl right. |
(Tape played.)

a bid you go on the Appropriations Committee? i
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A Ho.
] What committee were you cn?
A Bducation, Labor, and Merchant Marine az?

Fisheries Committec.
MR. CACHERIS: Okay.
{Tape played.)
Q What do you mean by that statement, wers
you in his corner?
A I den't know really what that means. 1It's
strictly BS.
MR. CACHERIS: All right,

(Tape played.)

Q pid you tell him you had the clout to introduce
legislation? ) i
A Yes. i
Q What does that mean? E
A Any member of Congress can introduce leqisla‘;i:;n

by having the bill drafted and dropping it in the hopper.
j tried to make it socund like it takes me
to introduce a bill which is totally untrue.
MR, CACHERIS: All right,
(Tape played.)
Q Now, you just said you can wait until the

smoke clears, eighteen months pass, what are you saying?
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A I am just stalling, trying to answer his !
)

guestions. Impress upon him I could do all this, stall the,

committee.
I am totally BS'ing there.
MR. CACHERIS: Rll right.
{Tape played.)
Q Mr. DeVito teld you, asked you, are you going

to introduce a bill to get him here, what does that mean?
A Be didn't understand what he was talking I
about either. He's all through this. He said things that
don't make sense to me, He deesn't understand immigration
or the Congress.
MR. CACHERIS: All right.
(Tape played.)
Q ¥ou were asked about the worst possible
situation, what did Mr. Errichetti say?
A He said I would have to put a bill in. I

said yes. I would have to put « bill in at that point

in time.
MR. CACHERIS: All right.
(Tape played.)
o What did you mean by that?
A 1 wanted to impress the representatives that

I'm on his side and how important I was. I control the



¥ o2 8 N

Myors-direct 2727
delegation, to impress upon him. I wanted to have hiws

believe I was a strong guy in Congress.

Q Is that in accordance with the directions
you had?
A Come on strong. I1'm coming on strong. [

know he doesn't know what I'm talking about. I even build
it up more.
MR. CACHERIS: Okay.

(Tape played.)

4] You can speak for the Philadelphia delegation,

Southeastern Region and the rest of the State delegation?
A We tie into the rest of the State delegation.

What I mean, I can deiiver all these people. That is the

procedure we use —— that is what I am telling him. It's

total BS, We don't use that procedure. Each region is

after its own things for its own regiocn. What's beneficial |

for Pittsburgh doesn't help Philadelphia. We differ on

most all issues.

{continued on next page)
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(Tape played.)
Q What did you mean by that expression?
A That is a figure of speech that I use z=d
had been using for many years.

I had heard that back in the waterfirens

It seems that everything you wanted to do or had to £t

took money, s¢ it is a phrase we used on the wate-Izzs

3
i

and something I have been us.:Lng for many y=ars.
[(Tape plnyed.;

Q Now, you just told Mr. PeVito that ycu have
all sorts of people coming from the Middle East ané OFIC
countries and wanted toc make deals?

A Well, that is what I said, but I dida’t xzow
anybody from OPEC countr{es or the Mid2le East and I deoa't
anybody from CPEC countries or the Middle East wheever
intended to come.

{Tape played.)

Q You say you know all sorts of operations
such as we are talking about now?

A I say that but I am just trying to inpress
him that I am the guy who knows a.ll. about these imigration
matters, and that I can handle these things.

1 do not know any of these deals and nzvsr

heard of one.
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I am trying to buil@ up how important I am

and can handle it just for his ears.

{Tape played.)
Q Do you know key staff people, key people who

can show you how to stall things?

A Ho, I don't know any staff pecple on the
judiciary committee. I don't know any key pecple on there
whatsoever.

I told him this to make me ssem important.
That is why I am saying it to him,
{Tape played.)
Q Now, you tell him that you got the best guy
jn_the werld, you have got some real key people in State.
A I don't know anybody in Stats; and he asked me
for the name and I told him I could not give him the narme
and the reason I couldn't is because I don't know any-
{Tape played.)
[+] You just said you were going to discuss with
State and line up your connections there.
Is that correct?
A That is what I said.

o Did you ever go to anyone in the State

Department and discugs anyone, with anyone, in the State

pDepartment, abgut this matter?
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A No, I did not.
In never did. I never intendec ko and never
had in my entire career.
(Tape played.)
Q All right.

Now, Mr. DeVito asked you about green carcs.

A Yes, he asked me about green cards.
o What ¢id Mr. Errichetti say?
A Angelo butted in and said he has feelers out

for green cards.
. 0 Do you know anything about that?
A I knew absolutely nothing about green cards,

When Angelo butted in I knew he was in an
area and I couldn't explain.

Q Did you know anything that Mr, Errichetti
was doing about green cards?

A No, that was an area I didn't understand
well and if there was any guestion about green cards, if
you read on, you can see that I dummied up because I didn't
know anything aboui green cards,

(tape played.}

Q What did you mean in this passage where you

were talking about economics, investing deollars?

A It goes back to the hotel in Atlantic City
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they were talking about,

I thought if he was, if the Sheik hac all

this money and intended to invest over here, fine, I would

like to have some in my district and I go on to tell hin

that is the way that people can immigrate here.

0Of course, I don't know much about =t=+¢

procedure, but I knew he didr't neither.

q

(Tape played.)

Now, you said there that this gives you the

perfect opportunity to raise hell before Congress.

A

investments came into my district this would give ce an .

What da you mean by that?

I am trying to impress him that if so=e

opportunity to raise hell.

I am always locking for any kind of investments

in my district and that is what I was tryirng to relate teo

him, that Philadelphia was & good town and he shoulé try

to spend some money there. |

I waes trying to impress him that this would

make me go ahead with anything dealing with immigration, '

if he would come back and put some investments in oy '

district.

I knew that I never had to do that and I
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wouldr.'t be asked to do that, and I thought it was a great

cpportunity to lobby for my City.

Q Did you intend to do anything before Congress?,
A I never did anything and never intended to !

do anything before Congress and was told that I did not

have to.
That is the reason vwhy I went to this meeting.
(Tape played.)
Q Now, you said there you deal with these

matters continually. What did you mean by that?

A Well, I was trying to impress upon the
representative of the Arab that this was just a matter of
routine for me. That I deal with these things all the
time, this was not true. I never deal with them. In my
experience I have had one private bill jn four years and I
don't know anything about private bills and I never was
involved in private bills,

Q Why don't you tell us about the bill.

A Okay.

Sometime around June of 1979, a social agency
in Philadelphia in my district contacted my local office

and they said that there was a gantleman who was qoi::lq to

be deported from the United States and that they would like

to have me intercede., He resided in my district.
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So my staff handled the matter and they got .
all the facts together and the way it came down is that this,r
gentleman had cancer and he didn't expect te live too long.
He had two children that were born here in the United SLa:es}

For that reasen he did not want to leave his family, veu

know, until his death, sometijme in the near future, Alter

all the facts were together his lawyer contacted my st2ff
and they came to me and explained the situation to me,
that this gentleman had two children born here and he uantec':
to renmain here for the remainder of his days.

I agreed.

I said, have a bill drafted and I would be i
happy to introduce it.

That is the only experience I ever had with
immigration matters at all.

(Tape played.)

Q Were you interested in legitimate investnents

in Philadelphia?

A Of course.
I am always interested in any kind of invest-

ments in Philadelphia in my district and particularly with

the poor.

I am always lobbying for business to come

into the City, whenever I get an opportunity. '
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In this case I knew all this money, I hezzd
four hundred milljion in Chase Manhattan, and I heard sbecuz
this big hotel casine and a mortgage company ané all this
money and I continually thought about my district, knowirng
I didn't have to do anything.

If this was for real, and they had to ccne
to my district, it certainly would be a plus for me.

(Tape played.)

< All right.
How, you are telling bim youw can use your

connection with the committee and stall things?

A That is what I said.
Q Is that true?
A ¥o, that is not true.

EBach bill, whether it would be an immigration
matter of not, that is introduced in Congress is weighed
upon its own merits. Whatever committee has jurisdictien
over that matter sets the scheduling of the matter and sets
the hearing and it is taken up from there. They either
approve or it falls on the merits.

sometimes a hearing can be held in one day

and it is recorded out or it may stay there for three months.

I don't have anything to do with that commit

So I am just B.S'ing him.
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Q pid you have any ability to staff anything?

A Mo, anything dealing with immigration you have!

to underscand it strictly in the judiciary committes. I
don't serve in the judiciary committec and no member of
our State does.
(Tape played.)
[+] How, you mentioned the Fort of Philadelphia.
Why did you do that?
A ¥Well, anytime that I get in a room with more
than two paople I tzlk about the Port.
The Port is very close to me. I always
talk about the Port.
0f course, my father worked there and I
worked there and we made a nice living from the Port.
Anything I can ever do as an elected official
to help that Port, I try to do it. I am thinking about all
this four hundred million and that we have a need for a
third container Pier and we have all sorts of needs for

Port devel t and I thought it was an area they might

be interested in.

If I could explain to them that it was a good
Pier and it is a good place to work out of and do bush;ess.
maybe they would come and if they did it would l':e a plus

and I would ba wvery happy.
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o] Did that have anything to do with your
Congressional office? !
A Oh, no, it had nothing tec do with my Congrqzs-;
icnal office. I
(Tape played.) I‘

Q What are you saying there? What is your

|
intention? t
A My intention there is in case they ware

intending to go to -Mew York, I was trying to discourage

them and to bring them into fhiladelphia.

(Tape played.)
Q What are you talking about there, about handling
that, all that can be handled?
A well, he mentioned that we have to kick some-
thing into the Union people. That is not so.
Philadelphia is dying for the work and a
very good Port.
You don't have to operate like that in
Philadelphia. If you have a shipping company that wants
to come in, there are Piers that are empty and dying for the,

work.

Because of avtomation we have lost a lot of
jobs in that Port and we will de anything to get jobs in

that Port. v



K]

2%

Myers-direct-Cacheris i

{Tape played.)

[ What are you saying there?

A What I am saying, it ié 2 great opoorLutiTy
for them to come in with all this money to take over onc
of these empty Piers, It is a legitimate coersticn.,

They could, you know, get all the hels -ha
needed as far as the local participation from City Covesnrenc
is concerned, from the Port corporations and it wouls hiva
been a great thing for my Port and that is what 1 w
concerned about there,

1 keep trying to promote the Port beczuse
anything that comes into that City is of benefit to e and
particularly when I knew T don't have to do anythirg fer
it.

(Tape played.)

Q Mr. Myers, you just said you got my guoarantee,
you have no problems with me, and Mr. BErrichetti szvs you
hayve my guarantee.

What were you guaranteeing?

A I would have guaranteed him anythinc he wansa2
& guarantee on because I knew I didn't have to do anythisq
and never intended to 4o anything and was told that.

I was also told, as I told you earlier that

this possibility could never come up because it wis alread;
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taken care of.

{Continued on next page.)
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2 (Tape ends.)

1 MR, CACHERIS: Can we have a recess at this

i point, your Honor?

5 THE COURT: Yes.

& Take a short recess ladies and gentlemen.

7 Don't discuss the case during recess.

8 (Recess taken at this time.)

' THE COURT: All right, bring in the jury.

10 {(The jury is in the jury bex.)

n THE COURT: All right, .Mr. Cacheris.

” MICHRAEL MYZEZRS, resumed the stand,

W having been previously duly sworn, testified

N further as follows:

15 DIRECT EXAMINATION

1 BY MR. CACHERIS: (Continued)

w Q Mr. Myers, at this meeting of August 22nd,

L which was just gone through, Mr. Weinberg was there?

I# A Yes, he was.

® Q Were you told by anyone what to expect from

n him?

n A Yes, 1 was told by Mayor Errichetti that

4] Mel Weinberg would be there, and in the event I ran into ‘
u & problem in an area I didn't understand or couldn't ex..zi-,
] he would take care of that. i

§2-077 0—81——101 {1't. 1} BLK
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He would handle that and butt in,
Q ¥When you left Lhat mecting, did you have any
intentions of doing anything?
A No, 1 had never had intentions ¢f doing any-
thing,
I was strictly told that I never had to do
anything on several occasions,
I never did anything and never intended to
do anything. '
] Did you do anything in connection with this

private bill?

A 1 never done anything at all,

Q Now,as you left the meeting you had an envelope
with you?

A Yes.

] Can you tell the jury what happensd to that?

A I walked cut of that room with this envelope

which was handed to me by Mr. DeVito. And as scon as I

passed through that door I handed the envelope over_t..é Mr.

Errichetti.
Q wWhat happensad then, Mr. Myers?
A We continued up the corrider towards the

elevator. When I reached the elevator I stepped off. Mayor

Errichetti stayed on that floor with the envelope.
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The door closed. That is the last I seen of Mr. Erricketti.’
I went down to the lobby apd walked aver to
the cocktail lounge to pick up Lou Johanson.
I looked around the cocktail lounge and

it was completely empty, there were no customers.

I walked outside figuring maybe he went out
to the car. Sure encugh, he was sitting in the car reading
a pocket novel.

I got in the car and Mr. Johanson said to
me: "How did it go? I guess it went fine."®

We started the car up and went back to

Philadelphia.
Q wWhat did you do then?
A Got back to Philadelphia, we stopped and

had scmething to eat in the center City area near Mr.
Johanson's office.

He made a phone call over to his office. And
he said, “Okay, they are back, let's go over.”

We ltfiigle restaurant and headed over to the
law office. There we:e people there that I didn't know.
I walked into Mr. Criden's office and Mr. Johanson, Mr.

Criden and myself sitting around in his office arcund his

desk.

Mr. Criden went on to tell me, he said: "We |
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got a problem.*

I said, "what is th problem?"

He said, "There has been = misunderstanding."
|
I said, "What do you mean a misunderstanding?*®

He said, "It was supposed to be one hundred I
thousand dollars in the package. But now it's only fifty
thousand."

So he said, "I don't know what happened at
the top. I don’t have all the details.™

S0, I didn't know what to think at that time.
Maybe Weinberg got off with the money. I didn't know what
to think. What could I do or say about it?

He said to me, "Because it was only fifty,
that twenty-five had to go back to Ange and Mel so we were
left with $25,000.°

He put the twenty-five thousand on his desk
and he said: "I am sorry, I never expected this to happen.”

So we talked about it.

He said, "Look, you were promised twenty-five,
how about if you take fifteen and we will take ten?"

I said, "Well,what can I smay about it. It's
all right with me. We don't have to do anything for the

iboney, it's found money."

It seemed like a fairy tale to me., What is the
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difference.
At t,'ha'r. point in time I picked up §$15,000
which was three bundles of money, five thousand in each

bundle. I put it in my pocket and I left his office and

walked out of his office to my car.

Q Did you get any other mopey out of this?
A No, that was the extent of any money.

[+] what did you do with the money?

A Well, first of all, this was in August,

It was back to school time. I paid the tuition for my
children to go to Waldren Academy and including the tuition
and back to school clothes and books it was about $4,000
right there,

I pajid some of my wife's charges and got all
of that stuff paid off, a couple of more thousand dollars,
maybe $3,000.

I bought some furniture. I paid my fathexr
back a thousand dollars that I owed him from the last summer
tuition money.

I went through it that way, things for the
house, and bought a couple of things prebably I didn't
need. It was found money sc I spent it guickly.

Q Frem that time, August 22nd, till January of

1980, did you ever have anything further to do with any of
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the participants in this transaction?

A No. I had nething to do with any of the
participants. The only one I really had any dealings with
after that was Lou Johanson. And that went back to the
pelitical end, going into a general election, we met as
the Fri(_iiy meetings, but we never discussed any of this.

Q When did you next hear from anyone?

A The next I heard about the Sheik was in
January, January 24th. I was down in Washington that day.
The house was in session.

I received a phone call from Mr. Criden.
And Mr. Criden -- when the call came through I was on the
house floor. I returned his call,

Mr. Criden said "Our friends were back in
to:m." He had spoken to Mel Weinberg and they were very
mich impressed with ne,”

I impressed the Arab representative and there
wAS a new representative in Philadelphia working on a
hotal complex that they were looking to build. Ancther
Jewisk gentleman named Mr. Cohen. He said I impressed
him the first time. 1 impressed him and they wanted to
see me to say hello and have a meeting about investing
woney in Philadelphia.

*Can you meet with him?*"
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I said, "Sure, I am coming to Philadclphia
tonight."
We were finishing up business for the week,
I always went back on Thursday to my office, dnd Moncday
and Wednesday I went back.
That night I happened to be going because
the week was over as far as the legislature in Congress.
Q At the end of that working day, what did you
do in your office?
A I did basically the same thing I do at the
end of every working day, see my staff, administrative
assistant Michael Corbett, we had a couple of beers, couple

of cans of beers., It's not usually after five or 6:00

o'clock.
Q Are you normally a beer drinker?
A Yes.
Q Do you drink hard liguor?
A No. Rarely do .
Q Why?
A I just don't like it first of all and I

can‘t handle it.

Q After you left your office, where did you go
then?

A My administrative assistant drove me to the
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airport to pick up my plane and head for Philadelphia. '
1 was scheduled, I believe, on a &:45 or 6:50 flight bhack
to Philadelphia.

Q What were the weather conditions?
A The weather conditions were very rough, rainisy
and hailing and snowy. It was a bad day. .
when I got to the commuter terminal, my i
assistant left and I was waiting for the flight which was

delayed.

I had time to kill. I got an hour delay, f
almost two hours before I actvally took off. !
During this pericd of time, I walked over to

L
the lounge in the main terminal which I do whenever there is:

a delay. I have a sandwich or whatever., And I had a couple
of beers at that lounge over in the terminal. I don't know
how much, maybe three at the terminal.

Then I went back, of course, boarded the flight

to Philadelphia.

{Cont .i.nuel‘_gn next page.}
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[+] When vou got to Philadelphia, what did you

A I went from the airport to my office, but
this was rather late and th> people that were there to see
me -- it was a bad rainy night -- most of them had left.

My constituents would come in to see me
at night. Sometimes 40, 50 people.

Because of the late hour and because of the
weather, I only had a few.

I went in the office. I saw the few people
still remaining. I called Mr. Criden at that point at the
hotel to tell him T was in Philadelphia and I was here.

He said, "Can you come up?"

I said, "Yes."

It takes about ten or fifteen minutes because
my office is not that much from the Barkley Hotel.

I lecked the office up and headed up to the
Barkley Hotel.

MR. CACHERIS: Your Honor, we would like to

run the tape which deals with this meeting at the

Barkley Hotel?

THE COURT: All right.

T see what iz on the monitor, you're beginning.

a few pages in?

}
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MR. CACHERIS: Yes, Mr. Myers was not there
number of pages.
THE COURT: Page 317

MR. CACHERIS: That is correct, your Honor.
THE COURT: Proceed.

MR. CACHERIS: It is cued up already, I am

THE COURT: Proceed.

Mr.Myers, when you got there, to whom were

you introduced?

A

Introduced to Michasl Cohen, Erpie -- I

didn't know Ernie’s name at that point in time, Ernie

Haridopolos is the gentlemen, Wha did you believe these

people were?

A

1 believe they were representatives of the

Arab Bheik, the same one I had met the other representatives

And they were in Philadelphia to get involved

with local building and a hotel complex and all kinds of

other investments in Philadelphia.

o

A

what did you believe you had to do?

I believed I had to impress them that 1 was

a strong guy and the same way I did back in the August

meeting.

1 had to come on strong and make sure they
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wanted to invest here. Try to impress upcn them this is

the City to come to.

Q In the tape you used some rather foul
language?

A Yes.

Q Why did you do that?

A Because I was instructed to act like a tough

longshoreman. The only way I know is to use foul languaje.
MR. CACEERIS: All right.

(Tape played.})

[+ You were offered alcohol?
A Yes, I was, Mr. Cacheris.

Q pid you accept it?

A Yes, I did. 1 accepted it.

1 asked for a burbon on the rocks. I would
say that is probably the only time in my life I ever did
that.

The reason I asked for it is because it's
mentioned here by Michael Wald there is scotch and Jack
Daniels there. That is the only thing they had. Had they
had beer there T would have accepted a beer. T would have
asked for a beer.

I can't stand scotch so I asked for a burbon,

o bescribe the drink?
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A The drink was a large water tusbler, a glass
that reminded me of a McDonald's glass, the kind they give
out at McDonald's hamburger shop, a very large glass,
Q Was it filled?
A About half filled with ice and almost to the
top with liguor,
¥R. CACHERIS: Go ahead.
{Tape played.)
4] You were asked hy Mr. Wald about these

fellows coming over?

A Yes.

Q You said depends on who he is, didn't you?
A Yes.

Q What were you intending to say?

A 1 wash't sure whether Mr. Wald was aware of

Mr. Weinberg and what already happened? I didn't know.
He seemed to be fishing. I let-him go.
1 explained each case is individual. I was
waiting for him to tell me more about this.
MR. CACHERIS: All right.
(Tape played.)

[»] What were you saying when you were asked

about individual problems dealing with State and Imnigration

is individually handled, you don't Know what the circumstances
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will be?

A Well, T didn't think he knew what the
circumstances were. I told him I have to take it from that
point. Nothing at that point was ever going to come.

MR. CACHERIS: All right.
(Tape played.)

] What difference does it make if this gentleman
speaks English?

A I was told back in the August meeting that
he did not speak English and I could talk about the Philies.

I aet into telling Mr. Wald he better speak
English, trying to say let him learn English -- who knows
how long that will take.

I was interested in the development of the
City and 1 had guestions about whether these guys were
legit, everything was going to be bujlt, they talked about
it, but I don't see nothing.

MR. CACHERIS: All right,

[Tape played.)

Q You were just asked by Wald about the
intreduction of a bill for private legislation?

A Yes.

Q You said you could do that if you had a

reason?
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A Yes.
Q What did you mean?
A I wanted the conversation to fall in line

with the first meeting. 1 didn't know what Mr. Wald
understood about the first meeting. I also wanted to
let him know I knew something about immigration.

Q Did you intend to introduce immigration
kills?

A I never intended te. I was told I didn't

have to do anything. That was made clear prior to the first

meeting to me. That is the reason I went to the meeting.
MR. CACHERIS: Okay.

{Tape played.}

{Continued on next page.)
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(Tape played.)

Q Now, Mr. Myers, you just heard Mr. Wald,
the supposed representative of the Sheik telling you that
they were going to put up a hotel, 34.6 million dollars,
and they were going to break in August -- break ground in

April, is that correct?

A Yes, that is what he said,
Q And what did you think of that?
A well', you know, I thought it was kind of
an unusual story. Here is a major hotel complex, and that

they were going to break ground like eight weeks from this
date we are talking, this January meeting. I hadn't
even heard a word about it, And something that significant
would be in the press. There would have been a lot of talk
apout it. I never even heard about it. So I had my doubts
about it, what he was telling me, that it could be true.
And at this peint in time I figured, you know, let me hear
more.
(Tape played.)

Q Now, Mr. Wald has asked you if you could use
your office in connection with the zoning problem, variances

A Yes, he does.

Q You said you would be more than happy to.

what did you mean by that?
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A Well, I meant that if somecne is going to
break ground in eight weeks, they don't have any zoning ;
and varjance problems because that is already taken care of

ahead of time. \

In a City like Philadelphia that is dying for
a hotel complex, and recently we lost a Democratic Matic=al

Convention because we didn't have rooms, There wouldn't bz

a problem with zoning or variance, The City would bend
backwards to try to get someone to build a 24 million
dollar hotel.
I knew at this time this guy don't know what
he's talking about. He is B.S.'ing me.
Q How could your office help on the municipal

level?

A My office has nothing to do with zoning or !

J

anything along those levels. Nothing whatsoever. And there
i
i

never existed and that would not have existed in a City like:

wasn't a problem. He is trying to create a problem that

Philadelphia or any town where someone was going to invest
that kind of money. :
(Tape played.) i

Q What help did you give with the Zoning Board?
A 1 could give absolutely no help with the Zoniné

Board.
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But getting back to what 1 said earlisr,
he is talking about a hotel that they are breaking ground
on. I knew there never was any zoning problem, 1f you
are breaking ground obviously you are ready to rell. So
there couldn't be a zoning preblem. That stuff would have
been taken care of 18 months to a year in advance,

S0 I know this guy is giving me a lot of
B.5. So I just letting him go on. I am just letting him
talk.

(Tape played.)

Q Mr, Myers, as you lock at yourself on the
screen at this point, describe to the jury what your
condition is?

A At this point in time I am starting to get
intoxicated.

My words are getting slurry.
If you watch my motjon I am even slouching
on the couch and I am really getting drunk here.

(Tape played.)

] This is the first reference to the Mafia?

A Yes, sir.

Q What are you telling him?

A I used the reference here to try to deter then

to stay away from Atlantic City, to come to Philadelphia.
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Anytime I get = shot to -- anywhere they talk
about it I tell them there is a problem there, but come
to Philly. There is no problem. None of these problems
exist. But if they think there i= a problem there they
will locate in my City, in my district.
(Tape played.)

o ¥You just assured Mr. Wald that you can deal
in Atlantic city?

A Well, he was telling me that he wants to
make some deals there. So I told him I could handle that
too.

You know, I thought I have got to, you know,
impress him. if he was.. insistent upeon geing to Atlantic
City, well, then, 1 will handle that too.

{Tape played,)

[+ How are you feeling at this point, Mr. Myers?
a Well, I gradually -- I can see myself through-
out —— I have watched this tape many times and I can

actually see myself getting more and more intoxicated as the
meeting goes on.
(Tape played.})
Q You had previcusly mentioned the Port back in
August, had you not, with the other representatiwve of the

Sheik?
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A Yes, I did.

Like T said, I always talk about the Port,

o And you raised it again?
kS Parden me?
Q You raised it again here?
A Yes, I did.
(Tape played.)
Q what did this computer service have to do
with it?

Did it have anjthing to do with the conversa-
tion that is going on?
A That is nothing at all. It is just something
1 brought out, I was thinking sbout. 1 was talking te Mr.
Criden. It had nothing to do with the other conversations.
{Tape played.)
[ ¢] You have just been asked whether there is a
problem with a limo thing or something, and you told him

you could handle that?

A Yes, I said that,
Q what did you mean by all that?
A, What I meant, when he mentioned interstate,

and he told me earlier about this excursion, junﬁet package
from Philadelphia to Atlantic City, and to get to Atlantic

City you have to go through south Jersey. That is how 1
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mentioned the name Florio. I bring up the hit &bsut Leco

Governor and he is my close friend. Teo let them knew row

=S B

.

important I am. You know, they have to see me if they want
to talk to Florie, Of course I never even talked to Floria
about any of this stuff.
Q What about construction, and building trzdes
and all tha: that you say you can handle? Ii
A Well, these are all problems that don't exist
so I keep telling him that I can handle them.
{Tape played.) Ii
[+] ¥You have been asked about the City counc-:il. !
And you say you can deliver four or five votes on the overal.;.
council.
Is that correct? ’

A Wo, that was not correct, I never could

deliver any votes for any reason.

{Tape played.}

~
Q Mr.Myers, lock at yourself again on the

screen and tell us --

A I have got a bad picture here.

[+3 How do you feel at this point? Can you see
that? -

A Well, gradually I notice myself contirmally,

you know, getting more and more heavy tongued.
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(Tape played.)
Q pid you have these commitments that you are
speaking of 7
A No, I didn't have these commitments.
I talk about a seat being one seat, being a
Pennsylvania seat., The seat went to California.
Of course I would have liked te have got it,
me, and I guess about 400 other members approximately,
but I didn't get it and I had no commitments.
(Tape played.)
Q Mr.Myers, you are telling him now that you
won't go on a Kama Kazi mission.
What do you mean by that?
A A Kama Kazi mission means to me a mission
where there is absclutely no return.
I wouldn't do anything wrong as far as my
office was concerned is what I am trying to tell Mr. Wald.
By this time in this conversation I know
that this gquy doesn't know what he is talking about. He
is all screwed up on the hotel complex. First he is going
to break ground eight weeks from this conversation.
How he is still looking at parcels in South
Philly.

I know the guy don't know what he is talking
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about. *

§0 T want to make it clear to him whers I
am coming from,

t don't know whether he had any discussions
with the other gentlemen, the other representatives that 1
met. He don't seem to be clear on certain things. Ba 1
take, you know, a different position. I am trying to make

it clear to him where 1 am coming from.

|

(V] In the meeting in August st the Kennedy Airport

you tried to portray yourself as a very powerful Congressran?

A At the hotel you mean. Hot at the sirport.
Q Yen,
A Yem, I try to portray myself as a very

atrong guy in Waghington loaded with influencae.

Q Now, at this meeting at the Barkley on the
24th of June do yow not tell him thn; you have got more
influence jn Philadelphia than you do in Washington --

A , Yes, I reverse my position because he im
locking for influence now in the City.

S0 I tell him how important I am now.

o And in this passage we just read on Page 67
you go back and tell him how i.lnp;runt you are in Congress?

A On Page €77

A Yas. About your taking the spot --
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A well, 1 tell him tlrat would be an ivpsrisnt
position and that I am going to take it. You know 1°n
trying to build myself up on all angles -- on all levels.
1f he talks about the City 1 am important there. ¥hatever
he talks about I am important there,
(Tape played.}

Q vhat infiuence did you have in that co.-ty?

A 1 had no influence at all in Starrucca Coufity.

But like 1 said earlier, whatever he brings up 1 am tl:= guy
who can handle it. I have got the influence.
(Tape played.}
Q You just mentloned a key guy, a Democratic
Chairman, Jim Dugan?
A I don't know any Jim Dugan. I made that up
while he was sitting there.
(Tape played.)
Q Now, you mentioned Mr. DeBona. Is he in fact

a friend of yours?

A Yes, I know Mr. DeBona guite well.

Q Djid you play any part in getting him his
job?

A I played no part whatscever. A Congressnan

has nothing to do with the Port Corporation. He got his

job -- the way it works, the Mayor recommends to the Executive
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Board of the Corporation several names, and then they have
a vote and select who they want to appoint to that job.

As far as my duties, I had nothing whatever
to do with appointing that jeb., And Mr. DeBona's father,
I think this is probably how he got recommended, was a very
close personal friend of the previous Mayor.

Not only that, but you know Fred DeBona is
a very, very sharp guy. And, a2s I said, he's a good lawyer.
He is a guy that has done amazing things in that old Port.

Q Now,the Philadelphia Port Corporation that you
mentioned here is a local municipal corporation, is it not?

A Yes. It ig a local corporation and has nothin
to 4o with me.

It is strictly on a local level.

Q And your interestin the Port is because of
your background as a longshoreman?

A As I paid from the beginning, anything that
would help that Port, I would fly to China once a week to
do something t.o.hslp that Port, because it was good to me
and my family. And 1t is just a good place.

(Tape played.)

{Continued on next page.)
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Q You were asked by Wald what it's geing to cost
him in the bag, what does that mean to you?
A I thought he meant what it is going to cost !
to put this kind cold terminal together, I answered, I i
don't know without figures. I asked him about figures.
I continually asked him to give me architects or buildars
and of course he keeps coming back that he's a financial ;
man and he doesn't know about these things. !
This guy at this point in time, I krow he
doesn't know what he's talking about. I still think maybe
there is hope, if this comes, fine. I would love it if it !
comes.
MR. CACHERIS: All right.
(Tape played.)

Q You just told Wald you could use City Eond

money, have to be approved by the City Council and electorate?

A Yes.

0 Did Wald ask you, did that helo you on the i
floorc?

A I say absolutely it helps me on the floor
a lot.

[+] What did you mean?

A If he thought it helped me on the floor,
all right. '
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Did it?
A It has nocthing to do with the floor.
This local stuff he's talking about is
130 miles remcved from Washingcon. They have nothing to do
with that,
Q When he talks about the fleor, you unéarsteod
it to mean the floor of the House of Representatives?
A That's what I understood it to mean, yes.
Q Mr. Myers, Mc. Wald directs the conversation

back to private bills?

A Yes.
o What did you tell him? —
A I tried to talk around it. I'm trying to get

by it without getting any real ﬂ.ntai.l:n because he atill
hasn't given me an indication he knows about the first
meeting and why 1 went to the first meeting.

I am still looking for this quy to come across
with an indication to make that clear to me and I still
haven't heard it.

MR. CACHERIS: All right.

{Tape played.)
Q Mr. Wald directs the conversation nm-' to the
Mafin?
A Yes, ’
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(7] What did he tell you?

A Well, he's asking me if there is any problems

with the Mafia in the docks inm the Port of Philadelphia.
Q what do you tell him?
A Ko. There is not a problem.
MR, CACHERIS: Okay.
{Tape played.)

G You told him, if you have to deal with the
problem, ycu can handle that.

What did you mean by that, Mr. Myers?

A I could handle a problem. He thinks there
is a problem. The Sheik is paranocid about Mafia. If he
thinks there is a problem, I can handle a preblem that
doesn't exist.

First I tell him no, you will see as we go
on, he keeps insistihg there is a Mafia problem,

If he wants to go back and tell the Sheik
we can handle that, fine,

I go along with that,

MR. CACHERIS: ALl right.

(Tape played.)

Q You heard the telephone ringing several times

during this conversation you had, didn't you?

A Yes.
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Q Da you have any idoa what directione were
being given td Mr. Wald?

A No. I thought he was a financial advisor

and was getting all these important phone calls.

Q Pid you khow there were prosecutors and

FBI agents in the next room directing Mr, Wald'®s interroga-
tion of you?
A No, I 4id not.
& JUROR: Could we have the set adjukted, pleas:
It's very dark.
THE CQURYT: Yes.
(Paume.}
THE COURT: It ia better?
ME. CACHERIS: Can everyone see that?
{Tape played.) .
e NY.Nyers, after you told Mc. Wald there is
no. problem, he comes back and asks you some names?
A Yeu.
{+] The nama you gave him, one of the names is
Ahgelo Bruno?

A Yesn,

Angelo Bruno is a name in tha Philadeiphia

27

papers, probably papers around the nation, for the last

N

25 years,
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Q Did you have anything te do with Ancilo
Bruno?
A No.
1 wae never in the company of Angelo Brino

and didn't know him.

*} You also named Tony Testa. Is there a person

A 1 found out since this tape there is a Philip
Testa. 1 remembey Teeta being in the papers.

Q You Know him 3lao from the newspapers?

A From the paper, I know Naducia from tre papers.

Q You mentioned Skinny Razor, how did -- '

A That is the name I remember going back to :

being a kid when you hear a Mafia name, it sounds impertant 'I
when you are a kid.
Skinny Razor has been dead for 15 or 16 years,,
1 understand. ' i
[#] You told him you could deal wi:th all these !
people?

A I can handle momething that doesn't exist.

He's trying to manufacture a problem. The Sheik is paranoid:
He wants to go back and tell the Sheik we've got the Mafia
covered, fine. Because it was never a problem, at lsast .
that 1 was aware of.

MR. CACHERIS: All right. .
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{Tape played.)

Q In fact, on Page 85 you tell him the worst
thing you cen do is get inwvolved in any kind of Mafia
prcblem?

. A I'm txrying to give him o hint, Doen't think or
talk a?:nut it, But he continucusly insists a Mafia problem,
I don't know of any Mafia. So this guy is rambling on
and he's got me really confused. I don't know where he's
coming from.

MR, CACHERIS: All right.

{Tape played,)

{Continued on next page.}
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CONTINUED DIRTCT EXAMINATION
BY MR, CACHERIS:
{Tape played)

o Do you know a person known as Rachel "uste?

A e, I know a gentleman naned Rayfiel lus<n,
who, at that time, was -~ member of the State Legislatura
in Pennsylvania. Here the aleohel is getting dimmer.

I call him Rachkel: his name is Rayfiel,

@ Did you hear the name Rachel in place of
Rayfiel.
A I heard myself call him Rachel, a woran's narz.

{Tape played)
o Mr. Wall is talking about Mr. Malik.

Do you know him or anything at all about

A Fo, I don't know Mr., Malik at all,
(Tape played)

Q What are you talking about here, Mr. Mavers?

A Well, he rafers to if the hotel is built in
socuth Philly, the one the ground was going to be broken
on eight weeks after this meeting. MNow he's trying to
lead me into a Mafia guestion here and I tell him as far
as T know, anvthing to do with waiters, waitresses and

that stuff iz all union jobs and they must be union
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employees., That's what I tell

Cacheris

aim, UDe doesn't hava :a3

give anvthing up, as long as they have a unlon heow, “e

work.

(Tape played)

2 Mr. wall is askinq you to give up, a~sunt

of money, or give up, amount of money?

A I den't know what he's talking abouvt. He

keeps throwing all these guestions to me, He is hitting oe

with stuff, I can't understand what he's really up to at

this point in time,

Q what do_you tell him?

A I tell him there is no problem. You don't

have to give up anything.

(Tape played)

o There, what do you tell him?

EN I ask him if-it’

s legitimate stuff that

we're talking about here., You know, I'm trying to get

him to say something to me.-

Up to this time in the

conversation, he's feeling me out, he's lying to me, I

know he has been lying to me,

him. I don't know whether he

and I am not sure about

knows anything about Mel

Weinbarg, you know, what I was told initially. T am

trying to get clear what he's

It's not coming through to me.

trying to convey to —a,

He jumps from one area to
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H another,

1 {Tape played)

Il @ Here again, Mr. Wall is asking you what

5 he has to give up and what do you tell him?

s A I tell him it's not necessary. 1 don't

7 know of it being necessary anywhere in Philadelphia,

1 Anything on what he's talking about You know, he's

] throwing this stuff at me continually and I keep telling
i him that's not a problem and if he thinks it is a problem,
" I tell him I can handle it, because I know it is not

2| ¢oing to be a problem.

1B (Tape played)
W a Is that part of the same theme, Mr, Meyers?
15 A Yes, it is, Mr. Cacheris. He just continually

% pressed me on these things, and at least I don't think

7 there iz any problem, I never heard of one, if he really

" believes he has to tell the sheik this is a problem, well
" then, I can handle it., That's what I'm trying to do here,

% trying to tell him to let the sheik know that Ozzie can

2 take care of whatever problems you have. He just mentioned

n Poconos, 1 got Poconos covered. Mo matter what he mentions,

3 I got it covered.

u {Tape played)

b o Mr. Meyers, again, here you are telling him

N2-07T 0-—81——103 (1I't. 1} BLR
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that thers are no scam artists

1N I am trying to let Mr. Wall knew that the
way he is talking, he wants to walk into this city with
bags of money, walk up and down Market Straet and let
evervbody stick their hand in it, I am trying to tell hin
that's not the way to handle this, that's not the way te
de business in this city.

(Tape played}
j+1 What are you telling him here, Mr. Mevers?

A Trying to impréss upon him that if he thinks
there is a problem, that he has to pay people, if people
try to gorilla them, mafia or whatever, we'll take care
of it, I wanted to convey the thought to him that I could
handle any problem that could ever exist.

MR, CACHERIS: We're coming to the end of a
reel, I think I can read it. Tt is also in the
books. This is the part not on the video., 1It's:
on the audio,

THE COURT: I was beginning to wonder, do
you want to continue through this before we break
for lunch?

You have been about an hour, you're half
way throudh.

MR, CACHERIS: I can do it either way.



Meyers - direct Cacheris

MR, BROWH: I would rather brea% for lu-ch.

THE COURT: Would this be an approsriate
time to break for lunch?

MR. CACHERIS: Yeos.

THE COURT: We'll break now £or lurch, ladies
and gentlemen,

Don't discuss the case.

He'll resume at 2 o'cleck.

{Luncheon recess taken)
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MICHAEL O.MEYERS, called as a witness,
having been previously duly sworn, was examined and !
testified as follows:

THE COURT: 0Oring in the jury..

(The jury is in the jury box.)
THE COURT: All right, Mr. Cacheris, you

may proceed.

MR. CACHERIS: Page 199, Mr. Meyers. v

This pertion of the audioc will ke played.

THE COURT: This is the bridge between the
two reels? !

MR. CACHERIS: Yes, your Honor. '

DIRECT EXAMINATION

|
BY MR, CACHERIS: {Continuing)
Q Fage 199, Mr. Meyers.
A Yes. |
MR. CACHERIS: The headphones might be needed
for this audio part. |
All right, go ahead.
(Tape played)
[+ Mr. Mayers, on the audio portien, you said
to Mr. Wald, you know what you're looking for, be specific;
what do you mean by that? :

A I asked him i! he has -- for some more infor=-:
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mation about what he's looking for. -All through the conver-
sation to this point, he doesn't give me any facts. He
continually evades the questions.

I ask him about tonnage or square feet &t
the piers, he doesn't know the answer.
I'm totally convinced at this point this guy
doesn't know what he's talking about.
THE COURT: Proceeding with the video tepe?
MR, CACHERIS:; Yes.
{Tape played.)
[+] You mentioned andalusite and he talks about
hard coal, aren't they indeed the same?
A As far as I know, yes.

MR. CACHERIS: All right,

(Tape played)
Q Do you know whak Mr. Wald was saylng to you
at this time?
A He gontinually confuses me when he gets in-

volved with ecal., The only thing I ever heard about coal
is tons. He talks about cubie feet, square feet. He's got
me really confused,

fe talks about 14 tens, I never heard of
14 tons of coal, millions of tons is what they talk about

when you talk exporting. One ship would hold over one-
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thousand tons. I
He doesn't know what he's talking about. I
am letting him go on and an.
MR..CACHERIS: ALl right.
{Tape played.)
Q Mr. Meyer, this passage that was just played,
were you asking for architects and engineers? What are you

telling him?

A I want him to give me some facts. He just

will not do it. He cannot give me any facts, making it more
and more clear to me this guy mey be a financial man, he
wouldn*t be there bullding hotels not having any knaul.ﬂqn'
of nething.
(Tape played.}
Q You just said give me a littla bit more of

that tip, boss?

A I was asking for a refill in my glass,

Q Had you finished the other?

A I finished the drink ! had in my hand.

Q How are we feeling at this point?

A I would say right now I am about three-quarter

of the way done towards being drunk.

MR. CACAERIS: All right.

{(Tapa played.)
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Q Mr. Wald is telling you he's not going to
be involved in the hotel-motel with coal anymore, what did
you take that to mean?

A At this point in time, I just figured he

didn't want to provide me with any answers to these questicns,

When I viewed the video it becomes clearer
he got instructions he was on the wrong area because he
couldn’t answer these questions.

Any minute I have to find him out that he

is a liar.
MR. CACHERIS: Okay.
{Tape played.)
Q Mr. Wald tells you he came for the express

purpose to make sure the municipal Covernment 1s friendly
with —

A Yes, he says that.

{Tape played.)

Q He's asking you about your influence in the
city council, knowing things that are taking care of, what
do you have to do with --—

A I have nothing to do with any zoning matter
or any matter concerning local government. Mr. Wald
never stops with the hotel. Now he's telling me he's not

sure if it's in South Philadelphia. MHe told me they were
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going to hreak ground in eight weeks. I realize he's lying
but I Jet him go on.

It's obvious because of the first meeting
on the 2ind with Mr, Weinberg I'm trying to get answers out
of him. .,

[Tape played.)

{(Continued on following page.}
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(Tape played.}

Q Mr. Myers, what are you saying here?

A Well, I am promoting the building and
constructions trades, and what a good job they do in our
City.

And I alsc am evading his question when he

hits me with titles,

and I go into promote the City again, and how
good the unions are.
(Tape played.}
Q Mr. Myers, when you use that expression,
what are you trying toc say here?
A They XKeep bringing up money, money, money.
So, you know, if they think it is that important I tell them
that it is.

{(Tape played.}

[+] Mow,you are saying that you got screwed the
last time,
A Yes, I say that,

Why 4id you bring this up?
A Well, at this point in the conversation it

is very, wvery clear to me that Mr. Wald den't know what he

is talking about as far as any investments in any kind of

|
Port, any kind of hotel, or anything else that he is talking,
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about. Bo I figure this is a good time to bring up the
last discussion and £ind out if he knows anything about |
Mel Weinberg. If he knows anything about that transaction.
That is how I got involved with that is how T got screwved.
I tell him the story.

Q What do you mean by that?

A Well, what I meant by it was that I got

acrewed because I was told I was going to get $25,000. Arg
I
when I come home I got $15,000. HNow, I don't know who riorsé
!
off at the top, who was skirmed in the middle. 1 thought :
maybe I could get some of these gquestions answered by him.
1 thought it was a good time to bring it up.
T am also getting drunk here.
{Tape played.)
Q You say you were supposed to go to New York,
New Jersey,New York, whatever you want to call it and meet
various pecple, and some people didn't show.
What are you saying there?
A wWell, what I meant by that is I was told

that I was going to meet with the Shejik. I was told I

would meet the Sheik himself, who didn't understand English..

(Tape played.}) P

Now when I got there I didn't meet the Sheik. I met the

Sheik's representative, Mr. DeVito.
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[+} You tell him you heard all these big figures?
A Yes.

Q What was your state of mind at that time?

A well, I heard all these big figures, And

Lou originally told me about the hotel in Atlantic Ciry,
1 thought it was true, Lou was a lawyer, 8 smart intelligent
man. I didn't think he was being conned. I thought for
sure that this was 2 legitimate deal, and when they sgoke
about all this money and all these investments in Philadelph
and in the Valley area and the region, but here they
continually talk about it, but I never saw it. All these
investments, all these hotels, all these Piers. Nothing
ever comas. When I ask questions, they don't have answers.
(Tape played.)
Q What did you mean here when you tell him
what the facts are and about getting involved?
A Well, I am telling him I got 15, He obvicusl
was under the impression I got 50,
I want to get involved because I agreed to go
up there. There was nothing I evér had to do. I never
did anything. I agreed to meet. I keep telling him that
the people who brought me I had confidence in. And that
is the reason I went there. I am trying to make it clear

to him.

14

r
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Q Did you tell him that you wers interested
in business for the City?
A 1 am always interested in business for the
City.
But I never see any business coming. This is
the problem.

{Tape played.)

Q Do you notice Your manner of speech in this
passage?

A Yes, I do.

Q 1s it your normal manner?

A No, it is not.

1 am really getting under the weather here
to the point where I am just mumbling. You know, what can
I say about it. I don't feel good about it. It is
embarrassing even to watch it.

(Tape played.)}

0 Did I understand you to say you owe me 352
A Yes, that is what I said.
(Tape played.)
4] Wnat do you mean here, Mr. Myers?
A Well, they give me the impression that there
was no limits to the money. They had so much. Johanson

told me that a hundred thousand dollars was peanuts to the
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Sheik. And, you know, I just thought that all of this
money was going to coms intc Philadelphia and be spent in
my district and in my City.

(Tape played.)

o Now, they tell you that the note was supposad

te be a hundred, and your response is that you were supoossd

to walk away with 50, is that correct?

A Yes.
o Were you supposed to walk away with 507
A Bo, I was supposed to walk away with 25.

But earlier, a few pages back, Mr. Wald,

he made it sound like I was supposed to get 50. So I didn't

disagree with him, He only owed me ten the way I looked
at it. I knew he was mixed up then.
(Tape played.)

Q what do you mean in this last passage about
the fact that you didn't know whether it was a scam or
shaken down?

A Well,when I got back to Mr. Criden's law
office, a hundred thousand dollars went from a hundred toc
fifty in ebout a two hour ride from New York down to
Philly.

I had my doubts about the people at the tec,

Mr, Weinberg and the other representative. I had some doubts
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about the peuple above ma, That is the quickest Iirty

|
|
|
1 had ever ween disappear,
{Tape playwd.)
1] What are you tellling him now, Mr. Myers?
A Well, we are talking about Bill Greene, who 1-:
the Maydtr of Philadelphla. i
«You know, I had all this powar that I am telling
about, I can control anything. 1 didn't even wanl to gel i
into that area beceuse Af he asked me to deliver I couliin't :
déliver.
I couldn't call the Mayor and talk aboul
ahything. And I just wanted to lay it out ahead of time
in cawe if he got into that area, becauss he is really going

all over ths lot here.

(Tapes played.}

+} At the bottom of Page 119 you may you dealt
with wWho?
A Harold.

who did you mean?
Howard Criden.

And you called him?

> © » ©O

Harold. I called him khl wrong namae. Now,

you know I am drunk. What can I say.

{Tapa played.)
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Q Look at yourserlf in the screon, Mr. dyers,
did you epill the drihk down the front ol you st that
tina?

A P can't tell from this. I wasn't walching
whan yuu wenk Ints ft.

1 know watching it from before 1 did sec myself
apill :lrilnkl down Lhe front of me and in my face.

MR, CACIHERIS: May I go back, your llonor?

THE COURT: Yos.

(Witneas cbmorves himself on screen.}

¢] Did you see it then?

A I maw it, I had saw that once before.

But I didn't catch 1t the first time you asked me because 1
was following the transcript.

MR. CACHERIS: Go ahead.

(Tape played.)

Q You say when this happened to you you backed
off. What did you mean by that?

A Wall, those people were untrustworthy. You
couldn't be dealing with them in any way at all. I never
tried to approach anybody. No one ever tried to approach
me. T just forgot it.

{Tape played.}
Q Now Mr., Wald again starts telling you about

50, and 35, And he says that handles the immigration
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situation and Bill, the whole thing.

What was your responsz to that?

A I krew that that was never a problen beceuss
that problem did not exist.

I would never have to do anything along thozz
lines. I was told that time and time again that this
never would even be a possibility because everything was
taken care of through Mr. Weinberg and this wouldn't he
a problem for me to ever have to get involved with it.

I never got involved with anything. I nevex
intended to get involved with anything.

And I was told that time and time again.

Q In fact you didn't even answer the statement

that he made, did you?

A I didn't answer the statement because he
says you have got 3% coming. His arithematic was bad.
I had ten coming, I didn't answer, He is making mistakes.

(Tape played,)

Q Now,. Mr. Wald again is summing up and telling

I

you that the things that we talked about is the City, the ’
docks, organized crime and you start talking about architects?

i

MR, PUCCIO: Judge, I object to the statement ]

and the question.

THE COURT: It is more in the nature of summation,
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Mr. Cacheris.

Q pid you start talking about architscts?

A Yes, He hits me with we will give you one
package. e is talking about putting a package together.
And I asked about development and architects. I just
dodge around the guestion.

(Tape played.)

fv] What are you telling him here, Mr., Fyers?
A I am asking him if T am free to talk. He is
not biting. He is not -- it don't seem like ne is entering

into the same kind of agreements that Mr. Weinberg wanted
to enter into.

I am trying to get some direction off him.
I am looking to save him money. He don't want to save the
Sheik's money. So I figured he wants to waste it. 5o I
come back with that kind of guestion trying to get him to
say something to me that I can understand.

This gentleman just will not respond to my
questions. Everytime I hit him with something he don't
understand me.

{Tape played.)

Q What are you saying there, Mr. Myers?
A Well, 1 am trying to tell him a point where I

got fifteen thousand when I was told I was going to get twen:r-

52-077 O—H1—— 104 (V'L 1) BLE




10
1
12

LX)

9

21

re

H

15

Myera-direct-Cacheris 2787
five, I am trying to make him undorstand I have got to
know what I am talking about. I am to get him to tell me
something which he won't do.

That is, I am trying to use this &s an
illustraticn becausa of the great fears that they keep
talking about Mafia., So I figured, you know, if I got to
go downtown to do something I have got to Know facts. That
is the point 1 am trying to convey to him. But again he
just will not come back,

(Tape played.}

Q Mr. MWald again says the immigration situation
is handled. Did you respend to that?

A Yes. I wanted to be clear on it. I
keep asking him to make it clear. I know what was clear
to me. But he sounded like he didn't know what was clear.

What I was told prior ko the first meeting
at the hotel in New York was clear to me, That I didn't
have to do anything. Would never prcbably see these people
aqaiil. And I never intended to do anything. It seemed to
me this thing was now out of hand. I don't know whether
he was communjicating with Weinberg, I was getting very
confused here. I wanted to make my position clear.

{Tape played.)

o When you lock at Yourself in the screen there,
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will you tell the jury what your condition is?
Q %ell, my condition at this peint, I a= druenk.

{Tape played.)

{Continued on next page.)
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] Can you handle the five city councilmen?

A Mo, I cannot. I never had any dealings with
eity ccuncilmen on these levels or any others.

MR, CACHERIS: OCkay.
{(Tape played.)

Q You mentionsd four names, who are they?

A I mentioned four names, members of the city
council. I never spoke to anyone of these city councilmen,
I have no contrel over them. I know them as being members
of the council. As far as having any influence what they
would do, I have none whatsoever.

MR, CACHERIS: ALl right,
(Tape played.)

Q You say you will use your influence, office,
and personal friendship; what did you intend -~

A I teld them whatever they wanted te hear.
They keep going over the same thing, never stopping with
these guestions by Mr. Wald, the way he is hitting me.
Influence, influence.

I would have told him at this point in time
I could have done everything he could have dreamed up.

He's talking about problems I don't even
know. I come back with: don't werry, I can handle it.

It's total B.S. here,
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-] A1l Tight.

Q
do you tell him?

A

(Tape played.)

Again, you are asked about the Mafia, what

I told him it would be handled strictly

through me and to keep it very quiet. My reasoning there

is that there is

a problem existi

no problem I know of with the Mafia., Xot

ng.

That you can deal through me. I can handle

this problem that doesn't exist.

Q@
A

MR. CACHERIS: All right.
A{Tape played.)
What are. you saying here, Mr. Meyers?

Finally, I told him to throw ancther 50,000

in here after he is pressing me, don't be embarrassed. This

is too much B.S. This guy doesn't know what hefs talking

about. I'm going along with whatever he is saying.

Q

A

MR. CACHERIS: All right.

{Tape played.)

You are telling him you can handle anything?

I can handle anything. And T can't put a

dollar figure on it., He wants to put dollar figures on

everything h¢ talks about.

It's not -~ it's a dream when someéone thinks
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that way. |
This type of problem, 2oning, city council matters,

anything going to banefit the city of Philadelphia, the

city council will pass overwhelmwingly, Ewveryone knows that,

The problems he imagines do not exist, That's why I say

he can do anything. Anybody going to spehd 400 million dollars

they would lay a red carpet down for him on broad street.

We need help in this city. This guy is talking about =--

everything he does, give me a price, It's ridiculous.

MR. CACHERIS: All right.

(Tape played.)

Q Mr. Wald says, if a vote cames you will
wuse all your influence; what vote do you have?

A My vote is in the United States Congress.
He's referring to here a vote in the clity coundéil.

Again, the kind of problems he envisioned
don't exist. The city council wants a hotel complex. Auto-
matically, they're for a port development. Anything that
ia going to help the city. He's mnkling probib:us that don't
exist. But ha's putting prices on everything.

If the shiek wants to come here —- he wants

to tell the shiek about coming here and spending money

avery inch of the way.
If that is what he wants to be pulled, I keepi
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telling him., He doesn't pick up the point.
{Tape played.)
Q You are telling him here, Mr. Meyers?
A I am trying to give him a little advice,

you don't run arcund with money sticking out of his pockets.
He's trying to force money on everything. Prices on
everything. Trying to make it clear that is not the way

to do business.

[Tape played.)

Q And what did you tell him you would submit
a bill for?
A I would spubmit him a bill each month for

three million dollars a month if that is what he wants to
hear. It's ridiculous.
(Tape played.)

B Q and what did you do when.Mr. Wald was trying
get you to say here, Mr. Meyera?
A He's telling me he trusted me, I take it the
shiek. If there were extra bucks they would have them.
Q Did he ask you for figures?
A Throughout he asks, give me figures, sure.
(Tape played.)

Q What did you mean by this response, Mr.

Hayers?






